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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

 

 

Testületi ülés ideje: 2024. február 15.  

Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth 

tér 1. I. emelet Díszterem 

 

 

 

Pult Név Voks Frakció 

 

14 Szita Károly polgármester 1 - 

17 Bereczki Dávid tanácsnok 1 - 

30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 

2 Czimmermanné Németh Andrea tanácsnok 1 - 

4 Csutor Ferenc tanácsnok 1 - 

7 Dér Tamás alpolgármester 1 - 

11 Felder Frigyes képviselő 1 - 

6 dr. Giber Vilmos tanácsnok 1 - 

28 Kárpáti Tímea tanácsnok 1 - 

15 Mihalecz András tanácsnok 1 - 

16 dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 

8 Nagy Attila tanácsnok 1 - 

3 Perlaki József tanácsnok 1 - 

13 Pintér Attila  1 - 

9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 

31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 

18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 

10 Torma János tanácsnok 1 - 

 

 

Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 

csatolt jelenléti ív tartalmazza. 

A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte a jelenlevőket a Közgyűlésen megjelenteket, a nézőket 

és a vendégeket. Megállapította, hogy a képviselők közül mind a 18-an jelen vannak, így a 

képviselő-testületi ülés határozatképes. Először Jenei Zoltánné kolléganőt köszöntött, aki 

évtizedeken keresztül dolgozott a hivatalban és a Közgyűlés munkáját is segítette. Nyugdíjba 

megy, más tevékenységet fog folytatni. Először a Titkárságon dolgozott testületi referensként, 

utána polgármesteri referensként, irodavezetőként tevékenykedett mostanáig.  

 

Jenei Zoltánné elmondta, hogy valóban sok éven keresztül ült ennél az asztalnál. Azért szerette 

azt a helyet, mert nem volt mikrofon, viszont mindent jól látott, hallott. Élete több, mint felét 

ebben a hivatalban töltötte. Megköszönte minden kollegának a segítségét, akikkel együtt 

dolgozott. Polgármester urat külön kiemelte, mert annak idején, amikor bizalmat szavazott neki, 

egy olyan utat nyitott a számára, amely által nagyon sok embert ismerhetett meg. Nagyon 

büszke arra, hogy amikor mellette dolgozhatott, a város egy olyan hatalmas fejlődésen ment 

keresztül, aminek hatását napjainkban is élvezhetik. Olyan emberekkel ismerkedett meg, akikre 

ma is büszke, olyan emberekkel dolgozhatott együtt, akikre mindig számíthatott. Együtt sírtak, 

együtt nevettek, de mindig minden feladatot végrehajtottak. Mindenkitől bátorítást, szeretetet, 

segítséget kapott. Voltak olyanok, akik végigkísérték az élete folyamán, vannak közöttük 

olyanok, akik most is barátaik. A szüleinek is megköszönte a támogatást, segítséget, mivel ez 

nem egy nyolcórás poszt volt. A Kaposvár táblát látva mindig olyan érzés fogja el, ami 

semmivel sem összehasonlítható. Mindig kaposvári marad, erre nagyon büszke.  

 

Szita Károly polgármester az előző ülés óta történtekről tájékoztatta a jelenlevőket. Az 

emlékévet követően ez a közgyűlés az első. Az elmúlt esztendő a város 150 éves várossá 

nyilvánításának ünnepe volt. Méltóképpen ünnepelték meg az elődöket. Megköszönte 

mindazoknak a munkáját, akik részt vettek az emlékév megrendezésében, kivitelezésében. 100 

helyre adtak emlékzászlót, 150 db emlékérmet adtak azoknak, akik átlag felett dolgoztak a 

közösségért. Múlt év végi nagyon jelentős történelmi pillanat volt, amikor átadták a 2x2 sávos 

67-es utat, összekötötték az M7-es autópályával. Ez az út segítette a város fejlődését. Szigetvár 

felé is szeretné, hogy 2x2 sávos út legyen az M6-os autópályáig. Így egy csatlakozási pont lenne 

a két autópálya között. Megkezdődött az Északi Ipari Park első beruházása is. A lineáris 

motorokat gyártó Jiecang gyár már megkezdte az üzemcsarnok építését. Szeretnék már az idén 

elindítani a termelést, de örül neki, ha tavasszal megkezdik a gyártást. Több, mint kétszáz hektár 

beruházási célterületet szeretnének még kijelölni, hogy további ipari fejlesztés lehessen. A 

Szabó Fogaskerék Kft. úgy döntött, hogy kinőtte azt a gyárcsarnokot, ahol fogaskereket gyárt 

és új csarnokot épít a zöldfűtőmű melletti területen. A desedai zártkertben is kiépítették az 

ivóvíz hálózatot. Elkészült Kaposfüreden is az ivóvízhálózat. Jelentős önkormányzati és 

lakossági hozzájárulással készültek el ezek a beruházások. A Deseda kemping építése is 

elkezdődött, irtják a bozótost. Reméli, hogy hamarosan egy négycsillagos, modern kemping 

várja a pihenni vágyókat. A városi konzultáció is véget ért. Eddig még ennyien nem küldték 

vissza ezt a levelet. Minden javaslat, vélemény beépül az előttük levő évek munkájába. 3094-

en küldték vissza. 1168-an adtak javaslatokat, vetettek fel problémákat. A legnagyobb 

boldogság az volt számára, hogy a kaposvári emberek bölcsek. A kaposváriak 99%-a azon van, 

hogy béke legyen. 2023-ban 115-tel több gyermek született, mint az előző években. A 

házasságkötések száma is 222-vel több volt, mint előtte. Beérni látszik az a törekvés, hogy 

gyarapodjon a város. Százzal kevesebben haltak meg, mint tavaly. Szűkül az olló, amiben nő a 

gyereklétszám és kevesebben halnak meg. Reméli, hogy az elkövetkező években is így marad 

ez. Óriási volt a farsang. A covid és a szünet után valami mást szerettek volna. Véleménye 

szerint óriási siker volt, szép idő is volt, nagyon sokan voltak. Köszönte a rendet és a biztosítást 
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kapitány úrnak, mert ezekre nagy szükség van. Jó kedv, humor, jó maskarák voltak. A 

Bábszintért kérték fel, hogy szervezzék, meg, gratulált nekik, megköszönte munkájukat. El 

tudták kezdeni az utak és járdák felújítását, festését, folytatódik az aknafedlapok emelése is. A 

garanciális munkákat is elvégzik. A Magyar Fejlesztésösztönző Irodával egy megállapodást 

kötöttek, amely közvetlen Uniós források elérésének az útját kínálja. Nem egyszerű út, a 

megújuló energiák használatával. Reméli, hogy ez a megállapodás eredményeket is fog hozni 

a kaposváriaknak és az országnak is. A hulladékgazdálkodással kapcsolatban egy olyan 

program indult el, amely az országban kevés helyen van. Hetente kétszer mennek a kommunális 

hulladékért, összegyűjtik a szelektív hulladékot, elszállítják a zöldhulladékot, összegyűjtik a 

sütőolajat, ezer kilogrammot havonta. Egy tonnáig leadható a hulladék a hulladékudvarba. 

Komposztládát kapott mindenki, közösségi komposztteret alakítottak ki már régen. Ezt 

kiegészítették azzal a pilot programmal, ami 15 városban indul, hogy a kommunális étel 

hulladékot is elszállítják egyelőre csak a társasházakban. Ezzel az elsők között van Kaposvár. 

Elkezdték a faápolási munkálatokat a városban. 22 ezer fa van, ezek között 1300 öreg fa. Szép, 

egészséges fasorokat szeretnének, amelyek nem okoznak balesetet. Mindegyiket átvizsgálják, 

amelyiknek olyan az egészsége, azt kivágják, és új kerül a helyükre. Aki a futókör körül sétál, 

sportol, az láthatja, hogy 89 új fát helyeztek ki.   

A napirendi pontok tárgyalására tett javaslatot. Alapítvány támogatásokról szóló előterjesztés 

és interpelláció napirendet javasolta felvenni a napirendek közé. Lesz napirend utáni felszólalás 

is.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi szó szerint kérte rögzíteni az SZMSZ szerint: 

„az egyik a hetedik napirendi pont, ami az utazási kedvezményekről szól. Ezt javaslom, hogy a 

költségvetés előtt tárgyalja a Közgyűlés, mivel ez egy 41,6 milliós kötelezettségvállalást jelent. 

Ezt a kedvezmény az itt élőknek kell kifizetni és ez tovább növeli a veszteséget. Javaslatot 

tennék a diszkriminatív szabályozás megszüntetése a 14 és 18 év közötti tanulók, 65 év 

felettiek, illetve a fórumokon a kaposváriak által kért buszjáratok megszüntetése kapcsán. A 

másik az pedig a negyedik napirendi ponthoz kapcsolódik. Ez a 2023. évi költségvetés 

módosításáról szóló előterjesztés, amihez küldött egy kiegészítést. Ezt az SZMSZ 18.§-a 

alapján kérem, hogy vegyük fel napirendre. Ez egy 376 milliós kötelezettségvállalást jelent. „ 

 

Szita Károly polgármester egyik javaslatot sem támogatta. Semmi olyan nincs benn, amely 

ezeket a tárgyalási módszert megváltoztatná. Mindegyik költségvetési forrása bent van a 2023-

as közgyűlési előterjesztésben. Akkor majd említeni fogja, hogy vegyék elő az emlékezetükből. 

Az eredeti napirendi pontokat teszi fel szavazásra. Kérte a képviselőket, a módosító 

indítványokról szavazzanak először. 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6137   Száma: 24.02.15/0/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 08:29  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványairól a testület az 

alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 6 33.33 33.33 

Nem 12 66.67 66.67 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6138   Száma: 24.02.15/0/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 08:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a napirendi pontokról, interpellációról, napirend utáni felszólalásról az 

alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 94.12 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 5.88 5.56 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

1/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl felvette 

napirendjére az alapítványi támogatásról szóló előterjesztést, valamint az Interpelláció 

napirendet. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése biztosította dr. Nadrai Norbert József 

önkormányzati képviselő részére a napirend utáni felszólalás lehetőségét. 

 

 

NAPIREND: 

 

1. Beszámoló Kaposvár Megyei Jogú Város közbiztonságának 2023. évi helyzetéről 

Előterjesztő:  Peternel Péter r. alezredes 
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2. Beszámoló a Kaposvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről 

Előterjesztő:  Róth Zoltán tű. alezredes 

 

3. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi költségvetési 

rendelete megalkotásáról és a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény 

végrehajtásáról szóló 26/2012. (IV. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

   dr. Gróf Regina irodavezető 

 

4. Előterjesztés az önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 

5. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

6. Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

 

7. Előterjesztés a helyi autóbuszos személyszállítási közszolgáltatás ellátására 

vonatkozó közszolgáltatási szerződés módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

8. Előterjesztés önkormányzati rendeletek módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

9. Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: 

Ltv.) végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 
 

10. Előterjesztés fogászati ügyeleti díjak felülvizsgálatáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

11. Előterjesztés a Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata által fenntartott 

óvodák alapító okiratának módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
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12. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

13. Előterjesztés az önkormányzat tulajdonát képező nem lakás céljára szolgáló 

ingatlanok és egyéb bérlemények hasznosítása során 2024. évben érvényesítendő 

minimális bérleti díjak megállapításáról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

14. Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

15. Előterjesztés a Kaposvári Energiaközösség Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság alapításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

16. Előterjesztés a Beszerzési Szabályzat módosításáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 
 

17. Előterjesztés a polgármester szabadságának ütemezéséről 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

 

18. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2023. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

19. Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2023. IV. negyedév) 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

20. Tájékoztató a 2023. évi költségvetés I-XII. havi teljesítéséről, illetve az 

önkormányzati hátralékok alakulásáról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

 21. Előterjesztés alapítványi támogatásokról 

       Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

      22. Interpellációk 
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-----1 Beszámoló Kaposvár Megyei Jogú Város közbiztonságának 2023. évi helyzetéről --

--- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte a vendégeket és átadta a szót Peternel Péter alezredes 

részére.  

 

Peternel Péter r. alezredes elmondta, hogy a Kaposvári Rendőrkapitányság 150 éves 

évfordulós évében abban bíztak, hogy kevésbé terhelt, nehéz feladatoktól mentes évnek néznek 

elébe. Beszámolóját a jegyzőkönyvhöz mellékletként csatolt power point prezentációval 

szemléltette. 

 

Szita Károly polgármester megköszönte a beszámolót és átadta a szót Molnár Gábor tábornok 

részére. 

 

Molnár Gábor r. dandártábornok köszöntötte a megjelenteket. Nem számokról szeretne 

beszélni. 2017. óta egyenletesen magasan van az eredményesség a bűncselekmények száma 

alacsonyabban. Ezen időszakban volt covid, háború, infláció. Erre reagálni kellett. Elmondta, 

hogy komoly szervezetmegújítás folyik a magyar rendőrségnél. Ebbe a megye és a város élen 

jár. A gyorsan változó külső környezetbe csak úgy lehet működtetni egy rendszert, ami 

ugyanúgy gyorsan változik. Fegyelmezetten, felkészülten és felelősen végzik ezt a munkát, 

minden szinten. Közbiztonságot szolgáltatnak, az embert helyezték a központba. Mint 

áldozatot, állampolgárt és mint munkavállalót. Különösen büszke arra, hogy több, mint 96%-

os a feltöltöttsége a kaposvári rendőrségnek. Szinte minden munkahelyen munkaerő hiány van. 

Úgy gondolja, hogy a bérversenyben nem a legjobb ez a munkahely, de olyan vezetői 

állománnyal rendelkezik a kaposvári parancsnokság, hogy vonzóvá teszi. Nagyon nehéz öt év 

van mögöttük, de megértették az idők szavát és megfelelő választ tudtak adni. Oda kell 

figyelniük viszont az egész vármegyében a közlekedési helyzeten tovább kell javítani addig, 

amíg egyetlen ember is meghal. Továbbra is az embert kell a központba helyezni. A kollegák 

munkakörülményein, szervezeti kultúrán továbbra is változtatni kell. Meg kell tartani az 

eredményeket, a közbiztonság egy olyan minimum, amely nélkül nincs semmi. Szerencsére 

nem az erőszakos bűncselekmények a jellemzőek, hanem az online bűncselekmények. Létre is 

hoztak egy kibercsoportot, akik ezekkel a bűncselekményekkel foglalkoznak. Komoly 

felderítések látszanak Kaposvár vonatkozásában. Megköszönte a támogatást, a transzformációs 

vezetés egyik legfontosabb eleme, hogy együtt tudjanak működni.  

 

Szita Károly polgármester megköszönte a kiegészítést és a beszámolót. 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a létrehozott kibercsoport elérhető-e az itt élőknek, 

amikor valaki kap egy telefonhívást, vagy üzenetet, hogy most tűnik el például a megtakarítása? 

A gyorshajtások kapcsán a lakossági fórumokban szinte minden területen visszajött a kérdés. 

Az itt élők fekvőrendőröket, vagy sebességmérést kértek. Kíváncsi volt Kapitány úr 

álláspontjára, hogy ezeken az eszközökön kívül van-e más, amivel a gyorshajtások száma 

csökkenthető. A kamerarendszert van-e értelme bővíteni, vagy áthelyezni őket? Mennyire tud 

ez hasznosulni? Milyen gyakori itt a kamerákon jól látható az utcai kocsmázások ellenőrzése? 

Nemzeti dohányboltok, éjjel-nappali boltok előtt, közterületen folyik a dorbézolás. Több mint 

ezer munkahely jön létre az új gyárak betelepítésével. Tudják-e, hogy az érkező 
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vendégmunkások hol helyezkednek el a városban, mi a számarányuk, milyen nációhoz 

tartoznak? A laktanya és a Mol kút közötti ideiglenes megoldású, valamint az Egyetem és 

Toponár között levő közvilágítás nélküli szakaszokon nehéz észrevenni a gyalogosokat. Az 

autósok sokszor panaszkodnak, hogy nagyon nehéz észrevenni a gyalogosokat. A felügyelet 

nélküli riasztókkal kapcsolatban kérdezte, hogy amikor megszólal éjjel, akkor hívhatják-e a 

rendőrséget vagy el kell menni az épülethez, hogy ott a kiírt telefonszámot hívják? Duplájára 

nőtt a csalások száma. Kérdezte, hogy van-e olyan lehetőség, hogy elérjék-e a rendőrséget az 

emberek. A Zrínyi iskola kapcsán kérdezte, hogy a drónnal megvizsgált területnél van-e 

valamilyen javaslat, hogy hogyan lehet megoldani a belvárosi dugókat a reggeli csúcsidőben?  

 

Kukuly Sándor Mihály képviselő tavaly kapott egy szóbeli ígéretet, hogy a Pécsi u. végén 

kapnak egy sebességmérő állomást. Kérdezte, hogy az idei évben megvalósul-e ez? A Dózsa 

Gy. u. elején az állomással szemben STOP tábla van kihelyezve. Nem elég egy elsőbbségadás 

kötelező tábla? A kereszteződés jól belátható, zebra is van előtte, mindenképpen meg kell állni 

az autónak, ha még egyszer meg kell állni, akkor nem környezettudatos közlekedés véleménye 

szerint. A Mező u. és a Pécsi u. kereszteződését átalakították, viszont a Mező utcából jobbra a 

Pécsi utcára átkanyarodáskor a nagy kamionoknak, hosszú buszoknak át kell tolni az elejét a 

másik sávba. A balra kanyarodó sávba beálló autó megáll a zebra előtt. Ettől kezdve az 

egyenesen haladó jármű nem haladhat el a zebra előtt álló jármű mellett. Nagyon sokan nem 

állnak meg, mert gyalogos megy át. Nem látható sokszor, hogy miért áll meg a jármű. Ezen 

kellene javítani. Megköszönte a kapitányság munkáját.  

 

Pintér Attila képviselő többször elhangzott már, hogy jó ellátott a város kamerákkal. Kérdése 

volt, hogy ezt a kamerarendszert lehetne-e továbbfejleszteni úgy, hogy okos kamerák legyenek, 

jelezzék, ha a közterületen baj van és be kell avatkozni? Nem tudja, hogy felmérték-e ennek a 

továbbfejlesztésnek a lehetőségét és mennyibe kerülne ez a fejlesztés? Egy évvel ezelőtt jelezte, 

hogy a város több pontján illegális hulladék került lerakásra. Polgármester úr intézkedett és 

ezek a helyek megszüntetésre kerültek. Kiderült-e, hogy valóban veszélyes volt-e ez a hulladék, 

hol tart az ügy, és volt-e e mögött bűncselekmény?  

 

Nagy Attila tanácsnok Kapitány úrtól kérdezte, hogy a tavalyi besurranásos esetek 

felgöngyölítése hogyan sikerült Kaposfüreden?  

 

Szita Károly polgármester átadta a szót Tábornok úr részére a kérdések megválaszolására.  

 

Molnár Gábor r. dandártábornok elmondta, hogy a kibercsoport a vármegyei 

főkapitányságon van, mindenki számára elérhető úgy, hogy a rendőrségnek bejelenti. Kért 

mindenkit, hogy azonnal jelezzék, mert sokszor az idő a legfontosabb, hogy meg tudják állítani 

a tranzakciókat. A kamerákkal kapcsolatban elmondta, hogy mindenképp az a jövő, hogy 

fejlesztenek. Vannak olyan kamerák, amelyek előre detektálják, hogy ki fog bűncselekményt 

elkövetni. Ezek nézik a testhőt is. Ez sokkal inkább politikai és jogi kérdés, de különösen a jogi 

szakemberek szerint nem biztos, hogy kell a totális kontroll. Gondolkodnak rajta, és nagyon 

hálásak az önkormányzatnak a kamerarendszerért. Nem lehetne ilyen eredményeket elérni 

nélküle. 

 

Peternel Péter r. alezredes gyorshajtással kapcsolatban megtesznek mindent, amit lehet. 

Sebességet mérnek civil autókkal is. Egy héten több napon mérnek más kapitányságokkal 

közösen. A fekvőrendőr lassítja a rendőr-, tűzoltó-, mentőautókat is. Ezért sem biztos, hogy jó 

ötletnek tartja ezt, inkább szóljanak, és akár civil autókkal próbálják a gyorshajtást 

visszaszorítani. A kamerák jelenleg is ellátják a feladataikat. Nagyon sok tekintetben sikeres 



9 
 

eredményeket hoznak. Egyre jobb kamerák vannak, és így egyre könnyebb felgöngyölíteni az 

ügyeket, de nem mindig elég egy pendriven átadni a felvételeket, mert a felvétel lényege nem 

fér el rajtuk. Ennek vannak egyéb problémái is. Nagyobb előrelépési lehetőséget látna abban, 

hogy a magánszemélyek felvételeit is tudnák használni. Az utcai kocsmázással kapcsolatban 

véleménye szerint teljesen felesleges a kamera, ki kell menni a helyszínre. Ha van bejelentés, 

akkor tudnak intézkedni, el tudják vinni a rendetlen személyeket. Az ázsiai gyárakkal 

kapcsolatban egyetlen dologról tud. A taszári bekötőúton van. Folyamatos a kapcsolattartás, 

egyelőre semmiféle problémát nem tapasztalnak. A Toponári úton való közlekedésre nem tud 

pozitív, negatív választ sem adni. Kialakult az a kerékpársáv, azt látják, hogy használják azt. 

Ez már sokkal biztonságosabb, mint ami volt. Tavaly nem volt itt közlekedési baleset, amiben 

intézkedni kellett volna. A felügyelet nélküli riasztás esetén nyugodtan telefonáljanak, hiszen 

nem tudni, hogy tényleg valaki garázdálkodik az épületben vagy sem. A Dózsa Gy. u végén 

lévő STOP táblás felvetésnek örül. Vizsgálták annak a lehetőségét, hogy egy elsőbbségadás 

kötelező tábla elég lenne-e. Tekintettel arra, hogy ott egy négysávos útra történő behajtásról 

beszélnek, ahol balra, hátra kell nézni a vezetőnek, ezért az út kezelője azt javasolta, hogy így 

legyen. Ha ott baleset történik, akkor az azért, mert valaki megáll a táblánál, a mögötte levő 

pedig nem. Keresik még ennek a megoldását. A Zrínyi utcával kapcsolatban még folynak a 

megbeszélések, nem egyszerű a történet. Szerinte a szülőket kellene megkérdezni, hogy a 

lehetőségek közül melyik lenne jobb. A Mező és Pécsi utcánál a jobbra kanyarodásnál a 

nagyobb járművek megtehetik, hogy átmenjenek a másik sávba. Nem lát megoldást a 

problémára, mint ami van. Az okoskamerákkal kapcsolatban elmondta, hogy inkább könnyebb 

ha egy ember ott ül a kamera előtt és nézi, mert ha egy 24 órás felvételt végig kell nézni, akkor 

az 24 óráig fog tartani. Az illegális hulladéklerakások nagyon fontosak voltak. Drónokkal, 

mindennel vizsgálták ezeket a lerakóhelyeket. Sokkal hatékonyabb, ha már a szállítás közben 

megfogják a teherautókat. A rakományok ellenőrzésével könnyebben elfogható a tettes. A 

kaposfüredi besurranásos esetről azt a tájékoztatást adta, hogy kisebb jellegű lopások voltak. 

Kettő személy került előtérbe, egyre szűkítették a kört. Egy kapcsolatához járt oda, de elfogták 

és eljárást tudtak kezdeményezni.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a teljes állománynak a köz biztonságát 

szolgáló munkáját. A beszámoló külön kiemelt egyes eseteket, például a hölgyek elleni 

támadást, amit a kamerarendszerrel segítenek, de ez utólagos felderítés. A sebességmérésre 

köszönte a választ, hiszen ez mindenkit érint. A migránsok jelenlétére is kitér a beszámoló, de 

ez gyártelepek környékén van. Ez azért fontos, mivel nehéz lesz megkülönböztetni az 

illegálisan és nem illegálisan érkező munkásokat. Korábban is tett javaslatot, hogy ezzel a 

kérdéssel foglalkozni kell, mert konfliktust gerjeszthet. Eddig pozitív tapasztalata van például 

a boltban vásárlókkal kapcsolatban. A probléma az, hogy nem kellő udvariassággal bánnak 

velük az itt élők. 

 

Borhi Zsombor alpolgármester véleménye szerint nagyon egyszerű megkülönböztetni az 

illegális migránst a munkavállalótól. Az illegális migránsnak nincs munkavállalási papírja. 

Akik itt dolgoznak, azok törvényesen vannak itt arra az időre, amelyre a gyár építésén 

dolgoznak. Nem tartja helyes dolognak azt, hogy félelmeket keltsenek a kaposváriakban 

törvénytisztelő emberekkel szemben. A Pécsi u. és Mező utcai kereszteződés néhány évvel 

ezelőtt lett átépítve azért, mert sok volt a baleset. Egyszer saját szemmel látta egy kerékpáros 

elgázolását, mert a Mező utcából lassítás nélkül kifordultak az autók a Pécsi utcára. Az volt a 

cél, hogy lassítsák a forgalmat. Ott gyalogátkelő van, buszmegálló van. Fontosabb, hogy a 

gyalogos tudjon közlekedni annál, hogy egy autó egy másodperccel hamarabb átérjen a 
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kereszteződésen. Nagyon boldog amiatt, hogy egy nyugodt és biztonságos városban élhetnek. 

Megköszönte az együttműködést a kapitány uraknak. Heti, havi szinten végigbeszélik az adott 

problémákat. Mindig partnerre lelt a megoldásokban.  

 

Pintér Attila képviselő az elszállítandó hulladék mennyisége körülbelül 1400 tonna volt. Van 

más aspektusa is ennek a dolognak, minthogy bűncselekmény volt-e, hogy veszélyes volt-e a 

hulladék. Felvetődik, hogy kell-e ezt a hulladékot tárolni, vagy meg lehet-e semmisíteni, 

mennyibe kerül mindez?  

 

Szita Károly polgármester lezárta a napirend tárgyalását. Az illegális hulladéklerakók 

mindegyike veszélyes. Aki lerakja, az gazember. Ennél világosabban nem tud fogalmazni. 

Akkor, amikor a város polgárainak pénzét, ötven millió forintot költenek arra évente, hogy ott 

a szemetes, de még mellé rakják le, ott a szeméttelep és beviheti ingyen a hulladékot. Amit 

leraknak a város területén illegálisan, azok az emberek gazemberek. Ugyancsak azok, akik 

Olaszországból Kaposvárra szállították a szemetet. Bíróságon van az ügy, abban a pillanatban 

léptek, amikor léphettek, Jegyző úr nagyon helyesen járt el. Helyet biztosítottak, hogy 

ellenőrzött körülmények között legyen az a hulladék. A bíróság,ha meghozza az ítéletét meg 

fogja semmisített az ő költségén. A tanúkihallgatások még most is folynak, nem tudja meddig 

fog tartani. A közbiztonság fenntartása nem csak a rendőrség feladata, hanem a lakók feladata 

is. A város élen jár az országban. Vannak olyan kamerák, amelyeket ki kell cserélni, mert 

vannak már korszerűbbek. Bővíteni is fogják a kamerarendszert, mert lakossági igény is van 

arra, hogy biztonságban érezzék magukat az emberek. Ezzel is segíteni szeretnék a rendőrség 

munkáját. A közlekedés biztonságosabbá tételét célzó feladatokra az Uniótól a 15 milliárd 

forintot nem kapták meg. Most is reménykednek benne, hogy megérkezik, de az elmúlt két 

évben sok ilyen volt. Két új közlekedési csomópontot fognak kialakítani, reméli, hogy már 

ebben az évben meg tudják tervezni. Az egyik a Hársfa u. – Fő u. csomópontjában egy hosszú, 

elnyújtott körforgalmat szeretne. Ott reggelente mindig feltorlódik a közlekedés. A másik a 

Tüskevári útról való kihajtás segítése miatt közlekedési lámpát fognak felszerelni, ami össze 

lesz hangolva a lenti csomópont lámpáival. A harmadik az, hogy egy új utcát nyitnak a 48-as 

Ifjúság útnál a Kisgátra. Most a csak a Lidlnél tudnak kimenni. Szintén szeretné megvalósítani 

a két befejezetlen kerékpár utat. Az egyik a Mol kúttól Kaposfüredig tartó szakasz, a másik a 

KVGY és az Egyetem közötti kerékpáros összeköttetés. Mindenki, aki vezet belebotlik közúti 

ellenőrzésbe, amit köszön. Véleménye szerint a városban szeretik az egyenruhásokat, amiből 

csak jó dolog, rend lehet. Keresik azokat a lehetőséget, hogy mivel tudnák még segíteni a 

rendőrök munkáját a saját maguk biztonsága érdekében. Kaposfüredre azért kerültek ki a 

sebességmérők, mert az útépítés miatt lezárt elkerülő út miatt Kaposfüreden keresztül mentek 

a járművek. Nem volt túl sok gyorshajtás, ha jól tudja. Egy ilyen traffibox 5 millió forintba 

kerül azért, mert légkondis is például. Megköszönte Tábornok úrnak, hogy a kettő kamera a 

várost szolgálja a város más részén, még kettő kamerát vásárolnak, amiket az Töröcskei útra, 

Egyenesi útra, Pécsi útra, Guba S. útra helyeznének ki. A Zrínyi Iskola utcáját minden reggel 

használja, mert a nagyobbik unokáját viszi iskolába. Fizikai megoldás nincs ott, az az egy 

megoldás van, hogy türelem legyen kb. 3-6 percig. A beszámoló nem tért ki a hajléktalanokra. 

Megköszönte a hajléktalanokkal kapcsolatos együttműködést. Sokan átmennek az út másik 

oldalára, mert nem tartozik az élethez. A városnak óriási felelőssége és feladata, hogy minden 

olyan lehetőséget megadjon nekik, ami a hajlékkal rendelkezőknek megvan. Ennek ellenére 

nem lehet mindent eltűrni. Ha minden adott ahhoz, hogy ne kelljen az utcán élniük, akkor 

elvárható, hogy ne így legyen. Nincsenek sokan, 22 emberről van szó. Nagyon nagy a 

felelőssége a rendőrkapitánynak, de szerinte biztonságban van a város.  

 

 



11 
 

Szavazás eredménye 

 

#: 6139   Száma: 24.02.15/1/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 09:29  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

2/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposvár Megyei Jogú Város közbiztonságának 

2023. évi helyzetéről szóló beszámolót elfogadta. 

 

 

-----2 Beszámoló a Kaposvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte Róth Zoltán alezredes urat, valamint az először jelen 

levő parancsnokot Krám István ezredest. Átadta a szót alezredes úrnak a beszámoló 

megtartására.  

 

Róth Zoltán tű. alezredes az elmúlt évben rengeteg feladatuk volt, amelyet a jegyzőkönyvhöz 

mellékletként csatolt power point prezentációval szemléltetett.  

  

Szita Károly polgármester megköszönte a beszámolót és átadta a szót Krám Istvánnak. 

 

Krám István tű. ezredes 2023. november 1-én vette át a megyei katasztrófavédelmi 

igazgatóság vezetését Wéber Antaltól. 23 éve szerelt fel a katasztrófavédelemnél, ahol a 

ranglétra szinte minden lépcsőjét megjárta. Elmondta, hogy a nem csak Kaposvár város, de a 

másik négy hivatásos tűzoltó-parancsnokságon a tűzoltók a napi beavatkozásokat megfelelő 

védőeszközökkel, korszerű technikai eszközökkel tudják végrehajtani. A nap 24 órájában 

állnak a kaposvári és környékbeli lakosok szolgálatában 88 fővel a tűzoltók. A műszaki 

mentésekben is részt vesznek a tűzoltók. A kaposváriak szubjektív biztonságérzetéhez hozzá 

tartozik a tűzvédelmi biztonságérzet is. A kaposvári hivatásos tűzoltók és minden 

katasztrófavédelmi dolgozó azon dolgozik, hogy ezt a biztonságérzetet meg tudják tartani. 

Bemutatta dr. Borsos Tamás alezredest, aki a Kaposvári Katasztrófavédelmi Kirendeltség 
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vezetője lesz, miután Gulyás László egészségi okokból lemondott tisztségéről ebben az évben. 

Nemcsak a hivatásos tűzoltók napi munkájára van szükség, hanem melletti a hatósági megelőző 

munka is meglegyen, valamint az iparbiztonsági, a polgári védelmi feladatot ellátó kollegák 

közös munkája. A tűzoltók az elsődleges reagáló egységeik, nekik kell biztonságban a kor 

legmagasabb követelményeinek megfelelő felszerelésekkel beavatkozni és a lakosok 

segítségére indulni. A riasztástól számított 120 másodpercen belül el kell indulniuk. Ezt mindig 

tartották a kollegák, és ezért is büszke rájuk. A Füredi úton volt egy tízemeletes épület ötödik 

emeletén tűzeset, amit egy szabadnapos tűzoltó vett észre, és rögtön az emberek segítségére 

sietett. Egy anyát és gyermekét mentette ki. A tűzoltók nemcsak akkor tűzoltók, amikor 

szolgálatban vannak, hanem akkor is, amikor szabadnaposak.  

 

Szita Károly polgármester megköszönte a bemutatkozást és a beszámoló kiegészítését. 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a szabadnapos tűzoltó mentését. Nagyon 

megdöbbentő képek voltak a sajtóban. Reméli, hogy tájékoztatást kapnak a sajtóban róla. A 

Nádasdi utcában a hulladékégéssel kapcsolatban kérdezte, hogy a ráhordott földréteg és 

hulladék elszállítása megtörtént-e, mikor a tűz kialudt? A használt sütőolaj gyűjtő tartályoknak 

milyen szabályoknak kell megfelelni benti és kinti kihelyezés alkalmával? Kérhetik-e a 

tűzoltóság segítségét ebben? A jégverésekről is szólt a beszámoló. Toponáron és valahol a 

Zselicben van most talajgenerátor. Több településen is van telepítve ilyen generátor. Van-e 

valamilyen javaslatuk, hogy hova lehetne még telepíteni? Interpellációiban sokat foglalkozott 

a kiszáradt fák kivágásával. Milyen a kapcsolat Önök és a Főkertész között, hogy jelzés alapján 

ki tudják vágni ezeket a fákat?  

 

Pintér Attila képviselő a Nádasdi u-i tűzesettel kapcsolatban kérdezett ő is. Az utolsó jelzés 

erről a területről 2023. októberben érkezett. Ez alapján feltételezi, hogy továbbra is ott van ez a 

lerakat. Mi lehet a további sorsa ennek a hulladéknak, kinek a feladata lenne elszállítani, hogy 

ne legyen veszély forrása továbbra is? 

 

Szita Károly polgármester kérdése volt, hogy mekkora az állományi feltöltöttség? 

 

Róth Zoltán tű. alezredes az állomány feltöltöttsége közel 100%-os, a 88 helyből, jelenleg egy 

van üresen. Folyamatos a toborzás, amikor lehetőségük van, az iskolai képzésben elindítják a 

frissen toborzott és kiválasztott jelölteket. A Nádasdi utcával kapcsolatban válaszként 

elmondta, hogy a lerakott hulladék jelentős mennyiségű volt. Ez nem egy éjszaka alatt került 

oda, hanem visszatérően és sokszor sokat rakhattak le. Emiatt lehetett olyan körülményekkel 

találkozni a tűzoltóknak, amely nehezítette a tűz oltását. Nagy mennyiségű földet kellett 

igénybe venni a tűz oltására. Egy ilyen rétegzett rendű égő halmot, legyen az szerves komposzt, 

szalmabála kazal, az égése jól megfigyelhető, tervezhető az oltása is. A hulladék lefedésére 

építési törmeléket használtak, amely nagyban nehezítette a hulladék megbontását. Emiatt nem 

tudtak az első oltások folyamán a mélyre hatolni, azért választották a földdel való letakarást. 

Amikor földdel takarnak le valamit, akkor az égés feltételeit zárják ki az égés folyamatából. Az 

ott felhalmozott gumi sajnos oxigén hiányában is képes izzani. Ez lánggal való égéssel nem jár, 

viszont füst van. Azért kellett visszamenni októberben is, mert az őszi esőzés megbontotta ezt 

a földréteget és a keletkező résekből a még meglévő izzó gumi füstje feljött. Most már megszűnt 

az égés. A keletkező dokumentumokat a Környezetvédelmi Hatóság részére átadták. Többször 

voltak kint a helyszínen. A hulladék elszállítása a Hatóság eljárását követően lesz 

meghatározva, hogy kinek lesz a feladata. Ez egy hosszú folyamat. Az ő munkájuk a tűz oltását, 
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a lakossági veszély felszámolását követeli meg. A kollégái ennek maximálisan eleget tettek. A 

háztartási sütőolaj tekintetében azt válaszolta, hogy nincs feladatuk a hatósági feladatokkal. A 

hatósági feladatokat a Kaposvári Katasztrófavédelmi Kirendeltség látja el helyi szinten. Részt 

vesznek a feladatokban. Annyit tudott csak válaszolni, minden évben folyamatos a lakossággal 

való együttműködés. A lakosság tájékoztatási feladatok állandóan jelen vannak. Minden egyes 

társasház megkeresésére közös tájékoztatókat tartanak. A menekülési útvonalakra kihelyezett 

tárgyak és tereptárgyak nem véletlenül jelenthetnek veszélyt az ott lakókra és a tűzoltók részére, 

mivel nehezebben tudják megközelíteni a bajbajutott személyeket. Nem találkoztak az elmúlt 

évben ilyen lépcsőházakkal, ilyen menekülési útvonalakkal. Esetleg gazdasági társaságoknál 

előfordult, de ott szintén a Hatósági Osztály felé tett jelentéssel elindították a szükséges 

folyamatot és eljártak az ügyekben. Jégveréssel kapcsolatban elmondta, hogy nem kellett 

jégverést orvosolni, mert elkerülte a működési területet. Nem a kaposvári tűzoltóparancsnokság 

tisztje, hogy megmondja, hova legyen kirakva jégelhárító gép. Segíteni tudnak csak ebben. 

Folyamatos a kapcsolat a főkertésszel és a véleményüket kikérve, távolítják el a beteg és 

veszélyes fákat. A feladatuk a kialakult veszélyek és helyzetek felszámolása és megoldása. 

Előre jelezni nem tudnak.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a válaszokat. Az önkormányzatnak kell 

figyelemmel kísérnie a Nádasdi utcai hulladék ügyét. Jégkárral kapcsolatban kér majd 

segítséget, hogy a város melyik részén van szükség jégelhárításra. Örül a főkertésszel való 

folyamatos kapcsolattartásnak a fakivágásokkal kapcsolatban.  

 

dr. Pintér Rómeó alpolgármester az előző napi tűzesettel kapcsolatban elmondta, hogy csakis 

a tűzoltóknak köszönhető, hogy nem történt nagyobb baj. Az öt kórházba került ember 

szerencsére már hazamehetett. Megköszönte a gyors beavatkozást mindenkinek, és a 

szabadidős tűzoltónak is, aki menteni ment.  

 

Pintér Attila képviselő megköszönte a választ a Nádasdi utcai hulladéklerakattal kapcsolatban. 

A hatóság döntésének végrehajtásáig véleménye szerint veszélyt fog jelenteni, bízik benne, 

hogy nem lesz nagyobb környezeti és anyagi kár. Remélte, hogy minél hamarabb dönt a 

hatóság. 

 

Borhi Zsombor alpolgármester megnyugtatta Nadrai képviselő urat, hogy minden egyes 

építkezés építési engedélyéhez egy nagyon komoly környezeti vizsgálatra kerül sor. Amíg ez 

az engedély meg nem születik, addig az építési engedély szóba sem jöhet. Nyugodtan 

tájékozódjon a Kormányhivatalnál ennek a menetéről. A Nádasdi u-i illegális hulladékégetéssel 

kapcsolatban elmondta, hogy a hatóság dolgozik, hoz egy határozatot. Egyetért Polgármester 

úrral abban, hogy az, aki lerakja és odaszállítja bárhova, az gazember. Szerinte is fontos az 

együttműködés. Nem állhatnak meg a Nádasdi utcánál. Pont az együttműködés jegyében 

megkérte rendőrkapitány urat, hogy a korábbi ellenőrzést, amit végeztek együtt a NAV-val, a 

közterület-felügyelettel az illegális hulladéklerakók felderítését folytassák. A Nádasdi utcai 

lerakatot az utcáról nem lehet látni, mert a kert végében van. Ezért kezdtek el drónnal dolgozni. 

Megköszönte az együttműködést.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő reagált a megjegyzésre. Nem tőle kell tartani, a 

szakhatóságok jól jártak el. Vannak olyan anomáliák, amik előfordulnak ellenőrzés ellenére is. 

A vörösiszap katasztrófa vagy a sárral elöntött falu. Vannak olyan gyárak, ahol a veszélyes 

hulladék kezelése volt nem megfelelő. A biztonsági előírásokat be kell tartani, ellenőrizni kell.  
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dr. Giber Vilmos tanácsnok megköszönte a beszámolókat. Valamennyi kaposvári nevében 

mondta, hogy Szent Flórián áldása legyen 2024-ben is.  

 

Szita Károly polgármester bejelentette, hogy a mai közgyűlésen maximum délután kettő óráig 

tud maradni, mivel Budapestre kell mennie Navracsics miniszter úrhoz tárgyalásra. 

Megköszönte a beszámolókat a parancsnokoknak. Valamikor önkormányzati tűzoltóságként 

működött a mostani tűzoltóság. A város feladata volt ellátni a feladatok ellátásához szükséges 

felszerelésekkel, a béreket is a városnak kellett rendezni, az elvett túlórapénzeket is meg kellett 

szerezni. A feladatok azóta bővültek. Mindig kapott a város segítséget, amikor szükség volt 

rájuk. Olyanok mindig lesznek, hogyha valaki az erkélyen dohányzik például, akkor abból tűz 

lehet. A munkájukra nagymértékben számít az elkövetkező években is. A klímaváltozásnak 

köszönhetően a szélsőséges időjárástól nem mentesülhet a város. A szél most vagy 80/h-val fúj 

vagy nem fúj, most vagy esik az eső annyira, hogy egy hónapi eső esik le egy óra alatt, vagy 

nem esik. A jéggel kapcsolatban elmondta, hogy mikor jégverés volt, akkor szakembereket 

kérdeztek meg, miért volt ez. Elmondták, hogy ha a városban lett volna jégelhárító, akkor az 

nem Kaposvárt védte volna. Isten éltesse a tűzoltókat és a vezetőket is. Tudja, hogy eddig is 

számíthattak és ezt követően is számíthatnak rájuk.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6140   Száma: 24.02.15/2/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 10:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

 

Megjegyzés: 

 

3/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Kaposvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 

2023. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadta. 
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-----3 Előterjesztés az önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének módosításáról -

---- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester javasolta, hogy a 2024. évi költségvetési rendelet megalkotásáról 

szóló előterjesztést tárgyalják együtt a 2023. évi költségvetési rendelet módosításáról szóló 

előterjesztéssel.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6141   Száma: 24.02.15/3/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 10:41  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a 3. és 4. napirend együttes tárgyalásáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 94.44 94.44 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Szita Károly polgármester „a 21. század második évtizedét megnyertük nem is akárhogyan a 

mögöttünk hagyott száz esztendő legeredményesebb és legsikeresebb eredményével. Ez azzal 

együtt is igaz ez a kijelentés, mert nagyon nehéz három esztendő van mögöttünk. Hisz 

mögöttünk hagytunk egy világjárványt, remélem, hogy mögöttünk hagytunk, amelyet sikeresen 

legyőztünk. Köszönhető ez a kaposváriaknak, önkénteseinknek, orvosainknak. Másrészről, 

amikor vehettünk volna egy mély levegőt, hogy ennek vége, kaptunk a nyakunkba egy másik 

bajságot, a szomszédunkba kitört a háború. Ez pedig magával hozta az energiaválságot, 

magával hozta az inflációt és mindenkinek nehezebb lett. Az az értékítélet és mondat, amit az 

elején kezdtem, az megállja a helyét. Akkor, amikor egy költségvetést készítünk, akkor a külső 

körülményeket nem lehet nem figyelembe venni, de végülis mi van a szemünk előtt, hogy kell 

összeállítani egy költségvetést. Mindenképp szemünk előtt kell lennie, hogy mibe maradtunk a 

Kaposváriakkal 2019-ben, minden egyes éves költségvetésünkön ez vissza kell, hogy 

köszönjön, amikor meghatároztuk azokat a stratégiai pontokat, amelyek 2030-ig számunkra 

vállalt és teljesítendő feladattal várnak. Évről évre a költségvetésen belül kell nyomon követni, 

hogy hol is tartunk ebben a munkában. Melyik volt az a négy pont, amely visszaköszön a 2023-

as és visszaköszön a 2024-es költségvetésben is. Az egyik az volt, hogy dolgozzon mindenki, 

aki akar és keressen többet. Vagyis munka mindenkinek magasabb fizetéssel, fordíthatnám így 

is. A második pont, ami határozott álláspontunk volt, egészségesebben éljünk, és teremtsük meg 

annak a lehetőségét, hogy minél tovább tehessük ezt. Ez a Legegészségesebb Kaposvár program 

volt. A harmadik és nem sorrendiséget mondok értelemszerűen, a Gyarapodó Kaposvár legyen. 

Az adott évben szülessenek minél többen és ugyanabban az évben minél kevesebben hagyjanak 
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itt bennünket koruk által. Ezt fogalmazhattuk volna úgy is, ha van gyerek, akkor van jövő, ha 

nincs, akkor nincs jövő. A negyedik pedig az volt, hogy legyünk fenntartható város. A lehető 

legnagyobb mértékben legyünk energiafüggetlenek és ezt a megújuló energiák használatának a 

növelésével érjük el. Ez a négy pont volt az, amely meghatározza 2020. óta a készítendő 

költségvetésünket. 2024-ben is ez a négy pont fogja meghatározni a költségvetésünket. Azzal 

együtt, hogy a külső és a belső környezetünket ezeken kívül még kezelnünk kell majd. Talán, 

ha lesz időm, akkor kitérek erre is néhány mondattal. Hogy is alakult a múlt esztendő a négy 

pont tekintetében és mi várható ebben az évben. Nőtt a munkahelyek száma és csökkent a 

munkanélküliség. Az első vállalási ponttal kapcsolatban így tudom összefoglalni mindazt, amit 

elmondhattam. 2012-13-ban több, mint hétezer volt a munkanélküliek száma, ma már 1100 

körüli ez a szám. Akkor az országos átlag alatt volt Kaposváron a munkanélküliségi ráta, most 

az országos átlag alatt van a munkanélküliségei ráta. Erősödött a gazdaság. Hölgyeim és Uraim, 

az elmúlt évhez képest a helyi gazdaság 15,2 %-kal lett erősebb. Ez azért is különösen 

figyelemre méltó, mert 2023-ban magam azon görcsöltem bevallom Önöknek őszintén, hogy a 

kaposvári gazdaság vajon a covidot követő energiaválságot és magas inflációt, ami a háború 

következtében alakult, kibírja-e és túléli-e. A covid például megemelte a munkanélkülieknek a 

számát. Kibírtuk Tisztelt Hölgyeim és Uraim ezzel a gazdasági növekedéssel, amiről be tudtam 

számolni. Ennek a gazdasági struktúrának nagyon fontos, hogy ne egy évi legyen, hanem ez a 

dinamizmus folytatódni tudjon. Ez nem megy magától. Ezt elindítottuk és e célból a 

munkahelyteremtés a magasabb bérek érdekében indítottuk el Kaposvár 21. századi 

újraiparosítási programját is. Ez két jelentős elemre épül. Az élelmiszergazdaságra és a 

gépiparra. A helyi gazdasági cégek lehetőségeit bővítve – viszont újaknak is szeretnénk 

lehetőséget biztosítani – ezért kezdtünk egy nagy ipari park fejlesztési programba is. Befektetők 

jelentős része keletről jön ma már. Nem akarok belemenni, ezt a bonyolult rendszert az 

évértékelőn talán lesz időm elmondani. Ezeknek lehetőséget kellett biztosítani. Létesültek az 

ipari parkjaink. Nagyon örülök annak, hogy ezekről szólok, hogy kik is települnek oda, de 

nagyon örülök annak, sőt még jobban örülök annak, hogy a helyi, kis, közepes és nagyobb 

vállalkozások is elindultak a fejlődés útján. Korábban a Cukormanufaktúra, amit meg szeretnék 

említeni, meg szeretném említeni a Fusetechet, meg szeretném említeni a Kapos Atlast.  

Ezek mind termelést bővítettek. Amiről már szóltam napirend előtt, meg szeretném említeni a 

Szabó Fogaskerék Kft-t is, amely építi az új csarnokát a Füredi úton. Három új ipari park, 

remélhettük csak esetleg korábban, de eljutottunk odáig, hogy most már ennyiről beszélhetünk 

Kaposváron. A Keleti Ipari Park gyakorlatilag majdnem betelt, kettő jelentős beruházás 

várható, három, de csak kettőről fogok beszélni, négy de csak kettőről fogok beszélni, várható 

a Keleti Ipari Parkban. Az egyik a világ második legnagyobb üveggyára a Sisecam építkezése 

harminc hektáron, ha jól emlékszem rá, a kaposvári ipartörténet egyik legnagyobb beruházása 

zajlik azon a területen. A másik a Dombóvári út végén a Tudományos és Innovációs 

Parkunknak az építése, amelynek a tervezési munkálatai elkezdődtek. Elindult az Északi Ipari 

Parkunk is, részben a Szabó Fogaskerékkel, ami fizikailag nem ennek az ipari parknak a része, 

de az utca másik oldalán. A linerális motorokat gyártó üzemnek az építése is elkezdődött és 

ennek a környékén Füredet is beleértve alakítanánk ki – mivel töretlen az érdeklődés Kaposvár 

iránt – alakítanánk ki még 276 hektár, akkora beruházási célterületet jelöltünk ki, abba kértük 

a Kormány segítségét. Ahhoz, hogy idáig eljussunk és a munkanélküliség az országos átlag 

alatt legyen, a hétezerből lemenjünk 1100 körüli, nagyon nagymértékben kellett az is, hogy 

milyen üzleti környezetet tudtunk teremteni Kaposváron. Milyen az infrastruktúrája ennek a 

városnak, mind a külső megközelítését tekintve, mind pedig a belső infrastruktúráját nézve. 67-

es útról már szóltam, óriási lökést jelentett ez Kaposvár irányába, és szóltam arról is, hogy 

ennek a folytatása következik csakúgy, mint az M9-es út esetében. Számunkra most a 

Szombathely-Kaposvár összeköttetés a legfontosabb és azt kell preferálni és utána tud csak 

lefelé menni. A belső útjainkat tekintve, az a nagyon intenzív útfelújítási program, amely mind 
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érintette a belterületeket, mind érintette a zártkerti útjainkat is. Örömmel jelentem Önöknek, 

hogy ez folytatódni fog 2024-ben is. Egymilliárd hetvenegy millió forinttal indulunk, ennyit 

fogunk költeni ebben az esztendőben ennek a programnak a folytatására. Ebben voltak benne 

az aknafedlapok is, nem akarom sorolni. A külső mellett a belső környezet is rendkívül fontos, 

említettem Önöknek. 160 millió m2 zöldterületünk van. Ennyi területet kell nekünk gondozni 

és felhasználni. Zöldterületeink száma számtalan, számtalan virágágyás lesz, és ezeknek a 

gondozására egyértelműen nekünk lehetőségeket és erőforrásokat kell biztosítanunk. Tisztelt 

Hölgyeim és Uraim! Tíz esztendővel ezelőtt még a közterületi munkák jelentős része kézi 

erővel történt. Tíz esztendővel ezelőtt a közmunkások száma több, mint 1300 volt. A 

közmunkát nem célként vezettük be, hanem eszközként. Az volt a szándékunk, hogy a 

munkával nem rendelkező embereket visszavezessük a munka világába. Sikerült, mert ma már 

a közterületeinken dolgozó közmunkás kollégáknak a száma az ötvenet sem éri el. Na de, azért 

ezeket az óriási területeket, amiről korábban beszéltem, akkor is karban kell tartani, tisztán kell 

tartani a várost, gondozni kell a zöldterületeket, le kell nyírni a füvet, össze kell szedni a 

szemetet, söpörni is kell, virágágyásokat kell ápolnunk, parkok rendbe legyenek, játszóterek 

rendbe legyenek. Nem akarom sorolni, hogy milyen szerteágazó ennek a problémának a 

megoldása. Ha elfogyott a kézi erő, nem tehettünk mást, el kellett kezdeni gépesíteni 

Kaposváron. Ebben az évben háromszázmillió múlt évről is áthúzódót is figyelembe véve, több, 

mint háromszázmillió forintot fogunk költeni közterületet rendbe tartó gépeknek a vásárlására. 

Az egyik a seprőgép flottánk. Öt különböző méretű seprőgépet vásárolunk, négy már 

megérkezett. Az ötödik pedig a tavasz végére reményeink szerint meg fog érkezni. Van, 

amelyik a szegéllyel rendelkező nagy utjainkat fogja tudni takarítani, ez nagy seprőgép, 

mégpedig akkor, hogy ennél nagyobb nem található városokban sem Magyarországon. Az 

ennél nagyobbak már az autópályáknak az utcatakarítását jelenti. Ez egy komplett gép. Vettünk 

kisebbet is, vettünk olyanokat, amivel járdákat, sétáló utcát, lakótelepeket, többféle méret áll 

rendelkezésünkre. Remélem ezekkel a feladatot el tudjuk látni. A lombot szintén a közmunkás 

kollégáink szedték össze, akik nem bírtak ezzel a mennyiséggel. Ezért vásároltunk kettő 

lombszívót. Elkezdtünk egy nagyon jelentős, a költségeit megtalálják az előterjesztésben, 

faápolási munkátl, amely 150 millió forintba került. Ezért vettünk egy tuskózót, amely 

csodálatos munkát végez. Szeretném még tájékoztatni Önöket, ez megint a belső 

környezetünkhöz tartozik, még az első pontnál vagyok, hogy megrendeltünk egy rézsűkaszát 

is. 10 millió forint, ami távirányítású. Ez az olyan magas rézsűket fogja lenyírni, ahova se a mi 

embereink nem tudnak bemenni, az ott élőktől pedig nem várhatom el, hogy a magas rézsűt 

lenyírják. Ott fog majd rendet teremteni. Vagyis elkezdtük egy nagy gépjárműflottának a 

létesítését. Tisztelt Képviselő Hölgyek és Urak! Ezek a munkálataink 47 helyen folynak, a 

faápolási munkálataink. Berzsenyi elválasztó, ezek mind megtalálhatóak a költségvetésben, 

csak néhányra hívom fel a figyelmet. A Berzsenyi elválasztó sáv, most kopasz. Rendet kellett 

tennünk, mert balesetveszélyes fák voltak ott. Azokat amiket kellett, azokat kivágtuk. Nem 

azért tettük meg, hogy kopasz is maradjon. Ahogy az idő engedi, és megérkeznek a fák, 22 db 

oszlopos gyertyánt fogunk elhelyezni és nagyon sok virágot. Újból növényesítve lesz a 

Berzsenyi elválasztó sáv. Városliget, futókör- és sétakör környékén 89 új fát látnak. Ezek a 

munkák folynak a Keleti és a Nyugati temetőben, a Rippl-Rónai parkban, a Németh István 

fasorban, a Somssichban, az Ezredévben és Bajcsyban. Itt jellemzően öreg fák vannak, 1300 

öreg fa. Jellemzően hárs, gesztenye, platán. Ezek a jellemzői. Az esetek jelentős részében elérte 

már a száz éves életkort is a fa. Nyilvánvaló, hogy egy százéves ember nem olyan egészségi 

állapotnak örvend, mint egy tizennyolc. Ezért tennünk kell annak az érdekében, hogy a 

biztonságunk meg tudjon maradni. De emellett még megtalálnak közel százmillió forintot a 

költségvetésben virágosításra. A lakótelepeken 20 új helyszínünk van a virágágyásoknak. 

Teljesen meg fog változni a Noszlopy G. u. végén a ronda MÁV kerítés, amit látnak. A fák 

elérik a magasfeszültséget, visszavágni már nem lehet, ki lesznek véve, és egy csodálatos 
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virágoszlop, ösvény lesz ott. A Raktár u-i körforgalmat is új színben fogják látni. Csak, hogy 

érezzék a tavasz hangulatát, azért beszélek most ezekről. Ezen kívül még virágdézsák és 

virágtornyok jelennek meg a közterületeken. A másiknál, a munkahelyekről már beszéltem, a 

külső belső környezetről már beszéltem. A bérek tekintetében is előreléptünk. Ez nem megy 

ráolvasással, hogy az egyik pillanatról a másikra emelkedjen. A célunk nagyon világos. 

Magyarországon az első tízbe kíván Kaposvár kerülni a bérek tekintetében. Vannak előttünk jó 

példák, amiket el, kell hogy érjünk. Jelentős béremelés volt most is a költségvetésben. 1,3 

milliárd forintot találnak, amit semmi másra nem fordítunk, csak béremelésre, ennyivel nő a 

bértömegünk. 1,3 milliárd forint. Nézzük az egészséget, a másik olyan pontot, ami rendkívül 

fontos számunkra. Ma még a középmezőnyben, vagy az alsó harmadban vagyunk. Frissen 

álltunk neki a munkának, de tudjuk, hogy ha egészségesek vagyunk, az elsősorban rajtunk 

múlik, mert a betegség soha nem kórházban kezdődik. Éppen ezért itt kell megfogni azt, hogy 

mit is kell annak érdekében tenni, ami lehetőségként jelenik meg majd előttünk, hogyha 

akarunk tenni valamit a stabilitásunkért és az egészségünkért, hogy a lehetőségünk meglegyen. 

A Polgárok Házában egy egészségpontot létesítettünk. Szeretném tájékoztatni Önöket arról, 

hogy megállapodtunk erre az esztendőre is, hogy megkapjuk a szakszemélyzetet arra, hogy 

tizenöt féle szűrővizsgálatot végezhetünk a kórházban. Több ezren keresték már fel ezt a 

szűrőpontot és abban bízom, hogy csodálatos környezetben a Vaszary parkban, tényleg 

imponáló részen ennek a népszerűsége nem fog csökkenni, sőt nőni fog. A másik, amire azt 

mondják a doktorok, hogy szűrővizsgálattal megelőzhetőek, vagy a baj enyhíthető, és a mozgás 

a másik, amivel megelőzhetőek, vagy ha a baj megvan, akkor enyhíthetőek. A szűrővizsgálatra 

nem nagyon szívesen járunk a kórházba, megteremtettük máshol is ezt a lehetőset, mozgás 

tekintetében pedig széles a tárház, ami Kaposváron van. Olvashatják a 2023-as és láthatják a 

2024-es költségvetésben is. Kerékpár, futókörök, pumpapálya, kondiparkok, kortalan torna, 

mind népszerűek kivétel nélkül. Mi ezeknek a meglétét segítjük elő és ezt a lehetőséget 

biztosítjuk. Nagyon jó programunk van, bízok benne, hogy áttörést fogunk elérni. Ha nem is 

ennek a programnak köszönhető, nem vagyok olyan, hogy ezt teljes egészében ennek tudjam 

be, hogy az elmúlt évi adat tekintetében kevesebben hagytak itt bennünket, mint azt megelőzően 

az egészségi állapotuk miatt, tíz évet figyelembe véve százzal kevesebben hagytak itt minket. 

Nagyon remélem, hogy ez folytatódni fog. Ezeket az elemeket találják meg a költségvetésben. 

Nézzük a harmadik program pontunkat a családot. Nem véletlenül lett a családpolitikánk a 

városunk egyik súlyponti kérdése. Azért lett, mert Európa fogy, Magyarország fogy, azzal a 

magyar települések is fogynak. Ha nincs gyerek, akkor nincs jövő. Ezen a ponton kellett átrakni 

az egész rendszert. A Kormány egy nagyon erős családpolitikai programot csinált a 2010-es 

éveknek az első felében. Még nagyon hosszú az út, amíg odáig el tudunk érni. A népesedési 

ráta akkor 1,2 % volt, most ez felment már 1,5-1,6-ra, de 2,1 kell ahhoz, ne fogyjunk, vagyis 

rengeteg még a teendő. Rendkívül fontos dolga, és rendkívül fontos városstratégiai dolog, hogy 

e tekintetben a lehető legtöbbet meg tudjuk adni. Hál isten, hogy van mire épülnie, hogy ezt 

fenn tudjuk tartani, hiszen a világon egyedülálló a Magyar Kormány családpolitikája, a világon 

egyedülálló. Nekünk ezekhez kellett elősegítenünk. Ennek az elemét megtalálják a 

költségvetésben. Megtalálják a CSOK melletti lakás-, telekvásárlás és építés kiegészítő 

támogatásában. A fecskeházak esetében 30 van, még mindig nagyon népszerű a fiatalok 

esetében a fecskeház. Szándékunk az, hogy újabb fecskeházi lakásokat jelölünk ki. Három 

bölcsőde épül Kaposváron. Pontosabban az egyiket már múlt időben is mondhatnám, mert 

pénteken adjuk át. Három új bölcsőde épül Kaposváron. Az ember hadd legyen már optimista, 

mert érezték mások is, hogy bölcsődére és bölcsődei férőhelyekre szükség van. Nem tudnánk 

ezt a problémát egyedül megoldani. Társakra van szükségünk. Öt új játszótér, ami bent szerepel 

a költségvetésben. Nőtt a megszületett gyerekek száma is. A tíz évvel ezelőttihez képest 115-

tel több gyerek született Kaposvárra, mert a kaposvári gyerekek nem csak Kaposváron 

születtek. Nőtt az esküvők száma is. Meglepett, megmondom Önöknek őszintén. A tavalyi 
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évhez képest 222-vel több fiatal pár mondta ki egymásnak a boldogító igent. Remélem a nem 

elkerüli őket egész életük során. Ez az 525 fő az elmúlt tíz év legmagasabb adata. Remélem, 

hogy gyermekeket is akarnak, mert ez egy nagyon fontos dolog. Tisztelt Hölgyeim és Uraim! 

A családpolitikai intézkedések sora ott van, a bölcsődéktől elkezdve nagyon sok minden ebben 

az anyagban. Energia, ez a negyedik pont. A háborúnak nincs vége sajnos. Ráadásul a 

konfliktust még növelte Európa szélén egy újabb háború, az izraeli arab konfliktus. Ezt 

követően jöttek sorban sajnos az őket követők. Csak a Jó Isten tudja, hogy mikor lesz ennek 

vége. Látható, hogy aki nem békét akarja, az az emberiség ellen tesz. Mert elég csak a Vörös-

tenger egy-egy szakaszának a lezárása, már óriási problémák keletkeznek Európa szerte. Elég 

az ellenőrizetlen migráció, már Nyugat-Európa szerte óriási problémák keletkeznek és 

élhetetlenné válnak azok az országok. Ezek mind következményei a háborúnak is. Hozza 

magával a magas inflációt és a megnövekedett árakat. Nézzenek egy példát Kaposváron. Ez 

hogy nyilvánul meg. Itt találják meg, itt érhető tetten, amiről most beszéltem, ebben a 

költségvetésben. 2021. ez a háború előtti utolsó év, amiről beszélünk. A város 

önkormányzatának az önkormányzatához tartozó intézményeknek, gazdasági társaságoknak az 

összes energiaigénye – villanyra és a gázra tessenek gondolni – 2021-ben Kaposváron a 

költségvetésből 2.271 millió forintot fizettünk. Ennyi volt a béke utolsó évében 2021-ben. 

Kitört a háború, 2022. év végén, 2023-ban 7 milliárd 581 millió forintba került a város 

energiaszükséglete. Ennyiért tudtuk megvenni a fűtőanyagot, és ennyiért tudtuk megvenni az 

államtól az áramot. Több, mint ötmilliárd forinttal lesz több, ami a működési költségvetésnek 

több, mint a fele. Előteremtettük, láthatják, biztonsággal zártuk a 2023-at, és biztonsággal 

tudtuk megalapozni a 2024-es költségvetést. Mert mi van 2024-ben ugyanitt, ennél az 

energiánál. A háború előtthöz képest több, mint 5 milliárddal többet fizettünk ki az energiára, 

2024-ben a háború előttihez képest pedig kettőmilliárddal fizetünk még mindig többet. 

Visszamentek az árak 2023-hoz képest, de még mindig kettőmilliárddal többe kerül nekünk a 

gáz és villany, mint a háború előtt. Ezt jelenti a puffogtatás, az ágyúzás, a halál, a háború, a 

világhatalmak, akik mindig a megtanultuk, hogy soha ne verjék le őket, hogy mi a jó és a rossz, 

nem amellett döntenek, nem az motiválja őket, hanem teljesen más motivációjuk van. Azért 

vagyok szomorú, hogy vannak, akik támogatják. Ennyit állítottunk be energianövekményként 

a költségvetésbe és talán június meghozza számunkra azt a lehetőséget, hogy azok a szankciók, 

amik fokozták a háborút, és okozták a magas inflációt Európai Uniós szankciók is meg fognak, 

szűnni. Mi ebből fogalmaztuk meg, ezeket a körülmények akkor még nem ismertük, de valahol 

éreztük, hogy a függőségünk az nem jó energia tekintetében, akkor még nem vizionáltuk a 

háborút, mert akkor még nem volt előttünk 2019-ben. De ezt egyértelműen bebizonyította, 

hogyha függetleníteni tudjuk magunkat a vásárolt energiától, akkor jobb pozícióba tudunk 

kerülni. Ráadásul még a klímavédelmi szempontoknak is meg tudunk felelni, mert megújuló 

energiával fogjuk ezt elérni. Zöldfűtőművünk, amelynek ez az első szezonja, eredményezi, 

hogy 56%-kal kevesebb gázt kellett vásárolni azért, hogy 6900 lakást befűtsünk, és több, mint 

350 közintézménynek pedig biztosítani tudjuk a fűtést. A Zeneiskolának nem is a tizedére, de 

több, mint felére ment le a fűtés költsége, számolt be az igazgató. A távfűtést is bővítettük. A 

bővítés az Együd irányában is megnyilvánult. A Zeneiskola, az Agóra, az Aréna, a Noszlopy 

és a Könyvtár távfűtött lett. Jelentős energetikai beruházásokat hajtottunk végre a Lampingban, 

a Könyvtárban és Noszlopyban. Egyik részét már átadtuk, valamelyik része még készül. 

Kicseréltük a nyílászárókat, leszigeteltük őket. Ezek az energetikai beruházások segítették az 

intézményeinket abban, hogy kevesebb legyen az energiaköltség. Már tavaly eldöntöttük és 

idén bent megtalálják a költségvetésben is, és arról szól az önálló költségvetési határozat is a 

több, mint 360 millió forintról, félreraktunk tavaly egymilliárd forintot. Azt mondtuk, hogy ezt 

az egymilliárd forintot azért rakjuk félre, hogy felgyorsítsuk az energia megtakarítást 

eredményező beruházásokat. Számba vettük a legnagyobb energiafogyasztóinkat. Ez alapján 

jelöltük ki, hogy milyen intézményeinknél kell beavatkoznunk. Mert az energiaválságot nem 
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csupán túlélni akarjuk, hanem megnyerni és győztesen kikerülni belőle. Nagyon egyszerű ez a 

filozófia és előre kell mennünk. Egymilliárd forintot raktunk félre azért, hogy a legtöbb energiát 

fogyasztó intézményeink, ezek közé tartozik a uszoda, az egész komplexumával együtt, a 

sportlétesítményeink, az Aréna szintén ezek közé tartozik. A Szivárvány, a fajlagos m2 

arányosan a legnagyobb energiaköltséget fogyasztó és a Liget Otthon. Ez az a négy intézmény, 

amit kijelöltünk arra, hogy erre kívánjuk költeni az egymilliárd forintot. Azért, hogy itt energiát 

tudjuk megtakarítani, megújuló energiát behozva, kevesebb energiát használva. Szeretném 

jelezni Önöknek, hogy ezen az egymilliárd forinton belül az egyik felosztás az, amit igazgató 

asszonyék behoztak, hogy az Aréna esetében, mert van közbeszerzett ajánlatunk, pontosan 

tudjuk, hogy mi ez az összeg. Háromszázvalahány millió forint. Ezt kell lebontani ezzel a 

közgyűlési határozattal, hogy ezzel a beruházással el tudjunk indulni. Mi történik az Arénával? 

A Jégcsarnok hulladék hőjét fogjuk felhasználni hőszivattyúkkal az Aréna fűtésére és hűtésére. 

A Szivárvány műemlék jellegű épület, felújítottuk, nagyon drága, oda hőszivattyús rendszert 

terveztetünk és azt fogjuk bevinni. A fürdőnél egy komplex technikát, hatékonyabbá tesszük a 

termálvízzel való fűtést és energiamennyiségét. A Ligetnél is teljes komplett energiát csinálunk. 

Ennek készülnek a tervei, ez szerepel bent a költségvetésben egyébként. Erre szeretnénk 

egymilliárd forintot költeni. Egynek már tudjuk is a kivitelezési árát. Ahogy kalkuláltuk, abba 

bele is férünk. Ez az, amiről szól ez a közgyűlési határozat. Még van valami, a közvilágítás, a 

rekonstrukció. Van összesen több mint kilencezer közvilágítási lámpa Kaposváron. Ebből 2200 

már alacsony energiafogyasztású lámpa. Ledes lámpák ezek. A maradék több, mint hétezer 

lámpa a régi típusú, energiát zabáló és faló lámpatest. Nagyon régóta szeretném már ezeket 

lecserélni, és egy olyan közvilágítási rendszert kialakítani, amikor a közvilágítás költsége az 

jelentősen olcsóbb lehet. Mert, volt olyan időszak, amikor a közvilágítás költsége a 

megnövekedett infláció kapcsán több, mint nyolcszorosa volt a háború előtti időszaknak. Ekkor 

voltunk rákényszerítve arra, hogy csökkentsük a közvilágítási lámpatestek számát. Most is még 

jelentős ez az összeg, ha jól emlékszem rá 250 millió forint, ami bent van a költségvetésben, 

közvilágítási költség. De volt ez jóval több is. Úgy döntöttünk, hogy lehetőséget kérünk arra, 

hogy nekiálljunk ennek a rekonstrukciónak és cseréljük le azokat a közvilágítási lámpatesteket, 

amelyek energiazabálóak, sok energiát fogyasztanak és viszik a pénzünket. Ráadásul vannak 

olyanok is, amelyek elromlottak és nem is javíthatóak. Hál Isten nem sok 35 vagy 40 ilyen 

lámpa van a több, mint kilencezerből Kaposváron. Mindenképp újat kell venni. Lehetőséget 

kérünk Önöktől, lehetőséget arra, hogy az ELENA programunk - ez egy közvetlen Európai 

Uniós tervezésű programot jelentettet - hat Dunántúli város volt az, amelyik szövetkezett arra, 

hogy energiahatékonysági beruházásokat hoz létre. Rendkívül lassú ez a folyamat. A múlt hét 

elején a közbeszerzésnek a második fordulója indult el az ELENA-nál. Hál Isten volt 

eredményes pályázó. Az eredményes pályázó kettő is, most külön tárgyalnak a hat várossal és 

kihoznak majd valami olyan árat, hogy ők ennyiért csinálnák meg mondjuk a közvilágítás 

rekonstrukcióját és nekünk ez ennyibe kerülne évente. De, mivel nem tudjuk, hogy milyen 

számot fognak kihozni, mivel akkor, amikor 2016-ban, amikor elindult e tekintetben a 

gondolkodás, nem ilyen energiaárak voltak, mint most. Akkor még jóval alacsonyabbak voltak, 

most pedig jóval magasabbak. Nem tudjuk, hogy megéri e az ELENA-n belül megcsináltatni, 

nem lesz e drágább a közvilágítás rekonstrukciója, vagy nekünk kell nekiállni, mert mi 

olcsóbban meg tudjuk csinálni. Nem tudom a választ. Ha az ELENA-n belül meg tudjuk 

csinálni, akkor az nyilvánvaló, hogy mindazt, amit mondok, az nem számít. Akkor nem kérem 

a felhatalmazást az ötszázmillió forint saját erő elköltésére és hitel felvételére. De hogyha az 

drágább lesz, akkor viszont kérem, mert ebben a költségvetésben egy olyan konstrukciót vittünk 

be, hogy szeretnénk hitelfelvételi lehetőséget, nem. 1,2 milliárd forint van most a fejünkben, 

hogy körülbelül annyiba fog kerülni a közvilágítás rekonstrukciója Kaposváron. Ötszázmillió 

forint önrészt bele tudunk tenni, többet nem. Ennyit az egyéb feladatainkból el tudtunk venni, 

ez benn van ebben a költségvetésben. Hetesszázmillió forint hiányzik, a mostani számaink 
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alapján hiányzik. De egymilliárd forintra kérjük a hitelfelvételt, annyit veszünk fel amennyi 

kell, ki tudja mi lesz. Ez azért jó konstrukció, mert ezzel, hogyha mondjuk ebből építjük, ha 

ELENA-ból építjük meg, megépítették helyettünk, és azt kérik tőlünk, hogy ennyi pénzt 

fizessünk 12 éven keresztül, hogy visszanyerjék a beruházás árát. Hogyha többet kérnek, mint 

amennyi nekünk az éves villanyszámlánk és annak költsége, az nekünk nem éri meg. Nem éri 

meg, mert még plusz pénzt kell hozzáraknunk és a megtérülés jóval kevesebb. Mi úgy 

számoltuk, a mostani és remélem még alacsonyabb hitelkondiciókkal és az önrésszel, hogy 

ezzel a beruházással egész biztosan a hitel kamat és tőke törlesztése az alacsonyabb lesz, mint 

az éves megtakarításunk a közvilágítással. Ha ez alacsonyabb, mint az éves megtakarításunk, 

akkor a megtakarításból fizetjük a villanyt, a kamatot és a tőkét és még marad is. Erről szól ez 

az előterjesztés. Láthatják, hogy a fókuszban a villany és a gáz kitettségének a csökkentése és 

az árak mérséklése jár akkor, amikor megújuló energiáról beszélek. Három elem van, a 

napelem, a biomassza és a geotermia, ami itt van előttünk. Ezt csak szeretném Önöknek 

mondani, hogy szeretnénk még energiatárolóval ellátott napelemparkokat építeni Kaposváron, 

kettőt ráadásul. Az egyiket említem meg, az a Cseri úton van, a fél megás napelemparkunk 

mellett, mert egy újabb világraszóló sikerre készülünk, amikor a jelenlegi buszainkat egyszer 

más lecseréltük a régi gázolajos buszokat. Megújuló energiával és répaszeletből erjesztett 

biogázzal is járó Siengi buszokra, gázosra, óriásit csökkentve ezzel az üzemeltetési költségeket, 

de óriásit csökkentve a károsanyag kibocsátáson. Most ugrunk egyet és megint akarunk cserélni 

egy újabb technológiára, mindegyiket, mert ezek már nyolc évesek, mégpedig elektromos 

buszokra. 2026-ig vállaltam én ezt Önöknek, hogy addig én ezt a konstrukciót végrehajtom. De 

az elektromos buszok is akkor lesznek, károsanyag kibocsátás nulla emisszió, de csak akkor 

lesznek olcsóbban üzemeltethetőek, ha nem az MVM-től és az E-ontól veszem meg az áramot, 

vagyis nem a konnektorból tankolok közvetlenül, hanem megcsináljuk önmagunk és 

megtermeljük a tankoláshoz szükséges üzemanyagot, jelen esetben az áramot és ezért 

tárolókapacitást is kiépítünk és eltároljuk. Ez a stratégiai cél és ez szerepel a költségvetésben 

is. Tisztelt Hölgyeim és Uraim! Zöld energiaközösséget hozunk létre Kaposváron. Kaposváron 

az elsőt, Magyarországon a harmadikat. Ha Önök jóváhagyják, akkor bejegyezzük. Minden 

egyes energiaközösségnek az a lényege, hogy a benne levő tagok jobban járjanak. Miben 

járhatnak jobban. 1. olcsóbban jussanak energiához, mint ahogy a piacon vásárolnák, 2. 

ráadásul még az szén-dioxid kibocsátásukat is csökkenteni tudják. Az energiaközösségnek az a 

lényege, hogy a benne levő tagok között vannak energiát termelők és energia fogyasztók. 

Lényege az, hogy a tagok között egy olyan árucsere valósul meg, hogy akinek van fölös, általa 

nem használt, megújuló energiából előteremtett energiája, az eladhatja ennek az 

energiaközösségnek. Mikor éri meg eladni? Akkor éri meg neki eladni, ha többet tud kapni érte 

a közösségen belül, mint a piacon az E-ontól vagy az MVM-től. Akkor eladja. Miért éri meg 

megvásárolni annak, akinek szüksége van rá. Azért éri meg megvásárolni, mert olcsóbban tudja 

megvásárolni, mintha a piacon vásárolná meg. Egyelőre saját berkeinken belül hozzuk létre ezt 

az energiaközösséget. Saját intézményeink, illetve gazdasági társaságainkon belül, amely még 

közel sem nagy energiaközösség, ami a fejemben van, de el kell indulnunk valamerre. Ez 

egyébként önmagában már csak ez, ebben a szűk körben 44 millió forint megtakarítást fog 

jelenteni egy éven belül. Ezt követően pedig várjuk majd. Nagy energiamegújuló kapacitások 

épülnek Kaposváron. A gazdasági társaságaink részéről is. A Kométa csak annyi napelemet fog 

egyelőre felrakni, hogy a saját hűtését az áramszükségletét ki tudja elégíteni. De amikor 

hallottak erről az energiaközösségről, akkor azt mondták, hogy lehet, hogy többet is felraknak, 

hogy tudjanak termelni, mert csatlakozni tud az energiaközösséghez. Ennek is nekiállunk 

Hölgyeim és Uraim! A zöld energia a kaposvári gazdaság jövője. Mélyen hiszek benne. Ez 

biztosítja számunkra a stabilitást, a szuverenitást és a jövőt. Meg vagyok erről győződve. Ami 

pedig a klímavédelmi törekvéseinket illeti, ez a zárszóm, az pedig, megérne egy misét. Ezt 

hallja az ember, ezt olvassa, a klímavédelem fontossága, ez az amaz. Beszélnek róla, és nem 



22 
 

tesznek semmit. Tisztelet a kivételnek. Hál Isten mi ezen kivételekhez tartozunk, mert a szén-

dioxid kibocsátásunk az elmúlt éveket figyelembe véve 56%-kal csökkent. 574 ezer tonnáról 

253 tonnára. Itt tartunk most. Azt hiszem, hogy vállalásainkat, amiket a nemzetközi szövetségek 

felé tettünk, azt tartani tudjuk. Ez a kerete valahol a 2023-as 24-es költségvetésnek. Szeretném 

megköszönni a partnerséget az ebbe résztvevőknek ugyanis egy költségvetés azért az hosszú 

hetek folyamán kerül abba az állapotba, amikor gazdasági igazgató asszony megkeres, amikor 

leegyezteti az összes óvodával, bölcsivel, intézménnyel mi az ami bevételként jön, mi azt amit 

kiadásként szeretne. Neki kötelessége figyelembe venni azt követően, hogy ezek az alapelvek 

érvényesüljenek és utána még mi is jó pár hétig bonyolítjuk a helyzetünket, mert azért azokat a 

vívmányokat meg kell védeni, amiket elérünk, mégpedig a gazdasági stabilitásunkat. Ez nagyon 

fontos, és ez biztosított 2024-ben is. Köszönöm nekik a munkát, köszönöm Bea maguknak, a 

kollégáinak, ahogy összeállították ezt az anyagot. Szerintem közös bölcsességgel kihoztuk 

belőle azt, amit ki lehetett és a maximumra törekedve szerintem ezt sikerült is elérnünk. Ebbe 

kérem a képviselő hölgyek és urak támogatását. Ez volt a szóbeli kiegészítésem. Két napirendet 

mindenképp meg szeretnék Önökkel osztani és ehhez fogom mérni az ebédszünetet. 

Nyilvánvaló a költségvetést szeretném befejezni, én vagyok az előterjesztője. Másrészt pedig 

mivel elég nagy gerjedelmet okozott néhányuknak, hogy több ezren olcsón utazhatnak a 

tömegközlekedési eszközeinken, ezt a napirendet is elő fogom vezetni legjobb tudásom és 

legtöbb energiámmal együtt. Azt követően ebédszünet. Ebéd után Borhi Zsombor 

alpolgármester urat szeretném kérni, hogy folytassa, mert négy órára Budapestre kell érnem, és 

kettőkor el kell, hogy induljak. Jöhetnek a kérdések Tisztelt Hölgyeim és Uraim!”  

 

-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő az első kérdése a közvilágítás korszerűsítésével volt kapcsolatos. A 

Pénzügyi Bizottság ülésen még azt mondta Polgármester úr, hogy nem biztos benne, hogy 

melyik rendszert kellene kiépíteni. Van egy olcsóbb és egy drágább verzió. Azt mondta, hogy 

most már tudja, hogy melyik verziót szeretné. Kérdezte, hogy az olcsóbb vagy a drágább 

megoldással lesz a közvilágítás korszerűsítve? A klímavédelemhez és az egészségvároshoz 

kapcsolódott a következő kérdése. Mit kíván tenni nemcsak 2024. évben és az azt követő 

időszakban, hogy a fűtési időszakban a város levegője ne legyen ennyire szennyezett? Vannak 

mérőműszereink, sőt csatlakozott a város az országos hálózathoz. Vannak olyan napok, amikor 

Kaposvár bekerül a híradásokba, mint az egyik legszennyezettebb levegőjű város. Főleg az esti 

órákban mutatnak a műszerek szennyezett és extrém szennyezett értékeket. Azt gondolja, hogy 

van cselekednivaló. Van egy levegőminőségi terve a városnak, amiben vannak olyan 

intézkedések, amik segítenének a levegőminőség javításában. A költségvetési tanácsnak készült 

egy tanulmánya, a Fenntartható fejlődés és az államháztartás kölcsönhatásai a levegőminőség 

példáján. Ez is konkrét útmutatókat és intézkedéseket javasol az önkormányzatok számára. Mit 

tudunk tenni akár ebben az évben, akár a következő években, hogy jobb legyen a levegő 

minősége? Említette, hogy hamarosan létrejön a Tudományos és Innovációs Park, most a 

tervezés szakaszában van. Legkorábban mikor létesülhet ez az park, és mikor települhet be? Az 

üveggyár építésével kapcsolatban elmondta, hogy sokakat érdekel, hogy mikor tud legkorábban 

üzemelni a gyár? A közbringa rendszer hol tart most, mikor vehetik birtokba a kaposváriak, 

van-e esetleg már céldátum? A Dorottya-ház hasznosítását illetően kérdezte, hogy sikerült-e 

előrelépni, mikor vehetik a kaposváriak és turisták birtokba, mikor nyílik a kiállítás, amit oda 

terveztek? A Kaposszentjakabi Bencés Apátság rekonstrukciójával kapcsolatban kérdezte, 

hogy mikor lesz látogatható? A Holding átalakításáról szóló tanulmány főbb következtetésével 

kapcsolatban kérdezte, hogy van-e olyan számítás, amely az átalakításból fakadóan 

megtakarítást jelent a számunkra, ha igen, akkor az milyen nagyságrendű? A Kenese térrel 

kapcsolatban kérdezte, hogy a kapott levélben szereplő értékesített közterületet – amelyről a 
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saját magántulajdonú területét nem tudja megközelíteni most – tényleg nem tudja a város 

visszavásárolni, és tényleg kapott-e a tulajdonos ilyen választ? A tömegközlekedési 

társaságunknak volt egy pályázata a közösségi közlekedés fejlesztése Kaposváron II. ütem, 

elektromos buszok beszerzése és előkészítése projekt címen. Ennek az értéke 510millió forint 

volt. A pályázati időszak lejárt előző év októberében. Kérdése volt, hogy a tanulmánynak 

melyek a főbb megállapításai? Ennek következtében számíthatanak-e arra, hogy Kaposváron is 

bevezetésre kerül az e-jegy rendszer, hogy lesz-e akár egyedi igényeket is kielégítő járat, lesz-

e okosparkolási rendszer a városban, sikerült-e előrelépni az elektromos buszok beszerzését 

illetően, mikor várható az elektromos buszoknak a beszerzése? A mai nap elején a rendőrségi, 

illetve katasztrófavédelem beszámolójakor feltett egy kérdést, hogy az 1400 tonna illegális 

hulladékkal kapcsolatban, hogy a hulladék tárolásának, megsemmisítésének van-e a várost 

terhelő költsége? (A Polgármester válaszolt a kérdésre, hogy a bíróság dönt a kérdésben, már 

korábban megválaszolta.) Polgármester úr elgondolkodott-e azon, hogy a későbbiekben 

kibővítsék a jelképes összegért közlekedő fiatalok körét, és ne csak 14 éves korig vonatkozzon, 

hanem minden Kaposváron tanulódiákra, beleértve az egyetemistákat is.  

 

Kukuly Sándor Mihály képviselő az Arénában a három egyesület közül kettő fizet, egy nem 

fizet bérleti díjat. Mi az oka, hogy az az egy egyesület nem fizet? A női röplabda csapatnál 

történt hiányban van-e nyomozás, és hol áll az? A Mező u-i csomópontnál nem kell sietni, nem 

siet sosem. Kérdezte, hogy a Pécsi utcában levő másik zebrát is ebben az évben ledes 

jelzőfénnyel látják el, hogy lássa az autós, amikor gyalogos akar átmenni.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a napirendi javaslatánál a szavazatokat. 6 

igen szavazat az csúcsteljesítmény. Választási költségvetést nyújtott be Polgármester úr? 

Minden évben keresztnevet ad neki. Miért a Közgyűlés döntése nélkül jelentett be utazási 

kedvezményeket? Miért állít ingyenességet, ha ez a 41,6 millió az itt élők pénzén van? Mikor 

módosítja buszmenetrendet, hiszen nagyon kevés a járatszám, ezért utaznak kevesen. Miért 

diszkriminálja az itt élőket a szabályozásban, az egyik kaposvári kap kedvezményt, a másik 

kaposvári nem kap kedvezményt.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy ennek van egy önálló előterjesztése, de akkor azt 

is ennek a napirendnek a keretein belül tárgyalják.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő minden itt élő fizeti a buszos cégnek a veszteségét. Aki 

használja az is, aki nem használja, az is. Mennyi ennek az összege? Az itt élők tehát további 

buszjáratokat kívánnak és nem akarnak különbséget tenni a 14 év alatti és a 14-18 év alatti 

tanulók között. Miért tesz Ön különbséget közöttük? A másik bejelentése a 65 év alatti 

nyugdíjasokra vonatkozó kör, miért pont ezt a kört választotta? Nagyon furcsa, hiszen 

november 30-án döntöttek a buszjegyár emelésről, és akkor nem hangzott el ilyen kedvezmény. 

Hol van az ingyenes szemétszállítás, amit húsz évvel ezelőtt ígért meg? Valamennyi 

nyugdíjasra vagy csak az öregkori nyugdíjasokra vonatkozik a kedvezmény? Az állami 

kedvezmények teljes megtérítését Kaposvár nem kapja meg, nehezményezte, hogy a főváros 

sokkal több kompenzációt kap. Mit tett azért, hogy több támogatást kapjon az önkormányzat, 

fordult-e bírósághoz, ahogy tette ezt más önkormányzat? A 65 év felettiek sem ingyen utaznak, 

csak nem vesznek bérletet. Félrevezette-e az itt élőket, mikor az ingyenes szót használta? A 

veszteséget finanszírozzák az itt élők, mennyit fizetnek a tömegközlekedésnek az elmúlt 

önkormányzati ciklusban? Ki meri-e mondani, hogy semmilyen szolgáltatás nincs ingyen, 

mindent ki kell fizetni egyszer? A költségvetésben pakolják az összeget ide-oda, a végén az itt 

élők fizetnek. Március 1-től emelik a tarifát a szolgáltatók, a közbringarendszernél is 

tartalmazza-e a költségvetés ezt az emelést? A választási év után is maradnak a kisposták? A 
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városüzemeltetés költségvetésében mi a csökkenés oka? A Polgárok Házában működő civil 

szervezetek részére rezsiköltség támogatást javasol. A többi civil szervezet hova fordulhat? 

Mennyi az út-, híd-, járdafelújítás összege összesen? A Dorottya-házra mennyit költött az 

önkormányzat összesen a mai tízmilliós vállalással együtt? A donneri 40 milliós összegből mi 

valósul meg ebben az évben? Melyik iskolaudvaron és milyen fejlesztés lesz? A játszótereken 

mi fog készülni ebben az évben? Mennyi lesz a 2024. évi csapadékvíz elvezetési keret, mert 

jelenleg nulla forint szerepel? A bérekkel kapcsolatban kérdezte, hogy miért nem megy egyik 

napról a másikra az emelés, mikor a négy városvezetőnek egyik napról a másikra emelték a 

bérüket?  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a jelenlegi számítások alapján kettő koncepcióval 

készülnek a közvilágítással kapcsolatban. Készülnek egy igényvezérelt és egy vezérelhető 

koncepcióra. Ez annyit jelent, hogy a vezérelhető nem tudja okosításban azt, mint az 

igényvezérelt koncepció, de mégis beállítható a világítási szint. Dupla árkülönbség van a 

teljesen okos és a kevésbé okos lámpák között. Azt szeretné, ha kiég valamelyik lámpa, akkor 

azt lássa a monitoron.  

 

Szirják Imréné igazgató elmondta, hogy leszerződtek a tervezésre. Április közepére készülnek 

el a tervek, amit az E-on által engedélyezni kell, és utána lehet kiírni a közbeszerzést.  

 

Szita Károly polgármester a feltételes közbeszerzés alapján fog eldőlni, hogy melyik lesz. 

Amelyik belefér az összegbe, az lesz. Az okoslámpáknak nem tizenkét év a megtérülése, hanem 

24 év. Légszennyezettséggel kapcsolatban elmondta, hogy a Life Programmal megvalósították 

a légszennyezettség mérés lehetőségét. Ennek részeként nyilvánosságra hozzák az adatokat. A 

decembert, januárt végig elemezte. Azt, amit hallanak a rádióban, nem igaz, mert az nem arra 

a napra igaz. A rádió bemondta, hogy veszélyes a kaposvári légszennyezettség február 3-án és 

akkor teljesen zöld volt, normális, de február 1-én viszont szennyezett volt. Ez alapján akkor 

kellene elrendelni, hogy az óvodaudvarra ne engedjék ki a gyerekeket, amikor tiszta a levegő. 

A levegőszennyezettségi adatokban egyetlenegy olyan adat van, ami megjelenik a rádióban, ez 

a szálló por pm jelzéssel. A szálló por az, amelyiknek az értékét mutatja és mérik. Ez a háztartási 

tüzeléssel függ össze. Nagymértékben összefüggenek az itteni adatok a széllel, a csapadékkal, 

a hőmérséklettel és a különböző időjárási körülményekkel. Ha egy kéményben kezdenek el 

műanyagot égetni, az pillanatok alatt beteríti az egész várost. Nagyon gyorsan terjed. Gyorsan 

el is tűnik, ha van szél és csapadék. Vannak szerencsés városok, ahol nem mérik ezeket. Például 

Győr, amelyik szeles környék, és ott kifújja a szennyezést. A múlt év elején nem véletlenül 

kezdtek egy figyelemfelhívó kampányt a háztartási tüzelés helyességéről. Ez egyik évről a 

másikra nem tud eredményt hozni. A háztartási tüzelésnél kell megtanítani az embereket fűteni, 

de ez lassú. Ha valakinek nincs pénze tüzelőre, akkor megveszik neki, de a sima fatüzelés is 

okozhat ilyet. Akinek kevesebb a pénze, annak vegyenek pellet kazánt. Reméli, hogy a négy 

csarnok közül a következő év tavaszára elkészül kettő az innovációs parkban. Az Óbudai 

Egyetem tervezi ezt, és az engedélyezésekkel együtt lassan halad. A Bencés Apátság erre az 

időszakra tervezett munkái a garanciális javításokkal együtt tavasz végéig el fognak tartani, 

utána át tudják adni a közönségnek, beleértve a Monostor utcát a feljárójával együtt. Találtak 

itt egy csontvázat, ezért megáll a világ addig, amíg annak eredete nem tisztázódik. Ez kitolta az 

eredeti határidőt, de tavasz közepe a válasz. A Holding átalakítása két dolgot kell, hogy 

eredményezzen, mert akkor van értelme megcsinálni. Ezért kérték a tanulmány elkészítését. Az 

egyik, hogy van-e pénzügyi megtakarítás, a másik, hogy hatékonyabban működik-e a szervezet.  

Erre tettek egy olyan javaslatot, hogy úgy tud pénzügyileg megtakarítást hozni, hogy minden 

egyes Holdingnál levő cég egy vezérigazgatósággá egyesül. Amikor elkezdtek számolni és 

gondolkodni, de ennek a munkának nem értek még a végére. Abban az esetben, ha a KAVÜ 
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benn marad a Holdingban, akkor ebbe az új struktúrába ÁFA-val 125 millió forint többletet 

jelent. Ha kiveszi, mivel támogatást kap a munkájára, nincs ÁFA fizetési kötelezettsége. Önök 

fognak erről majd dönteni itt. Nem tudja megmondani, hogy hol van szervezetileg elhelyezve, 

jó-e. Most egy ÁFA-t vizsgáló cég nézi át az anyagot. Drágábban nem akarják üzemeltetni. 

Nem nagyon ismeri az ügyet, amiről képviselő úr beszél, Jegyző úr megadja a választ. Az 

önvezető buszokat is érinti a tanulmány, ami készült. Az elektromos busz után a hidrogén busz 

van, utána az önvezető busz. Ebbe érdemes már most belegondolni. A feltételes közbeszerzés 

lezárult az elektromos buszokra, elindultak a tárgyalásos szakaszok. A MAN és a Mercedes 

adott be pályázatot, szerinte mindkettővel jól járnak. Az első körben 15-17 szerepel. Vannak 

köztük minden méretű buszok, ezekkel egy teljesen új járatstruktúrát lehet bevezetni. Még nem 

zárult le a közbeszerzés első üteme. A tömegközlekedésről is fognak szavazni. A 

tömegközlekedés működtetése soha nem lesz nyereséges ugyanúgy, mint az uszoda 

műkötetése. Lecserélték a gázolajos buszokat gázos buszokra. A működtetés költsége 

ugrásszerűen csökkent addig, amíg a három éves garanciális szerviz tartott. Utána a biogázos 

buszok működtetésének az árai is megnövekedett, mert a biogáz ára is nőtt. A biogáz ára még 

így is alacsonyabb, mint ha sűrített földgázzal közlekednének. A biogáz ára háromszorosára 

felment, mint a tavalyi ár, de még mindig olcsóbb. A buszok 12-13 éves korukig még menni 

fognak, de előbb utóbb elérik azt a kort, hogy nagyon drágán lehet őket üzemeltetni. Ezért 

kezdtek el gondolkodni az elektromos buszokon. A közeljövőben egy hidrogénbuszt is kipróbál 

a város, de ezeknek az ára még nagyon magas. Az elektromos buszok üzemeltetése is olcsóbb 

lesz az elején, de abban bízik, hogy jóval olcsóbb lesz, mint jelenleg. Ehhez van szükség az 

energiatárolókra. Addig, amíg az akkumulátorok működnek, addig lehet ezekkel közlekedni, 

mert nagyon drága a cseréjük. Ha megérkeznek az új elektromos buszok, akkor szeretnének 

egy új járatstruktúrát kialakítani. A 65 év felettieknek a város fizeti meg a jegy árát. A város 

fizeti meg a hat év alatti fiatal kaposvárinak, de a város fizeti meg a költségét azoknak, akik 

valamilyen fogyatékossággal élnek és a kísérőjüknek. A kismamáknak is a város vásárolja meg 

a bérletét. 19 ezer ember, aki élhet ezekkel a lehetőségekkel. A Kaposvár Kártya rendszerben 

már most 10% kedvezménnyel vehető igénybe a bérlet. A jelenlegi rendszert bővíteni fogják 

úgy, hogy nyugdíjasoknál legyen teljes a kör. Nem érti a diszkriminációt. Most csak a 65 év 

felettiek utazhatnak ingyen. A nyugdíjas kaposváriak megkaphatják azt a lehetőséget, hogy egy 

vonaljegy áráért vásárolhatják meg az utazás lehetőségét. Feltétele, hogy rendelkezzenek 

Kaposvár Kártyával. Az igénylők száma meg is növekedett. A nyolc általános iskolát végzők 

is megkapják ugyanezt a kedvezményt, ha kaposvári, ha vidéki. A vidéki Kaposváron tanuló is 

kiválthatja a Kaposvár Kártyát. Ez azt jelenti, hogy a tanulók esetén el tudtak jutni az általános 

iskola végéig szóló kedvezménnyel. Ez plusz kiadás a városnak. El kell jutni addig, hogy e 

felett ne legyen diszkriminatív. Nagyon fontos azért is, mert az egyetemistáknál egy külön 

történet lesz, mert ott egy másik tömegközlekedési eszköz is a MÁV. Lehet, hogy egy 

vonatmegállót létesítenek az egyetemnél. Ehhez kért önálló szavazást. Úgy tudja, hogy a 

rendőrségi nyomozás még folyik röplabda ügyben, ez az ő felelősségük. A város felelőssége 

abban rejlik, hogy meg lehet-e menteni a kaposvári röplabdát, ami a megszűnés szélén volt. Az, 

hogy most van női és férfi klub utánpótlás, az csakis a városnak köszönhető. Kedves képviselő 

úr. Ha választási költségvetésen azt érti, hogy a kaposváriaknak jobb legyen, akkor 30 éve 

választási költségvetést nyújt be, mivel azt szeretné, hogy jobb legyen. Képviselő úrnak lesz 24 

interpellációja, de itt most legalább tízre kapott választ. Felháborítónak tartja, hogy a Megyei 

Jogú Városok Szövetsége, aminek tagjai szintén üzemeltetnek tömegközlekedést nem úgy 

kapnak támogatást, mint a főváros. A főváros kap támogatást, a többi település nem. Nekik is 

olyan volumenű problémáik vannak, mint Kaposvárnak, de nagyban. A 150 milliós faprogram 

a tavalyi költségvetésben van bent, az ideiben nincs. Megkapta a KAVÜ reálértékben. A szóbeli 

kiegészítésben elmondta a választ, hogy mennyi költenek idén út-, járdajavításra. A Donnerben 

sziszifuszi munkával, de mintakerületet fognak építeni. Nem olyan jellegű problémák vannak, 
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mint a Nádasdi utcában, de vannak hasonló problémák. Az interpellációban válaszolni fognak 

arra, hogy mi történt a Donnerben. Ahhoz, hogy teljes egészében rendet tudjanak tenni, utat 

tudjanak szélesíteni, infrastruktúrát tudjanak kialakítani, ahhoz az ingatlanoknak 

önkormányzati tulajdonba kell kerülnie. A Zrínyi u. elején, Nyár u. egyharmada, Szigetvári u-

ban. Ez már elindult, de nehéz, mert a másfél milliót érő ingatlanokat 12 millióért kínálják. 

Sajnos nem tud gyors lenni ez a folyamat. Ha most jóvá hagyják a költségvetési keretet, akkor 

beviszik bizottsági ülésre a pontos felújításokat.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester felvetődött benne, hogy egyszer már visszasírta Kováts Imre 

képviselő urat, aki talán az egyik legtájékozottabb képviselő volt, és soha nem spórolta meg azt 

a képviselői munkát, hogy utánajárjon a hivatalban dolgoknak. Azokat a kérdéseket tette fel 

csak az ülésen, amire akkor nem kapott választ. Nem hiszi, hogy a szorgalmas munka látszatát 

kelti, hogy valaki soronként felolvassa a költségvetést, és mindegyikre rákérdez valamit. Nem 

hiszi, hogy ez a célravezető. Donner kapcsán kiegészítette a Polgármestert, hogy ha képviselő 

úr tájékozódna a hivatalban, akkor megkapta volna már azt a koncepciót, amit a Donner kapcsán 

néhány éve készítettek. Ennek legalább húsz eleme van, amelyből jó pár dolog már 

megvalósult. Nézzen körül a Jókai ligetben, sétáljon arra, sétáljon el a Zrínyi utcába, ahol az 

első romos ház elbontásra került. Nézze meg a volt könyvtár épületet, ahova a Polgárőrség 

költözött be, vagy nézze meg a Bartók B. utcai templom előtti teret. Zajlik a munka 

folyamatosan. Van egy nagyon nehéz háttérmunka, ami ahhoz szükséges, hogy az igazán nagy 

látványos változást el tudják érni. Az idei évben is hozzá fognak jutni jó pár ingatlanhoz ott, a 

mai napon is döntenek egyről. Dorottya-házzal kapcsolatban elmondta, hogy várható, hogy 

elindul egy marketing kampány, egy jeles tavaszi napon fogják megnyitni. Úgy gondolja, hogy 

mindenki számára vonzó kiállítást fognak tudni bemutatni ott.  A nagy múzeumokkal 

folyamatosan zajlik az egyeztetés, hogy komoly műkincsek is láthatóak legyenek a Dorottya-

házban. Közbringával kapcsolatban elmondta, hogy az év végén átvették a rendszert a cégtől, 

nem volt egyszerű munka. Köszönte a kollégáinak a munkáját, akiknek sikerül kisajtolni a 

működő rendszert. A kötbért maximálisan érvényesítették. Húsvét után, amikor megfelelő idő 

lesz, el fogják indítani a rendszert. Ott is lesz egy bevezető ár. Kukuly képviselő úr villogó 

zebrával kapcsolatos kérdésére azt válaszolta, hogy bízzák a közlekedéstervezőkre a 

kereszteződések megoldását, nem véletlen az sem, hogy a Hősök temploma felöli részre 

rakattak villogó zebrát. Az egy bukkanó, az útfestés nem volt látható. Ott nem lassítottak a 

Mező utcából érkezők. Bízik a tervezőkben, azóta komolyabb baleset nem történt. Mindenhova 

lehet ilyet kialakítani, de a rendőrök javaslata alapján csináltatják meg azokat. Az internet 

költsége elenyésző a közbringa rendszerben, de ez még nem egy működő rendszer. Nem tudják, 

hogy mennyi bevétele lesz, becsülni tudták csak, hogy mennyi költsége lesz. Lehet, hogy 

pozitív vagy negatív irányba módosítani kell, de nem az internet költsége fogja befolyásolni. 

Azon szurkoljon, vegyen bérletet, hogy a lehető legnagyobb bevétele legyen és az bőven 

kompenzálni fogja az internet költségét.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy az üveggyár vezetője nagyon optimista, hogy az 

idén elindul a gyár, de nagyon lelassult az építkezés. Ez azért történt, mert későn is álltak neki, 

az építőanyag árak is nagyon megemelkedtek, nagyon magas a gáz ára, a terveket is át kellett 

alakítani, mert napelemeket fognak rakni. Ezek miatt a következő év tavaszára számol, hogy 

elindulhat a termelés. 

 

-----Hozzászólás költségvetéshez----- 

 

Pintér Attila képviselő örül neki, hogy lesz hidrogénes busz teszt. Hidrogént is elő lehet állítani 

úgy, hogy zöld legyen napenergia segítségével, nem elvetendő az az irány, hogy 
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gondolkodjanak hidrogénnel hajtott buszokban. Örül annak, hogy egyetértett Polgármester úr 

azzal, hogy a levegőminőséget javítani kell és hogy tenni kell annak érdekében, hogy a 

lakosságot tájékoztassák a megfelelő tüzeléssel kapcsolatban. Örül annak is, hogy támogatja 

azt a gondolatot, hogy az első adandó alkalommal bővítsék azoknak a körét, akiket támogatnak 

a közlekedésben. Azt látja, hogy több megyei jogú város hasonlóban gondolkodik. Van olyan, 

aki tanköteles korig biztosítja az ingyenes utazás lehetőségét, de van olyan város is, aki 25 éves 

korig biztosítja ezt. Kaposvárnak is ezt az irányt kellene megvalósítani véleménye szerint. 

Örülne annak is, hogy az egyetem és a város között lenne egy összeköttetés. Szerinte a 

legéletszerűbb dolog, hogy az egyetemisták veszik igénybe a közbringát, és szeretné, ha ott is 

lenne dokkoló. Korábban említette, cél hogy Kaposvár az ország tíz legerősebb gazdaságú 

városa közé tartozzon. Mindegy, hogy Budapesttel együtt vagy anélkül. Elismeri, hogy elmúlt 

évtizedben olyan fejlesztések valósultak meg a városban és a megyében, amelyek hosszútávon 

segítik a város boldogulását és lehetőségeit. De most azt látják, hogy alig van olyan rangsor, 

amiben Kaposvár a megyei jogú várások között ne az utolsók között lenne. A változó 

körülményekhez való alkalmazkodásban is az utolsók között van a város. Ebből az állapotból 

kellene eljutni addig a célig, amit Polgármester úr megfogalmazott. Sajnálja, hogy ezt korábban 

nem tette meg. Ez komoly mértékben meghatározza azt, hogyan gondolkodjanak Kaposvárral 

kapcsolatban. Addig, amíg szükség van rá, akkor partner kíván lenni ebben a fejlődésben. Az 

iparűzési adó bevétele Veszprémnek 9 milliárd, Szombathely adóbevétele 2023-ban 12 

milliárd, Zalaegerszeg meghaladja a 7,5 milliárdot. Ahhoz, hogy be tudjon a város kerülni a tíz 

legerősebb közé, ezekkel a városokkal kell versenyezni, ami nem kis feladat. 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő helyesbített, hogy az állam emelte meg a polgármester 

bérét, nem az önkormányzat. Visszautasította azt a gyakorlatot, hogy a Közgyűlés, mint legfőbb 

népképviseleti szerv helyben, anélkül kell, hogy tárgyaljon, hogy Ön idő előtt bejelent 

kedvezményeket fedezet nélkül. Nagyon rossz példa, mert így bármelyik bizottság bejelenthet 

emelést, kedvezményeket. A szűrővizsgálatos véleményéhez hozzátette, hogy nagyon jó 

kezdeményezés, nagyon fontos. Amit az itt élők kérnek, az a terápia része, amikor kiszűrték 

őket, utána hova menjenek. A költségvetés egy értékrendet fejez ki, ezért ezt kellene megtalálni. 

Több módosító indítványt nyújtott be, tizenkettőt, ismertette. Mivel a város több mint fele 

közvilágítását lekapcsolták, javasolta az idei kommunális adó visszatérítését. A városi 

fórumokon a buszjáratok számának növelésével keresték meg. A buszokat használni szeretnék. 

A tavalyi rendkívüli 270 milliós zártkerti út javítási összeget kérte, hogy továbbra is tartsa fent, 

mert vannak még kimaradt utcák. A közbringa kapcsán vannak becslések, hogy mennyi lesz a 

finanszírozás. Ezt a közel negyvenmilliós veszteséget, üzemeltetési költséget meddig fogja 

finanszírozni az itt élők többsége. Alpolgármester javadalmazására van lehetőség megállapítani 

a polgármester 70-90%-át, Javasolta, hogy elég az egymilliós bér is. A bérek kapcsán az ötéves 

koncepcióját még nem látták. Javasolta, hogy a hivatali bérek tíz év alatti alakulását, 

vásárlóértékének alakulását mutassa be. A fizikai dolgozókra és az ügykezelőkre egy olyan 

bértáblát szeretne, ami működőképes. Ennek megfelelően az illetményalapot 13% helyett 17%-

kal javasolta emelni, és visszaállítani a régi kiegészítést. A helyi népszavazásnál 10%-ra 

csökkenteni a kezdeményezők számát. Kiegészítő határozati javaslata volt a jelenleg tárgyalt 

harmadik napirendhez: „a Közgyűlés felkéri a polgármestert, hogy a soron következő ülésére 

terjessze be újra a javaslatát kiegészítve a buszjáratok növelésével, és az egy buszjegy áráért 

kedvezményes tarifarendszer kibővítését annak fedezetével együtt. A tanulóbérletjegy 14-18 

éves korig történő kiterjesztése, illetve a 60 év felettiek részére történő kiterjesztése.” 

 

Bereczki Dávid tanácsnok Nadrai képviselő úr felszólalására reagált. Szórakoztatónak tartja, 

hogy minden ülésen ízléses módon turkál az alpolgármesterek, polgármester zsebében. 

Javasolta, hogy ha először a képviselők bérezésével kezdjék, mert az soha nem kerül szóba. 
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Szívesen lemond a képviselői tiszteletdíjának a kétharmadáról, ha Nadrai képviselő úr is 

megteszi ezt.  

 

Szita Károly polgármester megköszönte a véleményeket. Azt kérte, hogy ne legyenek 

kishitűek. Akkor, amikor a város jövőjéről gondolkodnak, legyenek mindenki előtt világos 

célok. Ezek nélkül nincs jövő. A jövőkép egy erős értékrenden alapul, amiben bent van a 

munka, a család, a rend. Tudja, hogy nem lesz egyszerű az első tízbe kerülni, de volt, akinek 

már sikerült. Kaposvárnak miért ne sikerülne? Tíz esztendővel ezelőtt az országos átlag felett 

volt a munkanélküliség, ma már az országos átlag alatt van. Az újraiparosítási program még 

csak elindult. Feltörekvő város most Kaposvár. A 15. legnépesebb város Kaposvár. Miért ne 

sikerülne a legegészségesebbnek lenni. Csodálatos a táji környezetünk és már most elmondható, 

hogy 2023-tól olyan mutatókkal rendelkeznek, ami ezt a célt elérhetővé teszi számukra. Már 

most felfele mennek a mutatók, ha akarják, miért ne érhetnék el a célokat? Az autóbuszparkot 

az európai példáknál is jobbra cserélik. Közép-Európa legnagyobb napelemparkja van itt, a 

távfűtést zöldfűtőmű állítja elő, miért ne lehetne megcsinálni? Kérte, hogy először a 2023. éves 

költségvetés módosításáról szavazzanak.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6142   Száma: 24.02.15/3/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:48  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 77.77 77.77 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 3 16.67 16.67 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

4/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat 2023. évi 

költségvetését megállapító rendelet módosításáról szóló előterjesztést és a következő 

határozatokat hozta: 

 

1. A közgyűlés a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 68. § (4) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a polgármester hatáskörébe 

utalt döntésekről szóló beszámolót jóváhagyólag tudomásul veszi. 
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2. A közgyűlés a Kaposvári Szociális Központ Liget Otthonában megváltozott 

munkaképességű személy foglalkoztatása érdekében támogatja, 1 fő udvarosi álláshely 

létrehozását 2024. március 01-től. Az álláshely kapcsán felmerülő kiadások pénzügyi 

fedezetét a megváltozott munkaképességű személy foglalkoztatása kapcsán az intézmény 

rehabilitációs hozzájárulás fizetési kötelezettségénél jelentkező megtakarítás biztosítja.   

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens 

 Turnár Jánosné  igazgató 

Határidő: 2024. február 29. 

 

3. A közgyűlés hozzájárul, hogy a dr. Papp László Városi Sportcsarnokban keletkezett 

tűzeset kapcsán új sportcsarnok építéséhez jóváhagyott 500.000 Ft támogatást Szentes 

Város Önkormányzata egy új edzőcsarnok kivitelezésére használja fel, ezzel egyidejűleg 

a támogatás felhasználási határidejét 2024. december 31-re módosítja.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. március 31. 

 

4. A közgyűlés az Orosz Hagyományőrzők Kaposvári Egyesülete részére a Szántó utca 5. 

szám alatt bérelt irodahelyiség rezsiköltségeire biztosított 152.000 Ft támogatás 

felhasználásának határidejét 2024. március 31-re módosítja.   

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. március 31. 

 

5. A közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont gépészeti csarnok 

kivitelezéséhez a 2023. évi költségvetési rendelet céltartalékában az „Energetikai, 

beruházási feladatok költségére” elkülönített keretösszeg terhére bruttó 376,7 millió Ft 

pénzügyi fedezetet biztosít. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

                                           Szirják Imréné igazgató 

Határidő:                            2024. június 30.  

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6143   Száma: 24.02.15/3/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:49  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 
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Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 77.77 77.77 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 3 16.67 16.67 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 1/2024.(II.21.) 

önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének 

módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

 

-----4 Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi költségvetési 

rendelete megalkotásáról és a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény végrehajtásáról 

szóló 26/2012. (IV. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6144   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:50  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő az alpolgármesterek illetményéről 

szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 22.22 22.22 

Nem 14 77.78 77.78 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6145   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:50  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő buszjáratok számának növeléséről 

szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 22.22 22.22 

Nem 14 77.78 77.78 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6146   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:50  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő hivatali bérek alakulásáról szóló 

módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 22.22 22.22 

Nem 14 77.78 77.78 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6147   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:50  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő kommunális adó visszatérítéséről 

szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 22.22 22.22 

Nem 14 77.78 77.78 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6148   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:50  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő bértábláról szóló módosító 

indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 22.22 22.22 

Nem 14 77.78 77.78 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6149   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő közbringáról szóló módosító 

indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 2 11.11 11.11 

Nem 16 88.89 88.89 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6150   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő bérek vásárlóértékének 

alakulásáról szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 22.22 22.22 

Nem 14 77.78 77.78 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6151   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő útfelújításokról szóló módosító 

indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 22.22 22.22 

Nem 14 77.78 77.78 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6152   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:52  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő költségvetési rendelet-tervezetről 

szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 22.22 22.22 

Nem 14 77.78 77.78 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6153   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:52  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő köztisztviselőkről szóló 

rendelettervezetről szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 22.22 22.22 

Nem 14 77.78 77.78 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6154   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:52  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a 2024. évi költségvetés határozati javaslatáról az alábbiak szerint 

szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 77.77 77.77 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 3 16.67 16.67 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

5/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat 2024. évi 

költségvetéséről szóló előterjesztést és a következő határozatokat hozta. 

 

1. A Közgyűlés az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A. §-ra 

figyelemmel, a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 

45. § (1) bekezdés a) pontja felhatalmazása alapján a 353/2011.(XII.30.) 
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Kormányrendeletben meghatározottak szerinti saját bevételeinek, valamint a stabilitási 

törvény 3. § (1) bekezdése szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő 3 évre várható összegét a következők 

szerint állapítja meg: 

                                                                                                                                      (e Ft-ban) 

Megnevezés 2025. év 2026. év 2027. év 

Saját bevételek összege 9.165.731 9.165.731 9.165.731 

Saját bevételek 50 %-a 4.582.866 4.582.866 4.582.866 

Az önkormányzat adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettség  

1.822 1.822 1.822 

 

Felelős:                        Szita Károly polgármester 

Közreműködik:           Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:                     2024. december 31.  

 

2. A Közgyűlés a Környezetvédelmi Alap 2024. évi 5.000 e Ft bevételét a költségvetés 

céltartalékában szereplő Környezetvédelmi Alapba helyezi a természeti és az épített 

környezet védelmét szolgáló tevékenységek pályázat útján történő támogatására. A 

Közgyűlés felhatalmazza a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Műszaki Bizottságot 

a pályázati eljárás lefolytatására. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

 Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

3. A Közgyűlés úgy határozott, hogy az önkormányzati költségvetési szerveknél lévő üres, 

illetve megürülő álláshelyek 2024. évben az álláshelyek fenntartása szükségességének 

fenntartói felülvizsgálatát követően tölthetők be. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

4. A Közgyűlés a Polgármesternek a költségvetési rendelet elfogadásáig folytatott 

átmeneti gazdálkodásról szóló beszámolóját tudomásul veszi. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: azonnal 

 

5. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokságnál 

2024. február 16-tól 1 fő élelmezési ügyintéző álláshelyet megszüntet, az intézmény 

2024. évi eredeti előirányzat meghatározásánál a megszüntetett álláshelyhez kapcsolódó 

személyi juttatás és munkaadót terhelő járulék előirányzat elvonásra került.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Sziberné Fehér Éva  igazgató 

Határidő: 2024. február 29. 
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6. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Rippl-Rónai Vármegyei Hatókörű Városi 

Múzeumnál 2024. február 16-tól 1 fő múzeumpedagógus álláshelyet megszüntet.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 dr. Ábrahám Levente igazgató 

 Sziberné Fehér Éva  igazgató 

Határidő: 2024. február 29. 

 

7. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Takáts Gyula Vármegyei Hatókörű Városi 

Könyvtárnál 2024. február 16-tól 1 fő szakmai álláshelyet megszüntet.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Rázsits Veronika igazgató 

 Sziberné Fehér Éva  igazgató 

Határidő: 2024. február 29. 

 

8. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Szociális Központ létszámának 1 fő gondozói 

álláshellyel történő bővítését 2024. március 01-től. A Közgyűlés az új álláshelyhez 

szükséges 3.423 e Ft pénzügyi fedezetet a Kaposvár-Sántos Szociális 

Intézményfenntartó Társulás részére biztosítja.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens 

 Turnár Jánosné  igazgató 

Határidő: 2024. február 29. 

 

9. A Közgyűlés úgy határozott, hogy 2024. március 1-től a Kaposvári Humánszolgáltatási 

Gondnokság körzeti háziorvosi feladatainak ellátására 1 fő főállású határozatlan idejű 

háziorvosi álláshelyet létesít. Az álláshelyhez kapcsolódó bér és járulékainak fedezetét 

NEAK finanszírozás biztosítja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens 

Határidő:  2024. február 29. 

 

10. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvárért Közalapítvány részére 600 e Ft 

támogatást biztosít az eredményes utánpótlás sportolók tanulmányi ösztöndíj 

programjára.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Péterné Szarka Klára sport referens 

Határidő:  2024. február 29. 
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11. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az önkormányzat 

legfeljebb 1 milliárd forint összegű hitelt vesz fel a közvilágítási rendszer 

korszerűsítésére.  

 

A Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 10/E §. 

alapján a hitel felvételéhez előzetesen a Kormány engedélye szükséges, a Közgyűlés 

felhatalmazza a polgármestert a kérelem benyújtására. 

 

A Közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel-visszafizetés időtartama alatt a kért 

hitelt és járulékait a futamidő éveiben – a felhalmozási és tőke jellegű kiadásokat 

megelőzően – az önkormányzat költségvetésébe betervezi és jóváhagyja, illetve 

költségvetési előirányzat módosításai során figyelembe veszi, és ennek megfelelően a 

hitelt visszatörleszti, amelynek a forrása a beruházással elérhető éves energia-

megtakarítás összege. A Közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy a hitelt folyósító 

pénzintézet javára az önkormányzat fizetési számlájára, valamint az adóbeszedési céllal 

vezetett számláira felhatalmazáson alapuló beszedési megbízást biztosít. 

 

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert, hogy a legfeljebb 1 milliárd Ft összegű 

hitelre vonatkozóan a legkedvezőbb hitel ajánlatot adó pénzintézet felé eljárjon, az 

ügylet egyéb feltételeiben megállapodjon, és a kormányzati engedély kiadását követően 

a szerződést aláírja az önkormányzat képviseletében. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató  

Határidő:  2024. június 30. 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6155   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:52  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a 2024. évi költségvetés rendelet-tervezetéről az alábbiak szerint 

szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 77.77 77.77 

Nem 1 5.56 5.56 

Tartózkodik 3 16.67 16.67 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 2/2024.(II.21.) 

önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2024. évi költségvetési rendeletét, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6156   Száma: 24.02.15/4/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:53  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a közszolgálati tisztviselőkről szóló rendelet-tervezetről az alábbiak 

szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 94.12 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 5.88 5.56 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 3/2024.(II.21.) 

önkormányzati rendeletét a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény végrehajtásáról 

szóló 26/2012. (IV. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 

mellékleteként csatolva. 

 

 

-----5 Előterjesztés a helyi autóbuszos személyszállítási közszolgáltatás ellátására 

vonatkozó közszolgáltatási szerződés módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy dr. Nadrai Norbert József képviselő határozati 

javaslat kiegészítéséről is szavazni kell.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6157   Száma: 24.02.15/5/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:54  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 18 100.00 100.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi újra elmondta a kiegészítő határozati 

javaslatát.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6158   Száma: 24.02.15/5/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 12:55  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a kiegészítő határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 5 27.78 27.78 

Nem 13 72.22 72.22 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 18 100.00 100.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 0   0.00 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

6/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a helyi autóbuszos személyszállítási 

közszolgáltatás ellátására vonatkozó közszolgáltatási szerződés módosításáról szóló 

előterjesztést és úgy határozott, hogy a Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata és a 

Kaposvári Közlekedési Zrt. között 2012. július 4-én a helyi autóbuszos személyszállítási 
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közszolgáltatás ellátására létrejött, 2013. január 1. napjától hatályos közszolgáltatási 

szerződésnek a 2024. március 1-től hatályos utazási feltételeit és tarifáit tartalmazó 14. számú 

módosítását jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert a szerződésmódosítás aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. február 29. 

 

 

Szita Károly polgármester ebédszünetet rendelt el és elmondta, hogy délután Borhi Zsombor 

alpolgármester fogja vezeti az ülést. 

 

 

Ebédszünet után a testület Szita Károly polgármester és Mihalecz András képviselő hiányában 

16 fővel folytatta munkáját.  

 

 

 

-----6 Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző kiegészítésként elmondta, hogy az előterjesztés a bölcsődei, óvodai 

és iskolai étkezési díjakról szól. Két tételből áll össze, az élelmezési nyersanyagnormából és a 

rezsiköltségből. A vállalkozókat megkérdezték, hogy szeretnének-e emelni. Nem javasolták az 

emelést, ezért nem tesz javaslatot az étkezési díjak emelésére. A rezsiköltségre érkezett emelési 

javaslat, amit elfogadtak, ez 157 millió forintos önkormányzati forrást igényel.  

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdése volt, hogy az előző években mennyi összeggel 

támogatták a rezsiköltségeket? 2023. februárjában nyersanyagnorma emelés történt. Az 

ellátottak által történt napi térítési díjakat 34, illetve 323 forinttal emelték alkalmanként. Mi 

változott a szolgáltatók részéről, hogy nincs nyersanyagnorma emelés?  

 

dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy az elmúlt évben két alkalommal is 

emelték a rezsiköltséget, március 1-től 7,6%-os emelés volt, utána 7,2%-os emelés volt a 

középiskolai és szociális étkeztetésnél. Ennek megfelelően került sor a támogatás növelésére. 

Az idén ez 157 millió forint. Az előterjesztés tartalmazza, hogy hány százalék közötti emelést 

jelent. A szolgáltató az egyes étkezési típusoknál különböző mértékben emelt. Elfogadták azt, 

amit a vállalkozó javasolt. 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6159   Száma: 24.02.15/6/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 13:53  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 77.78 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 1   5,55 

Távol 3   16,67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

7/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a személyes gondoskodást nyújtó 

gyermekvédelmi és szociális ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló előterjesztést és az alábbi határozatokat hozta: 

 

1.) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a gyermek és szociális étkeztetés 2023. szeptember 1-

től hatályos nyersanyagnormáit és intézményi térítési díjait 2024. március 1-től nem 

kívánja módosítani. 

 

Felelős:              dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:           2024. március 1. (határozat közlése) 

 

2.) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a közétkeztetéshez kapcsolódó rezsiköltségek összegét 

2024. január 1-től az alábbiak szerint állapítja meg: 
 
 

Megnevezés NORMÁL DIÉTÁS 

  étkezés étkezés 

  rezsiköltség rezsiköltség 

  (nettó) Ft/adag (nettó) Ft/adag 

     

BÖLCSŐDÉK     

Ebből: - reggeli 127 134 

             - tízórai 54 56 

             - ebéd 288 303 

             - uzsonna 117 124 

BÖLCSŐDÉK (teljes ellátás) összesen 586 617 

     

ÓVODÁK     
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Tízórai 100 111 

Ebéd 345 375 

Uzsonna 100 111 

ÓVODÁK összesen 545 597 

Megnevezés NORMÁL DIÉTÁS 

  étkezés étkezés 

  rezsiköltség rezsiköltség 

  (nettó) Ft/adag (nettó) Ft/adag 

ÁLTALÁNOS ISKOLÁK ALSÓ      

Tízórai 115 126 

Ebéd 449 495 

Uzsonna 115 136 

ÁLTALÁNOS ISK. ALSÓ összesen 679 757 

     

ÁLTALÁNOS ISKOLÁK FELSŐ     

Tízórai 121 126 

Ebéd 448 495 

Uzsonna 130 136 

ÁLTALÁNOS ISK. FELSŐ összesen 699 757 

     

Fogyatékosokat nevelő intézmény     

Reggeli 116 116 

Tízórai 86 86 

Ebéd 337 337 

Uzsonna 75 75 

Vacsora 236 236 

Fogyatékosokat nevelő int. összesen 850 850 

     

SZKI, gimnázium ebéd 383 383 

     

KOLLÉGIUMOK      

Reggeli 222 222 

Ebéd 383 383 

Vacsora 298 298 

KOLLÉGIUMOK összesen 903 903 

     

Szociális ellátás - ebéd 404 404 

     

Szociális ellátás Liget otthon ötszöri étk.     

Ebből: - reggeli 220 220 

             - tízórai 78 78 

             - ebéd 404 404 

             - uzsonna 85 85 

             - vacsora 281 281 

Liget Otthon ötszöri étkezés összesen 1068 1068 

     

Intézményi dolgozók részére biztosított ebéd 342 342 

 

Felelős:              dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:           2024. március 1. (határozat közlése) 
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3.) A Közgyűlés úgy határozott, hogy szociális étkezés házhozszállításának díját 2024. 

március 1-től nettó 91,- Ft/alkalom + áfa összegben állapítja meg. 

 

Felelős:              dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:           2024. március 1. (határozat közlése) 

 

 

-----7 Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6160   Száma: 24.02.15/7/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 13:54  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

8/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta Kaposvár Településrendezési eszközeit 

érintő döntésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 377/2005. (XII. 14.) számú határozattal 

jóváhagyott és többször módosított településszerkezeti tervét az „M28/2022-OTÉK” jelű 

módosítás kapcsán  

a. a Jutai út – Raktár utca – Raktár köz – belterületi határvonal által határolt tömb 

vonatkozásában a határozat 1. melléklete szerinti-; 

b. Zaranyi út – 0469/3 hrsz-ú tervezett főút – 4361/18, 4361/17 hrsz.-ú tervezett út 

által határolt tömb vonatozásában a határozat 2. melléklete szerinti tartalommal 

módosítja. 
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Felelős:              Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:           azonnal 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elrendeli a településszerkezeti terv egységes 

szerkezetben történő feldolgozását. 

 

Felelős:                Szita Károly polgármester 

Közreműködik:   Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:             azonnal 

 

3.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése az „M28/2023-OTÉK” jelű módosítás kapcsán az 

Állami Főépítész  SO/08/00694-12/2023. számú záró szakmai véleményét elfogadja. 

 

Felelős:    Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:     azonnal  

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

a) elrendeli a Településrendezési terv módosítását: 

 

aa)  a Kometa üzem fejlesztési lehetőségeinek biztosítása érdekében az építési előírások 

felülvizsgálata és megfeleltetése vonatkozásában. Az érintett beruházási területet 

kiemelt fejlesztési területté nyilvánítja. Az eljárásba eseti partnerként az érintett 

ingatlantulajdonosokat és beruházót vonja be;  

ab)  a Guba S. utcai vízmű területét érintő övezeti határvonal és területfelhasználás 

vonatkozásában a szabályozási környezet felülvizsgálata mellett. Az eljárásba eseti 

partnerként az érintett ingatlantulajdonosokat, üzemeltetőt vonja be; 

ac) a Dél-Dunántúli Vízügyi Igazgatóság vagyonkezelésében lévő ingatlanok    

vízgazdálkodási területbe történő átsorolása vonatkozásában. Az eljárásba eseti 

partnerként a vagyonkezelőt vonja be; 

ad)  a Tókaji utca külterületi folytatásánál, a belterületi határ melletti zártkerti ingatlanok    

beépítésre szánt területfelhasználású, lakó építési övezetbe történő átsorolása 

vonatkozásában; Az eljárásba eseti partnerként az érintett ingatlan tulajdonosokat 

vonja be. 

ae) a magánutakra vonatkozó építési szabályozás pontosítása vonatkozásában; Az 

eljárásba eseti partner nem kerül bevonásra. 

af) a rendeltetési egységek után minimálisan biztosítandó parkoló-szám 

szabályozásának vonatkozásában; Az eljárásba eseti partner nem kerül bevonásra; 

ag) a honvédelmi védelmi erdőterület előírásainak felülvizsgálatára vonatkozóan a 

jogharmonizáció megteremtésének érdekében. Az eljárásba eseti partnerként a 

Honvédelmi Minisztérium Hatósági Főosztályát vonja be. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2024. december 31. 
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b) megállapítja, hogy a módosítási szándékok a hatályos fejlesztési tervben 

meghatározottakkal összhangban vannak ezért a fejlesztési tervet változatlan 

tartalommal alkalmazza; 

 

Felelős:     Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:     azonnal 

  

c) jóváhagyja a településrendezési eszközök eseti módosítása alapjául szolgáló 

megalapozó vizsgálat és alátámasztó javaslat tartalmi elemeit meghatározó, az 

előterjesztés 3. melléklete szerinti önkormányzati főépítészi feljegyzést a módosítási 

szándékok vonatkozásában; 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:   azonnal 

 

d) az aa) és ad) tervezési pont vonatkozásában igazolja, hogy beépítésre szánt terület 

növelésével jár.  A település már beépítésre kijelölt területén belül - a helyhez kötött 

átsorolás miatt - nincsen megfelelő, a módosítási célban megfogalmazott használati 

célra szolgáló terület, ezért az átsorolási igényt a tervezettek szerint elfogadja; 

 

Felelős:     Szita Károly polgármester 

Közreműködik:Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:    azonnal 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6161   Száma: 24.02.15/7/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 13:55  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 4/2024.(II.21.) 

önkormányzati rendeletét a Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről 

szóló rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----8 Előterjesztés önkormányzati rendeletek módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

 

dr. Csillag Gábor jegyző három rendelet módosítására tett javaslatot. Az első az SZMSZ, 

ebben átruházott hatásköröket módosítottak. A másik a pénzbeli és természetben nyújtott 

települési támogatásokról szóló rendelet módosítása, amiben jogszabály szerkesztési hibát 

javítottak. A harmadik a Kaposvár Kártyához kapcsolódó rendelet módosítása, amiben a 

buszközlekedéshez és a jégcsarnokhoz adott kedvezmények kerültek módosításra. Az 

előterjesztéshez képviselő úr hat módosító indítványt terjesztett elő.  

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő röviden az SZMSZ módosításhoz nyújtott be javaslatot, 

ami arra vonatkozik, hogy az átmenetileg szabad pénzeszközök felhasználása maradjon a 

Pénzügyi Bizottság hatáskörében. Sem pénzügyi sem vagyongazdálkodási kérdésekben nem 

módosítani véleménye szerint. Felhívta a figyelmet, hogy az eredeti módosító javaslat alapján 

a Polgármester elvesztené a vagyongazdálkodással kapcsolatos tulajdonosi gyakorlási 

átruházott hatáskörét egy jogszabály szerkesztési megoldás miatt, mert ez a rendelet hatályon 

kívül helyezi. Az ő módosító javaslatával ez megmarad. A másik módosítás a képviselőtestület 

demokratikus működésére vonatkozik. A helyi népszavazási rendelet módosítási javaslata 

ismert. A hűségjutalom összegénél két évvel ezelőtt javasolta, hogy a bérekhez kössék azt, ne 

fix összegben, mert az a felét éri a boltban. Javasolta, hogy a képviselők ne parkoljanak ingyen. 

A módosító indítvány újdonsága, hogy a következő ciklustól lépne hatályba. A 

közterületrendelet módosítása az, hogy térjenek vissza az előző közel harminc éves 

gyakorlathoz, amikor a választásra jelölt szervezetek döntöttek a plakáthelyekről.  

 

 

Borhi Zsombor alpolgármester elmondta,  hogy az előterjesztő és a bizottságok a módosító 

indítványokat nem támogatták. 

 

 

 

 

 

 

 



48 
 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6162   Száma: 24.02.15/8/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 13:59  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő SZMSZ-ről szóló rendelet átruházott 

hatáskörben hozott döntéseiről szóló módosító indítványáról az alábbiak szerint 

szavazott: 

 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 3 20.00 16.67 

Nem 12 80.00 66.66 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6163   Száma: 24.02.15/8/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:00  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő SZMSZ-ről szóló rendelet a bizottsági tagok 

választásának módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 3 20.00 16.67 

Nem 12 80.00 66.66 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6164   Száma: 24.02.15/8/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:00  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő a helyi népszavazásról szóló rendelet 

módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 3 20.00 16.67 

Nem 12 80.00 66.66 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6165   Száma: 24.02.15/8/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:00  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő a közalkalmazottak elismeréséről szóló 

rendelet módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 3 20.00 16.67 

Nem 12 80.00 66.66 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6166   Száma: 24.02.15/8/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló 

rendelet módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 7.69 5.56 

Nem 11 84.62 61.10 

Tartózkodik 1 7.69 5.56 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6167   Száma: 24.02.15/8/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő a közterület rendeltetéstől eltérő 

használatáról szóló rendelet módosító indítványáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 26.67 22.22 

Nem 11 73.33 61.11 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6168   Száma: 24.02.15/8/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület az SZMSZ módosításáról szóló rendelet-tervezetről az alábbiak szerint 

szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 1 6.67 5.56 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta az 5/2024.(II.21.) 

önkormányzati rendeletét a Közgyűlés és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6169   Száma: 24.02.15/8/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:02  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a települési támogatásokról szóló rendelet-tervezetről az alábbiak 

szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 6/2024.(II.21.) 

önkormányzati rendeletét a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról 

szóló rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6170   Száma: 24.02.15/8/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:02  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a Kaposvár Kártyáról szóló rendelet-tervezetről az alábbiak szerint 

szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   16.67 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 7/2024.(II.21.) 

önkormányzati rendeletét a Kaposvár Kártyáról szóló rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----9 Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 

vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 

végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy az előterjesztés arra vonatkozik, hogy a visszaélések 

megakadályozása érdekében a bérlőtársi jogviszony létesítésének a feltételeit nehezítik meg.  

 

----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6171   Száma: 24.02.15/9/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:03  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 
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Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 8/2024.(II.21.) 

önkormányzati rendeletét a lakások és helyisége bérletére, valamint elidegenítésére 

vonatkozó szóló rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----10 Előterjesztés fogászati ügyeleti díjak felülvizsgálatáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző kiegészítésként elmondta, hogy arra tett javaslatot, hogy az 

önkormányzatok által fizetett díjat emeljék meg és az orvosok ügyeleti díját 9.000,-Ft-ra 

emeljék.  

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6172   Száma: 24.02.15/10/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:04  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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9/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a fogászati ügyeleti díjak 

felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 

 

1.) A Közgyűlés a csatlakozott települések fogorvosi ügyeleti ellátásáért járó hozzájárulási 

díjának összegét 2024. évben 172 Ft/fő/év összegben állapítja meg. 

 

     Felelős:   dr. Csillag Gábor jegyző 

     Közreműködik:      Balogh Beáta igazgató  

  Sziberné Fehér Éva intézményvezető 

     Határidő:   2024. február 29. 

 

2.) A Közgyűlés a fogorvosi ügyeleti ellátásáért a feladatot ellátó orvosoknak fizetendő óradíj 

összegét 2024. január 1-től 9.000 Ft/óra összegben állapítja meg. 

 

Felelős:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik:     Balogh Beáta igazgató  

  Sziberné Fehér Éva intézményvezető 

Határidő:    2024. február 29. 

 

 

 

 

-----11 Előterjesztés a Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata által fenntartott 

óvodák alapító okiratának módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő ez egy regisztratív döntés az alapító okirat módosításról, 

azonban ez a státusztörvény átvezetéséről szól. Korábban a közalkalmazotti jogviszony helyett 

egy másik jogviszony jött létre. Ezt nem támogatja. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6173   Száma: 24.02.15/11/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:05  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

10/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Festetics 

Karolina Központi Óvoda 1/2024. MO módosító okiratát az előterjesztés 1. számú 

melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Festetics 

Karolina Központi Óvoda 1/2024. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az 

előterjesztés 2. számú melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Fésűs Éva 

Központi Óvoda 2/2024. MO módosító okiratát az előterjesztés 3. számú melléklete 

szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14. 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Fésűs Éva 

Központi Óvoda 2/2024. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az előterjesztés 4. 

számú melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14. 
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5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Nemzetőr 

Sori Központi Óvoda 3/2024. MO módosító okiratát az előterjesztés 5. számú 

melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14. 

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Nemzetőr 

Sori Központi Óvoda 3/2024. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az előterjesztés 

6. számú melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14. 

 

7. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Petőfi 

Sándor Központi Óvoda 4/2024. MO módosító okiratát az előterjesztés 7. számú 

melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14. 

 

8. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Petőfi 

Sándor Központi Óvoda 4/2024. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az 

előterjesztés 8. számú melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14. 

 

9. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Rét Utcai 

Központi Óvoda 5/2024. MO módosító okiratát az előterjesztés 9. számú melléklete 

szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14. 

 

10. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Rét Utcai 

Központi Óvoda 5/2024. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az előterjesztés 10. 

számú melléklete szerint elfogadja. 
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Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14. 

 

11. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Tar 

Csatár Központi Óvoda 6/2024. MO módosító okiratát az előterjesztés 11. számú 

melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14. 

 

12. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Tar 

Csatár Központi Óvoda 6/2024. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az 

előterjesztés 12. számú melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor Jegyző 

Határidő: 2024. március 14. 

 

 

-----12 Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a 68/2022-es önkormányzati határozatnál kérdezi, hogy 

milyen garancia van arra, hogy az önkormányzat által adott összeget visszakapja? Milyen jogi 

garanciák vannak kikötve a támogatási szerződésbe, hogy a pénzéhez jusson mindenki? Ugyan 

már válaszolt Polgármester úr, de megkérdezi, hogy volt-e felelősség megállapítás vádemelés? 

A 71/2022-es önkormányzati határozat, ami a donneri városrehabilitációra vonatkozott, ahol az 

érintett érintett ingatlantulajdonosok bevonása is van, milyen formában valósul meg? A 7/2023. 

sz. határozat és később az 58/2023. sz. határozat a viziközmű állami tulajdonba adása. Az első 

határozat 2. 3. pontjánál nem szerepel, hogy teljes módosítás volt, a másik határozatban csak 

végrehajtva van. A 33/2023-as határozatnál kérdezte, hogy a ki nem vett szabadságok, az 

általános munkajogi szabályoktól való szabályozás van-e a polgármester esetében, a 103+3 

szabadságból hogyan lesz 110. A január első hetében az igazgatási szünetben nem történt 

szabadságkivétel. Van-e lehetőség home office-ban ellátni a feladatokat? Az 58/2023-a 

határozatnál egy támogatás van bérleti díj fizetés nélküli támogatás. Mennyi támogatást ad az 

önkormányzat a szervezetnek?  

 

dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy a felelősökkel szemben bírósági eljárás 

van, megteszik azokat a lépéseket, amelyeket kell. Támogatást kaptak, nem tudták visszaadni, 

felszámolás alá került, sorba állították a támogatást, és amennyiben lesz vagyona, úgy visszakap 
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az önkormányzat belőle. A támogatási szerződéseknél van egy pont, hogy ha nem tesz eleget 

az elszámolási kötelezettségének, akkor a következő sportévben nem kap támogatást. Csak 

ilyen garanciát tudnak egy támogatási szerződésnél kikötni. A donneri városrehabilitációval 

kapcsolatban elmondta, hogy egy koncepció terv volt, és ha eljut a szabályozási terv szintjére, 

akkor a jogszabályban meghatározott társadalmasításnak kell megtörténnie. Általában 

Főépítész asszony szokott magányos közmeghallgatásokat tartani, ahol rajta kívül senki nem 

jelenik meg az ilyen egyeztetéseken. A viziközművel kapcsolatban mindkét határozatot hozták, 

nem tartották külön indokoltnak a második határozatban. Annyi lejelenteni valója van a 

hivatalnak, hogy megtörtént a határozat teljesítése. A Polgármester úr szabadságával 

kapcsolatosan lesz egy előterjesztés a mai közgyűlésen. Ez az előző évi szabadságára 

vonatkozott. A 103-at nem kell összeadni a hárommal, illetve további szabadságok voltak. 

Polgármester úrnak az előző évben 103 nap összes szabadsága volt, ebből 24 nap szabadságot 

vett ki az elmúlt évben, ennek következtében 79 nap szabadságot hozott át az erre az évre. Ez 

egy speciális csonka év. Polgármester úr jogviszonya október 1-ig tart, ez 29 nap szabadság. Ez 

összesen 108 nap, nem csökkent, hanem nőtt Polgármester úr szabadsága. A félreértés a három 

napból adódhat. Az előző közgyűlés óta igénybe vett 2023-as szabadságot kell figyelembe 

venni. A Kutyatár 650 ezer forint támogatásban részesült. Az idén 2 x 10 millió forintos 

támogatásban fog részesülni.  

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6174   Száma: 24.02.15/12/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:13  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

11/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű közgyűlési 

határozatokról szóló előterjesztést, és a következő határozatokat hozta: 

 

1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 25/2016. (II. 25.) 

önkormányzati határozat 3. pontjának határidejét 2027. július 1-re módosítja. 
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 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Halászné Jakab Eszter főépítész 

Határidő:  2027. július 1. 

 

2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 2/2017. (I. 26.) 

önkormányzati határozat 14. – 16. pontjainak határidejét 2025. december 31-re 

módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. december 31. 

 

3) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 68/2017. (IV. 27.) 

önkormányzati határozat 4. – 6. pontjainak határidejét 2025. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. december 31. 

 

4) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 36/2018. (II. 22.) 

önkormányzati határozat 3. pontjának határidejét 2025. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. december 31. 

 

5) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 117/2018. (IX. 27.) 

önkormányzati határozat 6. pontjának határidejét 2025. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. december 31. 

 

6) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 140/2019. (XI. 28.) 

önkormányzati határozatot visszavonja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

    dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  azonnal 

 

7) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 129/2020. (X. 28.) 

önkormányzati határozat határidejét 2026. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Halászné Jakab Eszter főépítész 

Határidő:  2026. december 31. 
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8) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 68/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat 11. pontjának határidejét 2024. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 31. 

 

9) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 75/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat határidejét 2025. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Halászné Jakab Eszter főépítész 

Határidő:  2025. december 31. 

 

10) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 87/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat határidejét 2025. március 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. március 31. 

 

11) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése tudomásul vette a polgármester 2023. évi 

szabadságának ütemezésére adott tájékoztatatást. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 Határidő:  folyamatos 

 

12) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az 51/2023. (IV. 27.) 

önkormányzati határozat 5. pontjának határidejét 2025. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Halászné Jakab Eszter főépítész 

Határidő:  2025. december 31. 

 

13) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az 58/2023. (IV. 27.) 

önkormányzati határozat 12. – 17. pontjainak határidejét 2025. december 31-re 

módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2025. december 31. 

 

14) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 84/2023. (VI. 22.) 

önkormányzati határozat 3. és 9. pontjának határidejét 2024. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 31. 
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15) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 96/2023. (VI. 22.) 

önkormányzati határozat határidejét 2024. június 30-ra módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. június 30. 

 

16) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 109/2023. (IX. 21.) 

önkormányzati határozat 3. pontjának határidejét 2024. június 30-ra módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. június 30. 

 

17) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 120/2023. (IX. 21.) 

önkormányzati határozat 2. és 11. pontjának határidejét 2024. december 31-re 

módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 31. 

 

18) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 164/2023. (XI. 30.) 

önkormányzati határozat 14. és 15. pontjának határidejét 2024. május 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. május 31. 

 

 

-----13 Előterjesztés az önkormányzat tulajdonát képező nem lakás céljára szolgáló 

ingatlanok és egyéb bérlemények hasznosítása során 2024. évben érvényesítendő 

minimális bérleti díjak megállapításáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Dr. Csillag Gábor jegyző kiegészítésként elmondta, hogy az új szerződések vonatkozásában 

nem tett javaslatot emelésre, a régebbi szerződéseknél 10%-ot emelnének.  

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6175   Száma: 24.02.15/13/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:13  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

12/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az önkormányzat 

tulajdonát képező, a 28/2020.(II.27.) önkormányzati határozat 1. pontjával megállapított 

nem lakás céljára szolgáló ingatlanok és egyéb bérlemények pályázat során érvényesítendő 

minimális bérleti díját 2024. március 1. napjától nem módosítja. 

Felelős:            Szita Károly polgármester  

Közreműködik:           Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:           2024. március 1. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a nem lakás céljára 

szolgáló ingatlanokra és egyéb bérlemények hatályos bérleti szerződései esetén a 2023. 

december 1. napján fizetendő bérleti díjakat 2024. január 1. napjától 10 %-kal emeli.  

Felelős:            Szita Károly polgármester  

Közreműködik:           Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:           2024. április 30. 

 

 

 

-----14 Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

Pintér Attila képviselő a Kontrássy u. 6-tal kapcsolatban kérdezte, hogy a vállalkozó nem tudta 
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felújítani az ingatlan, ezért a lakásokat sem tudta értékesíteni. Mi a garancia arra, hogy az 

elkövetkező két évben meg tudja valósítani és azok a körülmények nem fognak fennállni, ami 

miatt most nem tudta teljesíteni a határidőt?  

 

Borhi Zsombor alpolgármester kettőt már értékesített. Február végén, március elején 

előkészítés alatt van a közterületfoglalási engedély, be fogja adni hamarosan. Elkezdik a belső 

munkákat, lezárják a járdát. Másfél év múlva tervezi az épület teljes felújításának a befejezését.  

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a határozati javaslat 7. pontjában a két éves hosszabbítás 

helyett határozatlan időt javasolt. Ettől függetlenül, ha a tárgyalások nem jutnak eredményre, 

és nem tudja megcsinálni, akkor vásárolja vissza az önkormányzat.  

 

dr. Szép Tamás tanácsnok örült, hogy a Donner helyzete többször szóba kerül ezen az ülésen 

és készült is sok minden. Kérte, hogy a Zrínyi u. 11. sz. épület bontásának a jóváhagyását 

támogassák a képviselők, hogy a Donneri rehabilitáció folytatódni tudjon.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester remélte, hogy még az idei évben lesz ilyen előterjesztés. Nem 

támogatja Nadrai képviselő úr módosítását, kérte a képviselőket, hogy szavazzanak.  

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6176   Száma: 24.02.15/14/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:18  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító javaslatáról a testület az alábbiak 

szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 25.00 22.22 

Nem 12 75.00 66.67 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6177   Száma: 24.02.15/14/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:19  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

Tárgya: a testület határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 3 20.00 16.67 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

13/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 

Város Önkormányzata értékesíti a kaposvári 5754/19 hrsz-ú, „beépítetlen terület” 

megnevezésű, 1 ha 1436 m2 nagyságú ingatlanát nyilvános pályázati eljárás keretében 

minimum 68.800.000,-Ft+Áfa vételáron. A vevőt terheli az ingatlan forgalmi értékbecslésének 

díja, valamint a vevő kötelezettsége és költsége az adásvételi szerződés elkészíttetése és a 

tulajdonjog ingatlan-nyilvántartási átvezettetése. 

 

Felelős:                 Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2024. december 31.  

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata hozzájárul a Kaposvár, Zrínyi u. 11. szám alatti ingatlanon található épület és 

garázsfelépítmény bontásához. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2024. december 31.  

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a kaposvári 23 hrsz-ú, 

természetben Kaposvár, Teleki u. 11. szám alatti ingatlanán található garázssor egyik 

önkormányzati tulajdonú garázsát városüzemeltetési közfeladatok ellátására, a beszerzett új 

seprőgép tárolása céljára a Kaposvári Városüzemeltetési Nonprofit Kft. térítésmentes 

használatába adja, míg a másik garázst a Kaposvári Parkolási Kft. térítésmentes használatába 

adja a közszolgáltatási szerződésből eredő feladatok ellátáshoz kapcsolódóan. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2024. március 31.  
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4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, Kontrássy u. 8. 

szám alatti épületben található, kaposvári 278/A/51 (kivéve az orvosi rendelő céljára 

hasznosított helyiségek), 278/A/53, 278/A/55, 278/A/52 hrsz-ú ingatlanokat Kaposvár Megyei 

Jogú Város Polgármesteri Hivatala térítésmentes használatába adja raktározási és irattározási 

feladatok ellátására. 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2024. március 31.  

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy hozzájárul a jelen 

előterjesztés 2. számú mellékletét képező, Deseda-tó közvetlen környezetében található 

önkormányzati tulajdonú ingatlanok erdőtelepítés megvalósításához, és ennek megfelelően az 

ingatlanok művelési ágának megváltoztatásához. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2026. december 31.  

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Borostyánvirág 

Alapítvánnyal 2004. december 31. napján kötött és 2010. április 30. napján módosított 

feladatellátási szerződés – jelen előterjesztés 3. mellékletét képező - 3. sz. módosítását 

jóváhagyja és a Polgármester annak aláírására felhatalmazza. 

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2024. március 31.  

 

7.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 

Város Önkormányzata - a Fifty Invest Vagyonkezelő és Tanácsadó Kft.-vel 2022. január 13. 

napján létrejött szerződésben biztosított, 2 évig tartó - visszavásárlási jogával nem él, 

ugyanakkor kezdeményezi a tulajdonosnál az adásvételi szerződés 3.2. pontjában jelölt „2 év” 

határidő, „4 év” határidőre történő módosítását.  

 

Felelős:                      Szita Károly polgármester 

Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2024. május 1. 

 

 

-----15 Előterjesztés a Kaposvári Energiaközösség Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság alapításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő hány cége van az önkormányzatnak? Mennyi egy cég 

létrehozási és fenntartási éves költsége? Ha díjazást nem kap a vezető, hogy vállal felelősséget 

a cégért? Miért nem bíz meg egy másik céget, hogy ne kelljen új céget alapítani? A javasolt 

ügyvezető 2008-tól 2014-ig a Kaposvill Kft-nél ügyvezetői feladatokat látott el. Jelenleg is ő 
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az ügyvezető, ez igaz? Ez azért nem jó, mert nem lehet az ügyvezető más gazdasági társaságban 

ügyvezető. Hogy lehet összhangba hozni a kettőt? Szerette volna tudni, hogy miért nem lett 

pályáztatva az ügyvezető személye? Ebből már korábban is volt probléma. Mikor változtat a 

gyakorlatán az önkormányzat?  

 

Dr. Csillag Gábor jegyző azért nem másik cég látja el a feladatot, mert a fő tevékenységnek 

ennek a tevékenységnek kell lennie a gazdasági társaság esetében. Azt, hogy másik fő 

tevékenység legyen, például a Színháznak legyen egy másik ilyen tevékenysége, véleménye 

szerint komolytalan felvetés. Egy gazdasági társaság létrehozása jelen esetben a törzstőke 

összegét jelenti, ami három-millió forint. Ez az, amivel létre lehet hozni egy Kft-t. Ennél 

olcsóbban nem lehet kihozni egy alapítást különösen akkor, hogy az ügyvezető nem részesül 

díjazásban. Kiírhattak volna egy pályázatot, ahol feltételként azt írták volna, hogy díjazásban 

nem részesül, viszonylag kevesen jelentkeztek volna. Két tagja van a gazdasági társaságnak, 

értelemszerű, hogy a Holdingból hoznak vezetőt. Ha összeférhetetlensége van, akkor azt 

megszüntetik.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Borhi Zsombor alpolgármester ki lehetne jobb vezető, főleg juttatás nélkül, mint a Holding 

energetikusa. Nevetségesnek tartja, hogy juttatás nélkül megpályáztassanak egy állás, amikor 

be tudják tölteni önkormányzati cégen belüli szakemberrel.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6178   Száma: 24.02.15/15/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

14/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvári Energiaközösség 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság alapításáról szóló előterjesztést és az alábbi 

határozatokat hozta: 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a KAPOS HOLDING 

Zrt-vel közösen megalapítja a Kaposvári Energiaközösség Nonprofit Korlátolt 
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Felelősségű Társaságot. A Kaposvári Energiaközösség Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság jegyzett tőkéje 3.000.000 Ft, melyből Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata 1.530.000 Ft (51,00 %) üzletrésszel rendelkezik. 

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Kaposvári Energiaközösség Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság alapításához szükséges, a jelen előterjesztés 

mellékleteként csatolt, a vezető tisztségviselőkre vonatkozó adatokkal, valamint a 

cégbíróság által jelzett esetleges pontosításokkal, módosítással kiegészített társasági 

szerződés aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2024. február 29. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Kaposvári Energiaközösség Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság társasági szerződése szerinti 1.530.000 Ft pénzbeli 

betétet az önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletében szereplő szabad 

maradvány terhére biztosítja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2024. február 29. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Kaposvári Energiaközösség Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjének Vonyó Jánost javasolja megbízni, 

megbízási jogviszonyban határozatlan időre.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2024. február 29. 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a 148/2019. (XI.28.) önkormányzati 

határozat 2. pontját alábbi F/ ponttal kiegészíti: 

„F/ Kaposvári Energiaközösség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

1. Vonyó János” 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  2024. február 29. 

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a 148/2019. (XI.28.) önkormányzati 

határozat 3. pontját alábbi F/ ponttal kiegészíti: 

 

„F/Kaposvári Energiaközösség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

1. Kovács Szilvia 

2. dr. Szontágh Péter 

3. Balogh Beáta” 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  2024. február 29. 
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-----16 Előterjesztés a Beszerzési Szabályzat módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Borhi Zsombor alpolgármester elmondta, hogy az élethez alakítják a beszerzési szabályzatot.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő egy módosító javaslata volt. Javasolta, hogy az 

átláthatóság érdekében az értékelő munkacsoportot szüntesse meg a Közgyűlés és a feladatot 

egy önkormányzati bizottságra ruházza át. A bizottság napirendjei, anyagai nyilvánosak, és 

ekkor értesülnek az itt élők a beszerzésekről.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester elmondta, hogy az értékelő munkacsoport átláthatóan 

működik. Meg van hívva az ellenzék részéről is képviselő. Az más kérdés, hogy nem vesznek 

részt az ellenzéki képviselők rajta, persze, hogy nem látják át. Nem támogatta a módosító 

indítványt.  

 

Pintér Attila képviselő Ügyrendi személyes érintettség okán kapott szót. Volt néhány éven 

keresztül tagja a bizottságnak és minden ülésen jelen volt. Kikérte magának az állítást. Lehet, 

hogy azóta van olyan képviselő, aki nem vesz részt a munkában.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester az egyik képviselő ott ül Ön mellett, de az öt év alatt talán 

kétszer volt az ülésen. Átláthatóan működik a munkacsoport és ki tudják kérni az anyagokat, 

ha szeretnék.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6179   Száma: 24.02.15/16/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:27  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványáról a testület az 

alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 25.00 22.22 

Nem 12 75.00 66.67 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6180   Száma: 24.02.15/16/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:27  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 3 20.00 16.67 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

15/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat és intézményei 

közbeszerzési értékhatár alatti beszerzéseinek rendjéről szóló 2005. január 1. napján elfogadott, 

és 2018. október 1. napján módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Beszerzési Szabályzat 

módosítására vonatkozó előterjesztést megtárgyalta és az előterjesztés 1. sz. mellékletét képező, 

egységes szerkezetbe foglalt szabályzatot elfogadja.  

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Szirják Imréné műszaki és pályázati igazgató 

    Balogh Beáta gazdasági igazgató 

    dr. Urbán Anetta közbeszerzési referens 

    Intézményvezetők 

 Határidő:  2024. március 1.  

 

 

-----17 Előterjesztés a polgármester szabadságának ütemezéséről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy Polgármester úrnak erre az évre 29 nap szabadság 

jár. Az áthozott szabadságainak száma 79 nap és január 3-án és 4-én szabadságon volt.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
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-----Hozzászólások----- 

 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő felhívta arra a tényre a képviselők és a közvélemény 

figyelmét, hogy 2019. október 13-án volt az önkormányzati választás. A képviselőtestület 

mandátuma az Alaptörvény értelmében a következő választásokig tart. 2022-ben módosították 

az Alaptörvényt, átírták a szavazás időpontját. Egy átmeneti szabályt rögzített az Alaptörvény, 

hogy az előző testület mandátuma október 1-ig szól, aminek nincs értelme.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6181   Száma: 24.02.15/17/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:29  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

16/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a polgármester 2024. évi, 

összesen 108 nap szabadságának ütemezését az alábbiak szerint jóváhagyja: 

 

2024. január 4. napjától 2024. január 5. napjáig -  2 nap 

2024. február 5. napjától 2024. március 1. napjáig - 20 nap 

2024. március 25. napjától 2024. május 1. napjáig - 25 nap 

2024. június 10. napjától 2024. augusztus 30. napjáig - 59 nap 

2024. szeptember 2. napjától 2024. szeptember 3. napjáig - 2 nap 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző  

Határidő: folyamatos 

 

 

-----18 Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2023. évi tevékenységéről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
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Dr. Csillag Gábor jegyző megköszönte a hivatal minden dolgozójának a 2023. évben elvégzett 

munkáját. Nagyon nehéz és szokatlan év volt. 2022. évet azzal zárták, hogy az energiaválság 

idején össze kellett húznia magát a dolgozóknak. A Közterület-felügyelet beköltözött a hivatal 

épületében, a T szárnyat le kellett zárni. Voltak olyan irodahelyiségek, ahol megmozdulni is 

alig lehetett, ennek ellenére a munkájukat ugyanúgy elvégezték a kollegák.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a hivatal munkáját. Amiben segítséget kért, 

mindent megadtak neki. Az illetményalap és illetménykiegészítési javaslatait sem véletlen tette. 

Alacsony bérezéssel dolgoznak a kollegák és ahhoz képest kiváló munkát végeznek.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6182   Száma: 24.02.15/18/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:31  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

17/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

Felelős:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködő: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő:  azonnal 

 

-----19 Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2023. IV. negyedév)----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
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-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6183   Száma: 24.02.15/19/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:32  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 77.78 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

18/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a 

településrészi önkormányzatok 2023. IV. negyedévben átruházott hatáskörben hozott 

döntéseiről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 

-----20 Tájékoztató a 2023. évi költségvetés I-XII. havi teljesítéséről, illetve az 

önkormányzati hátralékok alakulásáról----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6184   Száma: 24.02.15/20/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:33  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 77.78 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

19/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 2023. évi I-XII. 

havi teljesítéséről, illetve az önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló tájékoztatót. 

 

 

-----21 Előterjesztés alapítványi támogatásról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6185   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:33  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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20/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul az alábbi alapítványi támogatáshoz: 

 

Borhi Zsombor 2023. évi Egyéni Képviselői Kerete terhére 

 

- Szentjakabi Óvodásokért Alapítvány      50.000,-Ft 

        (működési költségeire.) 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. május 31.  

 

 

-----Különálló interpelláció: 1----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a vízi-közmű államosítása 2024.01.01-től a 

Polgármester úr javaslata alapján ingyenes vagyon átadással megtörtént. Az előírt 4 pontos 

vállalás, hogy áll? Mely naptól emelkedik a kaposváriak vízdíja és mennyivel? Mikor lesz 

tiszta, iható víz a város minden pontján? Mely naptól kezdik el az azbesztes csövek cseréjét? 

Mikor tájékoztatja az itt élőket, hogy ki kapja a vizet azbesztes csöveken keresztül? Röviden a 

vállalt négy pont: Az első, hogy biztonságos legyen a vízszolgáltatás, a legolcsóbb 

közszolgáltatás legyen, a rekonstrukciós munkákat végezzék el, továbbá, hogy a 

közszolgáltatásban dolgozók bére emelkedjen. Ez nem azt jelenti, hogy garantált bérminimum, 

illetve a minimálbér emelése történik meg. 2024-ben hány milliárdot költ az állam a kaposvári 

vízi-közművek felújítására, karbantartására, az állami beavatkozás miatt felhalmozott 60 md-

os igényből? Kaposvár költségvetéséből mennyi forrással kell kiegészíteni az állami 

finanszírozást, hogy ne romoljon tovább a közműhálózat? Mely utcákban lesz vezetékmosás? 

Minden utcára mikor kerül sor? Hány százalékkal nőttek a bérek a kötelező minimálbér és 

garantált bérminimumon felül? Az ÁSZ 2024.02.06. napján közzétett jelentése a Nemzeti 

Vízstratégia megvalósítására hozott intézkedések ellenőrzéséről az alábbi megállapítást 

tartalmazza: 2021. évre fokozott, 35%-os vízminőségromlás következett be. Ezeket a 

vízminőségi problémákat azonban nem a vízbázis kémiai szennyeződései okozták, hanem a 

víziközmű- hálózat műszaki minőségéhez, a vízkezeléshez kapcsolódó másodlagos 

vízminőség-romlás okozta.  Biztonságos és megfizethető ivóvíz-ellátás fenntarthatóságának 

összegző megállapítása az alábbiakat tartalmazza: A lakosság biztonságos és megfizethető 

ivóvízzel való ellátása a jelenlegi formájában hosszú távon nem fenntartható. Fenntartja, hogy 

nem lesz lakossági vízdíjemelés ezek után? November 2-i egy rendkívüli Közgyűlésen történ a 

szerződés végleges elfogadása. Felelősséget vállal, ezért a döntésért, mivel jogi garanciák 

nincsenek a szerződésben és a vállalásaira azt állította, hogy az Ön személye a garancia?” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester Az integrációról a Közgyűlés döntött, amely alapján a 

szerződések aláírásra kerültek. A lakossági vízdíjak azóta sem emelkedtek, nőtt viszont a 

KAVIZ dolgozónak fizetése. 2023 év végén átlagosan 14,5 %-kal emelkedtek a fizetések a 

Nemzeti Vízművek Zrt. által adott bérfelzárkóztatás következtében, míg 2024 évben további 

12,5%-kal emelkedhetnek a keresetek. 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6186   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:37  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő viziközműről szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 73.34 61.11 

Nem 2 13.33 11.11 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

21/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő víziközmű témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 2----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a Nyugati temető mellett a Kanizsai utcában kialakított 

parkolóhelyeket furgonok foglalják el. A város a temetőbe járók részére alakította ki ezeket a 

parkolókat. Melyik napon szűnteti meg ezt az áldatlan állapotot és biztosítja a parkolást a 

temetőt felkereső kaposváriaknak?” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „a város közterületi parkolóit a vonatkozó szabályok szerint 

mindenki szabadon használhatja. Aki vét a szabályok ellen annak a gépjárművét elszállítjuk. 

2023 évben 2 db rendszám nélküli gépkocsit vitettünk el a közterületeinkről. A tavalyi 

rendeletmódosítás óta pedig 21 db lejárt forgalmival rendelkező autótól tisztítottuk meg 

közterületeinket. Képviselő úr azt szeretné, hogy tegyük fizetőssé a temetőnél a parkolást?” 

 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. A temetőbe járók továbbra is 

azt szeretnék, ha parkolhatnának és nem a helyi vállalkozások furgonjai foglalnák el a helyet. 

Fényképekkel igazolva küldte be az interpellációt. Nem megoldott a parkolás, egy nagyobb 

temetéskor a parkolók foglaltak és nem a temetőbe járó emberek foglalják el azt.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6187   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:40  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő nyugati temetőről szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 84.62 61.10 

Nem 1 7.69 5.56 

Tartózkodik 1 7.69 5.56 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

22/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő nyugati temető témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 3----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a kaposfürediek és az arra közlekedők érdekében 

kérdezem: 2021. június 18-án és november 25-én kérdést intéztem Polgármester úrhoz, amely 

így hangzott: „Évek óta lakossági igényként jelentkezik Füredi laktanya végéig lévő szilárd 

burkolatú belső út és a MOL kút közötti kb. 150 méteres biztonságos gyalogos és kerékpáros 

közlekedésre alkalmas szilárd burkolatú út elkészítése. Ezzel megvalósítható, hogy Kaposvár 

és Kaposfüred között gyalogosan és kerékpárral is biztonságosan közlekedhessenek az itt élők.” 

A 2021. december 7-én közmeghallgatáson Polgármester úr jegyzőkönyvbe rögzítette, hogy 

megígéri, hogy ezt az utat zúzott kővel ideiglenesen megoldja, amíg a beruházás megvalósul.   

Borhi Zsombor alpolgármester az Ön távollétében ismételt válaszként elmondta, amelyben 

megerősítette, hogy a kerékpárút zúzott kő borítást kap. Hol a biomassza fűtőmű elkészüléséhez 

fűzték a határidőt, hogy mikor lesz meg, amikor elkészült a pályázati kiíráshoz rögzítették. A 

lényeg, hogy 19 és 24 között ebben az önkormányzati ciklusban sem készült el. A 2024-29-es 

ciklusban elkészül a Polgármester úr által megígért zúzott köves út?  

 

Borhi Zsombor alpolgármester „ugyanezen témában hozzám intézett interpellációjára 

korábban adott válaszomat fenntartom. A teljes beruházást a közbeszerzési eljárás eredménye, 

és a TOP források rendelkezésre állása függvényében tervezzük megvalósítani.” 
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-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő Polgármester úr ígéretével ellentétes a válasz. Azt ígérte, 

hogy zúzott kővel ideiglenesen megoldja. Halálos baleset is volt itt. Nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6188   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:42  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő  kaposfüredi laktanya melletti 

kerékpárútról szóló interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 73.33 61.10 

Nem 1 6.67 5.56 

Tartózkodik 3 20.00 16.67 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

23/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő kaposfüredi laktanya melletti kerékpárút témájában benyújtott interpellációjára adott 

választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 4----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élők érdekében kérdezem: Közvilágítás 

visszakapcsolását a Kormány rendelkezése alapján 2023. november 26-ig kellett megoldania 

azoknak az önkormányzatoknak, akik lekapcsolták a közvilágítást. A közvilágítás közel felének 

lekapcsolásával sötétbe borította a várost. A fekete város, mikor lesz végre világos? Sok lámpa 

nem ég. Az elnéptelenedett, üres belváros miatt nem világítanak egymást követően több 

kandeláber lámpái, a kirakatok fénye mellett lehet néhány helyen közlekedni. Mikor kapják 

vissza az itt élők az általuk befizetett adót, amiért nem kapnak megfelelő szolgáltatást?  Mikor 

szakít azzal az álságos politikával, hogy a választások előtti hónapokban választási 

költségvetést csinál, osztogat egyébként 4 éven keresztül szenvedik az itt élők az elmaradt 

beruházásokat, korlátozásokat? Az elmúlt években sokszor interpelláltam a város közvilágítási 

problémái miatt. Mikor lesz rend a közvilágítás területén? Az újabb lámpacserék, a megszokott 

sárga fényű lámpák lesznek vagy a várostól idegen hideg fény terjed tovább? Egyszer volt hideg 

fényű karácsonyi díszkivilágítás, ami az itt élőknek nem tetszett, többé nem rakták fel ezeket 

az égőket. A következő energiatakarékos égők sárga fényűek lesznek e, ha már az itt élők 

pénzéből készül?” 
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Borhi Zsombor alpolgármester „a költségvetéshez készített előterjesztés tartalmazza, hogy a 

több mint 7200 db közvilágítási lámpa korszerűsítését tervezzük. Az 1,2 milliárdos fejlesztés 

megvalósulása esetén nem csak olcsóbb lesz a közvilágítás, de a meghibásodások száma is 

csökkenni fog, mert a régi elavult lámpatesteket új, modern világítótestekre cseréljük. Az 

időközben felmerülő hibákat a vállalkozó, szakaszhiba esetén az E-on javítja.” 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. Az itt élők teljesen mást 

tapasztalnak. Külön képeket küldött be, hogy milyen sötétség van. Az támogatandó, hogy a 

következő ciklusban talán valamilyen módon változás lesz a közvilágítás terén.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6189   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:45  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő közvilágítás visszakapcsolásáról 

szóló interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.67 

Nem 2 12.50 11.11 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

24/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő közvilágítás visszakapcsolása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 5----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a töröcskeiek, a Zselic-kertvárosban élők, és az arra 

közlekedők érdekében kérdezem: A Töröcskére vezető Zselic-kertvárosi főút, a Boróka út évek 

óta egyre rosszabb állapotban van. Ebben a ciklusban nem történt érdemi változás. 

Számíthatnak a polgármesterre az itt élők, a 2024. évi önkormányzati választásokig elkészül az 

út? Mikor szakít azzal a gyakorlattal, hogy négy éven keresztül nem történik változás és utolsó 

hajrában próbálnak nekiállni? Évek óta kérik az itt élők az út érdemi javítását. Tavaly azt 

mondta a lakossági fórumon, hogy megtervezték csapadékvíz-elvezető rendszerrel együtt az 

utat. 400 millióba kerül. A terv megvan, pénz nincs rá. A vezetők milliós haviját 30%-kal, több 

mint 300.000 Ft-al emelték meg havonta? Amikor 80 millióért pár buckát épít a Városligetbe 

pumpapályának nevezve? Amikor az értelmetlen aluljárót 40 millióért felújítja, az ott élők jobb 
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szeretnének a felszínen közlekedni. A közbringára is közel negyvenmilliót költöttek plusz a 

beszerzés 250 milliós költsége. A buszjáratok is csökkentek Töröcskén. Az elmúlt Közgyűlésen 

Ön Töröcske, Posta u. 12. szám előtti híd állagmegóvási munkák költségeire 17 204 e Ft költött. 

Amikor rákérdeztem, nem tudja, hogy Töröcskén nincs Posta utca, azt a választ kaptam, hogy 

egy vessző van a két szó között, így az egyik a töröcskei, a másik a Toponáron lévő Posta u. 

12. előtti híd állagmegóvási munkák költségeire ment. A 17 204 e Ft valójában mi készült el? 

Kér-e bocsánatot a bugyuta, félrevezető válaszért 17 204 e Ft sor felett szerepel, a Kaposvár, 

Fő u. 15-17. szám alatti szabadtéri parkoló burkolat javításának költségeire 4 000 e Ft. Itt a 

Kaposvár és a Fő u között is van vessző, ez mit jelent Önnél? A Fő u. 15-17. szám alatti 

szabadtéri parkoló burkolat javításán kívül ebből 4 millióból, még hol készült ugyanilyen 

javítás? Melyik naptól készül el a Töröcskére vezető Zselic-kertvárosi főút, a Boróka út, amely 

évek óta egyre rosszabb állapotban van? Kér-e bocsánatot a képviselői kérdésemre adott nem 

tényszerű válaszért?” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „a Töröcskére vezető Boróka út felújítására tervet 

készítettünk. A kivitelezés olyan összeget igényel, amelyhez pályázati forrást kell igénybe 

vennünk. Ha ezek az anyagi források megnyílnak, lesz lehetőségünk az út felújítására.” 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem teljeskörű a válasz. A második felére nem adott 

választ. A 400 millió forintra vonatkozóan, tételesen cáfolta, hogy olyan más értékrendű 

költségeket sorolt fel, amiből elkészülhetett volna az út. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6190   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:49  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő töröcskei bekötőútról szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.67 

Nem 2 12.50 11.11 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

25/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő töröcskei bekötőút témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
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-----Különálló interpelláció: 6----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a közbringa dokkolókat mikor építették ki? Miért 

csúszik évek óta az itt élők által nem igényelt luxusprojekt? Miért világítanak a Kossuth téren 

a dokkoló kijelzők egész télen, amikor nem működött a rendszer? Ki fizette? Kaposvár hét 

dombra épült, mint Róma. A város dombjainak tetején, miért nincsenek dokkolók, ha az 

emelkedők miatt vett drága elektromos bicikliket? Miért nincs Kaposfüreden, Töröcskén, a 

Zselic-kertvárosban, Kaposszentjakabon, Tüskeváron, Toponár lakott részén dokkoló? Miért 

csak a Cser és Donner elején sík terepen található állomás? Kötbérről beszélt a csúszás okán, 

létezik, hogy 60 millió körüli összegről van szó? Mennyi pontosan? Hány évig akarja ezt a 

vagyonelemet évi közel 40 millióért az itt élők kárára működtetni? Ki a felelős az évek óta tartó 

szerencsétlenkedésért? Mi a következménye az itt élők pénzének elherdálásáért? Mire fordít 

kevesebbet a város azért, hogy a felesleges biciklik veszteségét fizesse? Mikor kér bocsánatot 

az itt élőktől, amiért a sok jogos alapvető igényre nem ad pénzt pl. Töröcske felé vezető főút 

javítása, Tüskevári utcák és más városrészekben nem megoldott csapadékvízelvezetés, 

Kaposfüredhez vezető rövid ideiglenes zúzott kővel borított út, Toponár és az Egyetem közötti 

rövid szakasz közvilágítás, járda, kerékpárút, a Donner és a Cser fejlesztése? Miért erőlteti az 

itt élőket bosszantó pazarlást, amelyet az üres dokkolók plakátként hirdetnek hónapok óta?” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „csak olyan közbringa rendszert veszünk át, amely 

biztonságosan, és üzembiztosan működik. Mivel ezt a vállalkozó határidőben nem teljesítette 

ezért vele szemben 59 millió Ft kötbért érvényesítettünk. A közbringa rendszert Húsvétot 

követően, április elején vehetik birtokba a kaposváriak. Képviselő úr folyamatosan ellenezte 

ezt a beruházást, most amikor elkészült akkor pedig azt kifogásolja, hogy miért nincs több 

állomás? Nem az itt élők kárára fogjuk elindítani ezt a rendszert, hanem az itt élők örömére.”  

 

  

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. Akikkel beszélt, senki nem látja 

ennek a létjogosultságát. Sokan nem fognak ezzel a kerékpárral közlekedni, akkora turizmus 

meg nincs, hogy megérje.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6191   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:53  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő közbringáról szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 92.31 66.66 

Nem 1 7.69 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

 

Megjegyzés:  

 

26/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő közbringa témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 7----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a kaposfürediek érdekében kérdezem: Kaposfüreden is 

a villamoshálózat után rendkívül magas rendszerhasználati díjat fizetnek az itt élők az 

áramszámlájukkal, amely jóval több, mint az áramfogyasztás, továbbá mindegyik után még 

27%-os Áfa-t is megfizetik az államnak. Azonban egy kis szél vagy rosszidő esetén is 

áramszünet van. Ez évtizedek óta probléma Rendszeresek a rövid áramkimaradások, amelyek 

tönkre teszik a modern háztartási eszközöket. Ebben a ciklusban sem történt semmi. Lakossági 

fórumon azt a választ adta, hogy visszakapcsoltatja az áramot. Nem ez volt a kérdés akkor sem, 

és nem kapcsoltatta vissza, hanem a Kormány rendelte el. Melyik naptól szűnnek meg a 

Kaposfüreden évtizedek óta gondot és kárt okozó áramkimaradások egy kisebb szél vagy rossz 

idő esetén? Az ilyen jellegű szoltáltatásnál a rendeltetéshasználati díj fizetése mennyiben jogos 

teljes összegben? Miért sajnálja az itt élőktől a 6500,-Ft-os éves kommunális adó visszatérítést, 

amit azért javasolta, mert a közvilágítás nem volt teljes egy éven keresztül?” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „az önkormányzat nem áramszolgáltató, az esetleges 

áramkimaradások miatt forduljon panasszal az E-on hoz. A közvilágítást azt elmúlt év 

októberétől visszakapcsoltuk a korábbi szintre. Ha meghibásodást észlel, akkor azt az erre 

kialakított internetes felületen, vagy telefonon tudja bejelenteni. Jelenleg a több mint 7200 db 

közvilágítási lámpa korszerűsítését célzó tervezés van folyamatban, amely tervek elkészültét 

követően lehet közbeszerzési eljárást kiírni a régi lámpák cseréjére.” 

 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. Itt egy egész településrész 

problémájáról van szó. A küldött üzenet arra vonatkozik, ha egy egyedi lámpatesttel van 

probléma, akkor be lehet jelenteni.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6192   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:56  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő kaposfüredi villamoshálózatról 

szóló interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 9 69.24 50.00 

Nem 2 15.38 11.11 

Tartózkodik 2 15.38 11.11 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

27/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő kaposfüredi villamoshálózat témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

 

-----Különálló interpelláció: 8----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „közeleg a tavasz, azt ígérte beveti a csodafegyvert. 

Számíthatnak a polgármesterre az itt élők, a 2024. évi önkormányzati választásokig megoldja a 

gyorshajtások felszámolását, amit ígért? Csepreghy államtitkár úr kitért arra, hogy Kaposvár 

polgármestere komoly érdekérvényesítő képességének eredményeként 2024 tavaszán várható a 

KRESZ felülvizsgálata, amelynek része lehet a sebességhatárok módosítása. Mennyibe fog 

kerülni az Ön által kért törvénymódosítás azoknak, akik figyelmetlenségből az új KRESZ 

szabályok ellen vétenek? Mennyivel nő a közlekedési bírság az Ön javaslata alapján? A 

csodafegyver tartalmi elemeit, ha ismertetné.” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „a 2023 szeptemberi közgyűlésen adott válaszomat 

fenntartom. A fórumokon elhangzott kérdésre a választ közvetlenül az azt feltevő részére 

válaszolom meg. Így van ez a gyorshajtással kapcsolatos kérdés esetében is.  A kérdés feltevője 

meg fogja kapni a választ.” 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. Ez egy általános jellegű 

szabályozási kérdés, ami mindenkit érint.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6193   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 14:59  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő gyorshajtásról szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 73.34 61.11 

Nem 2 13.33 11.11 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

28/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő gyorshajtás témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 9----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a Gesztenye utca lakói érdekében kérdezem: A  

Gesztenye utca lakói jelezték, hogy a 260 mFt-os keretből végzett útjavítás után az út rendkívül 

rossz állapotban van. Melyik napon készül el az útjavítás az elvárható minőségben? A zártkerti 

utak átadásakor egy olyan gyakorlatot vezetett be, hogy meghívja az utca lakóit 

helyszínbejárásra és füzetet osztott nekik, amibe beleírhatták a hibákat a lakók. A lakók 

kérdezik, hogy hány km külterületi út van a város közigazgatási területén. Az elmúlt tíz évben 

mekkora keret állt rendelkezésre ezeknek az utaknak a felújítására, nem a betaknyolására? 

Milyen ütemben tervezték és valósították meg az útépítéseket? Mennyi pénz van most, ma a 

külterületi út keretből? Ha van, azt mely utcákra fogják legközelebb felhasználni? Konkrét 

terveket szeretnék látni. Ígérni már nem kell semmit. 

Az itt élők követik az interpellációkat, amelyek alapján érdemi választ akarnak a 

polgármestertől, aki az utóbbi időben eltávozik, hogy ne a saját hangján válaszoljon, hanem 

alpolgármesterrel olvastatja fel a válaszait. Az itt élők a demokratikus testületi működés 

edukálása következtében kedvet kaptak az interpellációhoz. Kérem, válaszoljon a választóknak, 

ha már milliós haviját a munkaadója felemelte 30%-kal 2022.01.01-től, ami havonta több mint 

300.000 plusz. Plusz ingyen parkolás, ingyen autóhasználat, sofőr, cafetéria. Az önkormányzat 

bér-felzárkóztatási öt éves programja ettől nem valósul meg. Sok itt élő nem visz haza annyit 

kemény munkával, mint amennyi az emelés mértéke fejenként. Ha erre van pénz, akkor a 

zártkerti utak minősítési javítására miért nincs?” 
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Borhi Zsombor alpolgármester „a zártkerti utak programban felújított Gesztenye utca 

munkáival kapcsolatban a kivitelezőt felszólítottuk az utca burkolatának javítására, mely 

munkákat a tavasszal el fog végezni. 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő egy pontosabb időpontot kért.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester az összes zártkerti út garanciális bejárása megtörténik február 

végéig. Mindenhol, ahol hibát észlelnek a javításban, ott kijavíttatják azokat.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ.  

 

-----Különálló interpelláció: 10----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élők érdekében kérdezem: Tudja, hogy garantált 

bérminimumon nettó 216.790 Ft-ért dolgoznak tömegével Kaposváron? A Városházán többen 

több évtizedes munkaviszonnyal kapnak ennyit, míg Ön és helyettesei milliós haviját, több mint 

havi 300.000 forinttal emelték meg már tavaly, ahogy elszabadultak az árak? Tudja, hogy a 

számlák kifizetése után van olyan dolgozó, akinek 60 ezer forintja marad? Mikor volt közel 

ötszörös különbség a vezető és a dolgozó bére közt a közigazgatásban? Ön meg tudna élni 

éveken keresztül havi 216 790 Ft-ból ilyen árak mellett? Mennyivel érnek kevesebbet a bérek? 

Ki kapott a városvezetőkön kívül 30%-os emelést? A megyei jogú városok vezetői közül többen 

nem vették fel az emelést, Ön az elnökük, Ön miért nem tartott velük?” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „az Ön állításával ellentétben sem a polgármester, sem az 

alpolgármesterek bére nem változott az elmúlt évben. Változott azonban az illetményalap. A 

közgyűlés 2018. évben 40.000,- Ft-ra, 2019-ben 46.380,- Ft-ra, 2022-ben 52.000,- Ft-ra, majd 

2023. évben két lépcsőben először január 1. napjától 55.900,- Ft-ra, majd július 1. napjától 

60.100,- Ft-ra emelte azt. 

Képviselő úr a novemberi közgyűlésen arra tett javaslatot, hogy az illetményalap idén 66.100,-

Ft-ra emelkedjen. Ehhez képest a közgyűlés ma úgy döntött, hogy az illetményalap 2024. január 

1. napjától visszamenőleg 68.000.-Ft lesz.” 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. Ezek az emelések a 

vásárlóértékét a béreknek nem kompenzálják. Nem inflációkövető a bér. Ráadásul a 

közszférában dolgozóknál nem az inflációkövetést, hanem a közszolgáltatók áremelkedését kell 

figyelembe venni. Ezért kérte a költségvetésnél is, hogy milyen áremeléseket akar. 30%-os 

emelést, 70.300,-Ft-os illetményalapot javasolt, 17%-os inflációkövetőt. Polgármester úr 13%-

ot adott.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6194   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:06  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő garantált bérminimumról szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.66 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 3 18.75 16.67 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

29/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő garantált bérminimum témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 11----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élők érdekében kérdezem: Többször interpelláltam 

a Dorottya ház körüli szerencsétlenkedés miatt, az eddigi válaszok nem jelentették az 

előrehaladást. A 2024. évi költségvetés bizottsági tárgyalása során kérdésemre, azt a választ 

kaptam, hogy a Dorottya ház 1,2 milliárdos felújítása után, 37 milliót költött a város a három 

éve át nem adott épületre az itt élők pénzéből. Kit terhel felelősség az itt élők pénzének 

felhasználásáért? Mikor kér bocsánatot? Tavaly elfelejtették bejelenteni a Farsangi felvonulás 

elmaradását előre. Interpellációmra utólag jelezte azt, hogy az érdeklődés hiányában maradt el, 

ezért nem szervezték meg. Idén egy teljesen más, nagyobb szabású farsangot szerveznek. 

Tetszett az itt élőknek, a régi hagyományokat követve, felvonulással és a szokásos 

bábuégetéssel zajlott. Semmi indoka nem volt, hogy a tavalyi évben elmaradjon.  

Mikor adják át a Dorottya házat? Az idén, év végén, jövőre, Tavalyi évben Csokonai 250 éves 

születése napján november 17-én. Nem volt. Megkérdeztem november 30-án, hogy mikor 

történik a birtokbaadás. Finoman jelezte, hogy esetleg nőnapra, március 15-re, vagy április 1-

re, esetleg a választás napjára tűzik ki az átadást. Jelzem, hogy a terasz oldala egy helyen ki van 

rúgva, amit javítani kell.” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „a megnyitó azért csúszott, mert több alkalommal is 

eredménytelen volt a közbeszerzési eljárás. Ahogy már ezen a közgyűlésen is elhangzott egy 

jeles dátumhoz kötöttük. Azért nem mondom meg konkrétan, mert a jövő héten elindul a 

kampány és egy szép tavaszi napon lesz a megnyitó.”  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a sejtelmesség miatt el lehetne fogadni a választ. A 

lényeg az, hogy nagyon sok dátumot hallottak. Egyelőre nem fogadja el a választ. 

 

Borhi Zsombor alpolgármester személyes garanciát vállalt arra, hogy a következő 

közgyűlésen már nem lesz interpelláció ebből.  

 



86 
 

Szavazás eredménye 

 

#: 6195   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:10  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő Dorottya-házról szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.67 

Nem 2 12.50 11.11 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

30/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő Dorottya-ház témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 12----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a Borbarát utca lakói érdekében kérdezem: Borbarát 

utca lakói kimaradtak a a 260 mFt-os zártkerti utakra szánt keretből végzett útjavításból. A 

választások előtti kampány célú elkülönített zártkerti 260 mFt-os útjavítási keret megmarad-e 

2024-ben, erre a választ már megkapták, hogy nem kíván újabb zártkerti útkeretet elkülöníteni 

ilyen mértékben. A kimaradt utcák, így a Borbarát utca útjavítása, melyik év, melyik hónapján 

készül el? Az itt élők egy levelet is írtak októberi dátummal. Nehezményezik, hogy a mai napig 

nem kaptak rá választ. miért nem érdemelnek választ a levelükre? Mikor szakít azzal az álságos 

politikával, hogy a választások előtt elkezdődnek a zártkerti útfelújítások, utána ezt a keretet 

megszüntetik, utána négy évig megint nem történik semmi. Mikor várhatják a Borbarát utcai 

lakók, hogy az általuk küldött képekkel igazoltan rendkívül rossz állapotban levő út elkészül?” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „az út magánszemélyek tulajdonában van, az önkormányzat 

nem tulajdonos, így az utat saját költségén  nem tudja felújítani, az a tulajdonosok dolga.” 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a becsatolt levélre külön kitérnek az utca lakói. A kérdés 

az volt, hogy kaptak-e választ a beérkezett levélre. Ettől függetlenül számíthatnak-e valamilyen 

segítségre. A válasz alapján nem, mert magánút. Több érvelést fejtenek ki emiatt, de ettől 

függetlenül választ várnak a beadványra.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 6196   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:13  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő Borbarát utcáról szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.67 

Nem 2 12.50 11.11 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

31/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő Borbarát utca témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 13----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a tüskeváriak érdekében kérdezem: A tüskeváriak 

régóta várják a csapadékvíz-elvezetési problémák megoldását több utcában, mivel nagyobb 

esőben egyes utcák folyóvá változnak és a kerítésalap tetejéig ér a víz. Ebben a ciklusban nem 

történt érdemi változás. Számíthatnak a polgármesterre az itt élők, a 2024. évi önkormányzati 

választásokig elkészül? Mikor szakít azzal az álságos politikával, hogy négy évig nem történik 

fejlesztés, majd az utolsó hónapokban ígéretek történnek? Az itt élők tapasztalata, hogy a 

csapadékvíz elviszi a földet, amikor zúzott követ raktak, azt bemosta a víz az átereszbe, 

eldugítva azt. Van, ahol, a vízelvezetési problémák miatt a hídon ömlik be a víz az udvarba 

garázsba, szuterénba, a vízelvezető sem látszik. Az itt élők érdemi választ várnak. Melyik 

évben, melyik utcában készül el a csapadékvíz elvezetése?” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „konkrétan jelölje meg az utcákat, és akkor megvizsgáljuk, 

hogy hogyan lehet a problémát orvosolni.” 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. Együtt vettek részt a lakossági 

fórumon, mindenki névvel, lakcímmel elmondta, hogy melyik utcákról van szó. Polgármester 

úr kollegái kint voltak, feljegyezték őket, tudja, melyik utcákban történik ez a probléma. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 6197   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:15  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő tüskevári csapadékelvezetésről 

szóló interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.66 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 3 18.75 16.67 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

32/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő tüskevári csapadékelvezetés témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 14----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élők érdekében kérdezem: A buszjáratok számát 

2021. március 1-től drasztikusan csökkentette közel a felére, mint tavaly a közvilágítást. Az itt 

élők folyamatosan jelzik, hogy a rossz tömegközlekedési lehetőség miatt vesznek használt régi 

kocsikat. Polgármester úr elmondta fórumokon, hogy 800 és 1000 között nőtt egyik évről a 

másikra az autók száma, ezért dugók vannak, illetve többször érvelt az mellett, hogy 

környezetbarát buszaink vannak. Ha nem használják az emberek és régi autók lepik el a várost, 

akkor a légszennyezettség ugyanúgy fennáll, ha nem nagyobb. Mikor állítja vissza a lakók által 

kért járatszámokat és útvonalakat, amit megígért a fórumokon? Mikor hangolják végre össze a 

menetrendet? Miért nincs útvonaltervező a szolgáltató oldalán? Megváltoztak a járatvonalak és 

nagyon nehéz tájékozódni, hogy melyik járattal átszállásokkal mikor hova tud eljutni. Miért 

nem működnek az elektronikus kijelzők egyes helyeken? Ki a felelős a rossz közlekedésért? 

Mikor növeli az itt élőkkel konzultálva a járatszámokat? A hetes napirendi pontként, amikor a 

buszkedvezményeket tárgyaltuk, Polgármester úr egy leíró fogalmazással kezdett, ahol 

elmondta, hogy az iskolák előtt milyen nehéz közlekedni. Megnéztem, hogy azt az útvonalat, 

ha tömegközlekedéssel tenné, hiszen ingyen utazik a buszokon, akkor két, két és fél órába telik, 

autóval megtesz körülbelül fél óra alatt. Az a probléma az útvonalaknál, hogy ha valaki tervez 

A-ból B-be menni, és átszállásokra kényszerül, kiírja, hogy rizikós az átszállás. Itt egy-két perc 

van egyikről a másikra átszállni. Nemcsak a járatszámokkal van probléma, hanem a járatok 

használhatóságával. Nagyon sokat kell várni a buszra vagy csatlakozásra.” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „az interpellációjában feltett kérdéssel kapcsolatban a 2023. 

szeptember 21-i közgyűlésen adott válaszomat változatlanul fenntartom.” 
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-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mivel rossz a buszközlekedés.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6198   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:18  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő buszjáratokról szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 73.34 61.11 

Nem 2 13.33 11.11 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

33/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat tározat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő buszjáratok témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 15----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élők érdekében kérdezem: Miért diszkriminálja a 

tanulókat, akik 14 és 18 év közöttiek? Nekik, miért nem jár kedvezményes utazás a helyi 

buszokon? A korosztály több mint fele a környező falvakból jár be? A bejárásokkal 

kapcsolatosan a fővárosi és a kormányzat között született megállapodás érdekében kölcsönösen 

elfogadják a bérleteket. Erre vonatkozóan volt e tárgyalás? Melyik naptól közlekedhetnek 

ingyen a 14-18 év közöttiek egységesen, hátrányos megkülönböztetés nélkül, a többi tanulói 

jogviszonnyal rendelkezővel? Az adatok, amiket a bizottsági szakban kaptam a 6-14 év közötti 

korosztály 4781 fő, míg a 14-18 év közötti 2388 fő. A mai nap Polgármester úr az előterjesztés 

tárgyalása kapcsán nem zárta le ezt a kedvezményt, ezért tettem rá javaslatot, hogy bővítsük. A 

módosító indítványomat azonban leszavaztatta.” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „a helyi közösségi közlekedésben minden kaposvári 

székhelyű oktatási intézmény nappali tagozatos tanulója vagy hallgatója jogosult valamilyen 

kedvezmény igénybevételére. Az általános iskolás korosztály, vagyis a 14 éven aluliak, ha 

rendelkeznek Kaposvár kártyával, egy menetjegy áráért vásárolhatják meg az egy hónapra 

érvényes bérletet. A náluk idősebb tanulók, ha kiváltották a Kaposvár kártyát, 10% 

kedvezményt vehetnek igénybe a közösségi közlekedésben.” 
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-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mivel a sajtóban erre a 

diszkriminatív szabályozásra tettek kifogást.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6199   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:21  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő a 14-18. év közöttiek utazásáról 

szóló interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.67 

Nem 2 12.50 11.11 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

34/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő 14-18. év közöttiek utazása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 16----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élők érdekében kérdezem: Miért diszkriminálja a 

60 év felettieket, akik nem utazhatnak kedvezményesen a helyi buszokon? Miért csak a 65 év 

alatti nyugdíjasoknak kínál a választások előtt három hónappal kedvezményt? Tavaly az 

ármegállapításkor, miért javasolta felemelni a díjakat, ha tud kedvezményt adni? Az elmúlt 

négy évben, miért nem adott kedvezményt azoknak, akiket most megaláz azzal, mintha 

„megvehető” lenne a szavazatuk? Mely naptól közlekedhetnek ingyen a 60 év felettiek 

egységesen, hátrányos megkülönböztetés nélkül? Az új alaptörvény-módosítás felháborította 

az itt élőket, különösen az időskorúakat, hogy csak a kiskorúak ellen elkövetett szándékos 

bűncselekmények esetén zárja ki az elnöki kegyelmet. Az idősekre miért nem terjed ki? A 

normatív szabályozásoknak a lényege az, hogy az állampolgárok egyforma ellátásokat, 

egyforma jogosultságot és kötelezettséget kapjanak, illetve az terhelje őket. Nem életszerű ez a 

diszkriminatív szabályozás. A 65 év alatti nyugdíjasok száma 2828 fő, a KSH 2011. évi 

népszámlálási adata alapján a 60-64 év közötti korosztály 469 fő. Felhívnám a figyelmet, hogy 

amikor azt mondta Polgármester úr, hogy nincs diszkrimináció, hogy miért lehet, hogy egy 64 

éves nyugdíjas, aki kiemelt, magas nyugdíjat kap, hogy ő 315,-Ft-ért utazik, akinek nincs 

munkája vagy dolgozik és alacsony minimálbéren dolgozik, ő pedig nem kap. Nem véletlenül 
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van Magyarországon, hogy korábban a hetven év felettiek utazhattak ingyen, majd a 

kilencvenes évek közepén szállították le ezt a korhatárt.” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „nem diszkrimináltunk, hanem éppen ellenkezőleg minden 

nyugdíjasnak azonos lehetőséget adtunk. Kaposváron a nem öregségi nyugdíjban részesülő 

honfitársaink száma 2818 fő. Ők kaptak most kedvezményt.” 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6200   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő 60 év felettiek utazásáról szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 2 13.33 11.11 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

35/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő 60 év felettiek utazása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 17----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a Baross utcai lakók reggel 7 és 8 óra között orrfacsaró 

bűzre panaszkodnak, de a Hársfa, sőt a Budai Nagy Antal utcában is érezni. A lakók nyerges 

vontatóval történő állati tetem, valamint élőállat szállításról számoltak be. Melyik cégek 

érintettek a városban? Milyen alternatív útvonal használatával lehet elkerülni, hogy ne a 

legrövidebb, a cégek üzleti érdekeit szolgáló legolcsóbb belvároson átmenő utat válasszák? A 

várostól északra lévő elkerülő utak használata csökkentheti a város terhelését, nem okozva 

elviselhetetlen szagot az említett utcákban? A szállítások megfelelnek az előírásoknak, 

minimalizálják a bűzt? Mely hatóságokat, illetve cégeket kerestek meg? Mely naptól várható, 

hogy a bűz megszűnik a Baross utcában? Polgármester úr azt a választ adta, hogy a fórumon 

kérdésfeltevőt tájékoztatni fogják, amit utánajártak. Utánajártak? Az elmúlt hónapokban a 

városrészben élők nem kaptak tájékoztatást, mikor tudhatják meg, mi van ezzel helyzettel?”  
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Borhi Zsombor alpolgármester „az élő állatok és állati tetemek szállítását külön jogszabály 

szabályozza, amelynek betartását a Kormányhivatal ellenőrzi, forduljon hozzájuk bizalommal. 

Sem a Kormányhivatalba sem a Polgármesteri Hivatalba ezzel kapcsolatban nem érkezett 

panasz.” 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mert a Polgármester úr 

lakossági fórumán elhangzott a Gr. Apponyi közben, van ilyen bejelentés. Ha városrészt érintő 

probléma van, akkor kötelessége a hivatalnak intézkedni.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6201   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:27  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő Baross Gábor utcáról szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 2 13.33 11.11 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

36/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő Baross Gábor utca témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 18----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a Turisztikai Bizottság elnöke kapcsán korábban 

interpelláltam, válasza helyett szót adott az elnöknek, aki felolvasta az Ön korábbi mondatait,  

a bohóc doktorok jelképét egy piros bohócorr figurát is hozott magával, bár nem rendelkezik 

doktorátussal. Nagy tisztelettel adózik a bohóc doktoroknak, nem érdemes viccelődni ezzel. Az 

interpelláció oka a bizottsági keret fel nem használt összege és a bizottság időpontjának 

önkényes megváltoztatása, amiről példátlan módon a tagokkal való egyeztetés nélkül döntött. 

Azóta nem láttuk a bizottsági ülésen, helyette a Pénzügyi Bizottság elnöke vezeti az üléseket. 

Az önkormányzat 33 éves gyakorlatában nem volt rá példa, hogy egy elnök két testületet 

vezessen. A harmadik főállású alpolgármester választásával elfogytak az Önnel szavazó 

képviselők, így egy frakciótársát két testület vezetésére választtatta meg. Ez egy új szokás vagy 

hagyomány, ami teljesen ellentmond a demokratikus működésnek? Mikor áll vissza a régi 
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ülésezési rend, hiszen a bizottsági tagoknak megfelelt négy éven keresztül. Polgármesterként 

vállalja-e személyi döntésért a politikai felelősséget, amelyet Ön is kritizált a járvány alatti 

lezárás utáni első ülésén külön nevesítve azt?  

  

Borhi Zsombor alpolgármester „a 2023 szeptemberi közgyűlésre ugyanebben a tárgyban 

benyújtott interpellációjára adott válaszomat változatlanul fenntartom.” 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6202   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:30  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő bizottsági elnökről szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 78.57 61.11 

Nem 1 7.14 5.56 

Tartózkodik 2 14.29 11.11 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

37/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő bizottsági elnök témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 19----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a toponáriak és az egyetemisták, valamint az arra 

közlekedők érdekében kérdezem: Toponár és az Egyetem közötti rövid útszakasz közvilágítása, 

a járda és a kerékpárút évtizedek óta hiányzik, ami rendkívül balesetveszélyes. Toponár 

legmélyebb pontja is itt van, ezt jelezték a lakossági fórumon, amely csapadékelvezetési 

problémával is küszködik. Ezeket a problémákat régóta felvetik a Polgármester úrnak, a tavalyi 

lakossági fórumon is jelezték az itt élők. Ebben a ciklusban sem történt semmi, a 2024. évi 

önkormányzati választásokig elkészül? Mikor szakít azzal az álságos politikával, hogy négy 

évig nem történik változás, az utolsó időszakban pedig ígéret hangzik el. A tavalyi lakossági 

fórumon „viccesen” azt válaszolta: előbb-utóbb meglesz, az egyetemisták tudjanak menni a 

Muskátliba inni. A Muskátli előtti buszmegálló akadálymentesítésére is ígéretet tett, amit a 

babakocsival közlekedők és az idősek kértek, nem az italozók. Melyik napon készül el Toponár 
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és az Egyetem közötti rövid útszakasz közvilágítása, a járda és a kerékpárút? Mikor oldják meg 

a csapadékelvezetési problémát a település legmélyebb részén? Melyik napon készül el a 

Muskátli előtti buszmegálló akadálymentesítése? Várjuk megtisztelő tényszerű válaszát.” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „a Képviselő úr által kérdésként felvetett kerékpárút 

megépítéséhez a KVGY és Toponár közötti szakaszra Önkormányzatunk nemrég elkészíttette 

a terveket. A kerékpárút megépítését Önkormányzatunk a pályázati forrásokat is figyelembe 

véve tervezi megvalósítani. Továbbra is kérem Önöket, hogy inkább segítsék, mint gátolják az 

uniós pénzek megérkezését.” 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mert már régóta kérik a 

toponáriak. 

 

Borhi Zsombor alpolgármester a következő ciklus is eltelik, mire az Unió ideküldi a jogosan 

járó pénzeket.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6203   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:33  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő Toponár és az egyetem közötti 

útról szóló interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 73.34 61.11 

Nem 2 13.33 11.11 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

38/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő Toponár és az egyetem közötti út témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 20----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a kaposvári kis- és középvállalkozók és dolgozóik 

érdekében kérdezem: 2021. szeptember 17-én már nyújtottam be a 3 milliárdos tőkealap miatt 

interpellációt. Hány magyar tulajdonosi hátterű cég, mekkora összegű fejlesztési pénzt kapott 

a 3 milliárdos alapból és milyen célra? Hány kaposvári vállalkozás volt 2020.01.01. napján és 
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hány 2024.01.01. napján? Három milliárd forintos keretösszeggel tematikus 

vállalkozásfejlesztési alapot az MFB Invest Zrt. indított Kaposváron kis- és középvállalkozások 

tőkefinanszírozására. A 3 milliárd forintos jegyzett tőkéjű, 12 éves futamidejű tőkealap által 

tervezett átlagos befektetési méret 420 millió forint. Az előterjesztés tárgyalásakor felhívtam a 

figyelmet az alap kezelési szabályzatának közzétételére, hogy a helyi vállalkozók teljeskörűen 

tudjanak tájékozódni, amit akkor Polgármester úr megígért, hogy megteszi. A határozat alapján 

igazgató asszonyt és alpolgármester urat delegálta a testület. Mennyi forrás áll még 

rendelkezésre? Mikor bővül tovább a forrás, amelyre ígéretet tettek a létrehozáskor? A 

delegáltjai összesen mekkora összeget kaptak a bizottsági tagságukért? A polgármester 

2020.09.24. napján a Közgyűlésen elmondta, hogy a „Magyar Fejlesztési Bankkal kötöttek egy 

megállapodást, és hogy további fejlesztésen dolgoznak, egy városfejlesztési alapot is 

létrehozzanak. Milyen befektetések valósultak meg a tőkealapból Kaposváron az elmúlt három 

év alatt, milyen összegben, mennyi forrás áll még rendelkezésre? Várjuk megtisztelő tényszerű 

válaszát.” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „Kaposvár mellett még öt megyei jogú városban jött létre 

befektetési tőkealap. Az alap kezelője, és a befektető MFB Invest Zrt. az elmúlt évben úgy 

döntött, hogy a városi alapokat egy tőkealappá vonja össze. A beolvadó tőkealapok – köztük a 

kaposvári is - a beolvadással megszűntek. A Kaposvári Városi Tőkealapból működése során – 

csakúgy ahogy a többi városban - kihelyezés nem történt. A bizottsági tagok díjazásáról az azt 

folyósító gazdasági társaságtól kaphat tájékoztatást. Saját nevemben tudok nyilatkozni, díjazás 

nélkül kerültem oda.” 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a kiegészítő választ köszöni, de nem fogadja el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6204   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:36  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő tőkealapról szóló interpellációjáról 

az alábbiak szerint szavazott:  

  

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 73.34 61.11 

Nem 2 13.33 11.11 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

 



96 
 

39/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő tőkealap témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 21----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a donneri városrészben élők érdekében kérdezem: A 

donneri városrész Kaposvár legelhanyagoltabb területe, ezt szóvá tették a lakók. Mikor lesznek 

üzletek, kisboltok, kisposta, közösségi helyiség a városrészben? Ebben a ciklusban sem érzik 

az itt élők, hogy érdemi változás a Fürdő környékén, a Jókai ligetben vagy a templom előtti 

téren kívül, illetve a bolt épületének a rendbehozatala. Régóta probléma a Zrínyi, Bartók, Nyár 

u. elején levő áldatlan állapot. Utcai italozás, kiabálás, szemét. Az ott élők kérték a Töröcske 

patak mederkotrását, János, Iszák, Rét utca kitakarítását. Ezek mikor valósulnak meg, mikor 

lesz rend sokkal nagyobb rend a Donnerben?” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „az elmúlt öt évben – a teljesség igénye nélkül – a következő 

fejlesztéseket hajtottuk végre a Donnerben. Felújítottuk a járdát a Hegyalja, a Duna, a Maros, a 

Bartók Béla, a Kálvária, a Kertész, a Tisza, a Szegfű, a Kőrös utcákban. Új járdát építettünk a 

Lonkahegyi utcában a Nyár utca és Lonkahegyi út közötti szakaszon. Felújítottuk az úttestet az 

Ősz utcában valamint a Géza utca és a Rómahegyi utca hosszabb szakaszán. Javítottuk és ha 

kellett kiépítettük a csapadékvíz elvezetést a Duna utcában, az Iszák utcában. Megújult a Csík 

Ferenc sétány, a templom és a plébánia előtti tér, és a teljes Jókai liget.  Átadtuk a 

polgárőrségnek székhelyül a szintén felújított korábbi könyvtár épületét. De építettünk 

játszóteret a Bartók Béla és a Kőrös utca sarkára, és mivel az ott lakók kérték a Szigetvár utcai 

óvoda előtt zebrás gyalogátkelőhelyet alakítottunk ki. Több mint 652 millió forintot 

fordítottunk a városrészre, és akkor még nem is beszéltünk arról, hogy a Donner rehabilitációs 

program keretében lassan, de biztosan megtisztítjuk a lepusztult romos épületektől is a 

városrészt.” 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő ezeken a beruházásokon felül nem érzik azt, hogy a város 

figyelmét kiérdemelnél. Nagyon sok probléma van olyan szempontból, hogy a buszjáratok 

száma nagyon alacsony, nem tudnak rendesen közlekedni, nem tudják elérni a vonatot, a 

közterületek tisztántartása sem megfelelő. A fórumra is azért mentek el. Dicséretesek azok, 

amik történtek, de van még feladat. Nem fogadta el a választ.  

 

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6205   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:40  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő Donnerről szóló interpellációjáról 

az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.67 

Nem 2 12.50 11.11 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

40/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő Donner témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

 

-----Különálló interpelláció: 22----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a Kőkereszt utcai gazdák és a Háromkirályok túrázói 

érdekében kérdezem: 15 éve rendezik meg a Háromkirályok gyalogtúrát a füredi szőlőhegyen, 

ahol a szőlősgazdák portáin vendégül látják a kaposváriakat. Idén is nagyon sikeres volt ez a 

program. A Kőkereszt utca állapota katasztrofális volt a 2024. január 6-i túrán, ahol a többszáz 

ember kátyús, sáros úton gyalogolt, a Hegyerdő utcára fordulva már megfelelő volt az út. A 

XVI. Háromkirályok túrára elkészül a Kőkereszt utca megfelelő útjavítása? A legalacsonyabb 

részvételi szám kilencszáz körül volt, de volt, amikor több ezren vettek részt a túrán, indokolt, 

lenne, hogy ez az út is elkészüljön.” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „a Kőkereszt utca külterületi útfelújítási programba 2023-ban 

azért nem került be, mert azzal egyidejűleg valósult meg az ívóvíz hálózat kiépítése az utcában.” 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő kiegészítést kért, hogy 2025. első szombatjára elkészül-

e a Kőkereszt utca.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester nem tudja.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6206   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:42  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő Kőkereszt utcáról szóló 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 10 71.42 55.56 

Nem 2 14.29 11.11 

Tartózkodik 2 14.29 11.11 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

41/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő Kőkereszt utca témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 23----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a piaci vásárlók érdekében kérdezem: A Nagypiaccal 

kapcsolatos korábbi interpellációban felvetett régi csarnok penésztelenítése. Meddig 

biztosítanak lehetőséget a nagybani árusnak, aki az őstermelők és a régi zöldségesek számára 

rendkívül ellehetetleníti a tevékenységüket? Olcsó lenne az a válasz, hogy a vásárlók érdekeit 

szolgálva a legalacsonyabb értékű termékeket áruljuk, mert ha ez történne meg, akkor a nagy 

áruházláncoknak a húsakciói is bekerülhetnének a piacra, amivel tönkretennénk a húsüzleteket. 

Az egészséges város programban nagyon fontos, hogy olyan élelmiszereket fogyasszanak az 

emberek, amelyek egészségesek. Lehetőleg a környező őstermelőktől származzanak. Hogy 

valaki száz kilométeres körzetből szerezze be élelmiszert, az egy nagyobb biztonságot jelent, 

nincs bennük tartósítószerek. Azt látják az őstermelőknél vásárlók, hogy egyre többen 

kiköltözne a Petörke piacra, vagy a Balaton parti piacokra a nyári szezonban, így ezekhez 

minőségi élelmiszerekhez egyre nehezebben jutnak hozzá. Mikor szakít azzal az általános 

gyakorlattal, hogy négy évig nem foglalkozunk egy területtel, utána pedig egy fél év alatt a 

választások előtt foglalkozunk vele? Mikor lesz béke a piacon? Az arasson piaci sikereket 

kampányának mi a kézzelfogható eredménye? Mikor lesz több őstermelő a piacon? Milyen 

módon próbálják bevonzani a termelőket, hogy itt árulják portékáikat, ami a kaposváriaknak a 

minőségi élelmiszervásárlást szolgálja? Milyen program alapján teszik vonzóvá a piacot? Mi 

lesz a kispiac épületének sorsa, ami hosszú évek alatt nem működik rendeltetésének 

megfelelően? Az utóbbi évek nem az építésről, hanem a bontásról szól, lebontják a kispiac 

épületét is, mint a Dózsa Edzőcsarnokot? Hogyan alakul a kispiac sorsa?” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester „a piacon béke van. A díjak nem emelkedtek, a m2 ár 

továbbra is a 2023 január elsejével érvényes díjtábla szerint alakul. A piac vezetése felmérte, 

hogy mindenki annyi területet használ-e, mint amennyi a szerződésében szerepel. Ha valaki 

több területet használt, akkor ennek megfelelően többet is kell fizetnie, de ha annyit használ, 

mint amennyire szerződött, akkor változatlan a fizetendő összeg.” 
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-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, hiszen alapvető kérdésekre nem 

válaszolt, kispiac épületének sorsára, a penésztelenítésre, a legnagyobb problémára a piacon, a 

nagybaninak a behozatalára. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 6207   Száma: 24.02.15/21/0/A/KT 

Ideje: 2024 február 15 15:46  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő piacról szóló interpellációjáról az 

alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 68.75 61.11 

Nem 2 12.50 11.11 

Tartózkodik 3 18.75 16.67 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

42/2024. (II. 15.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő piac témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 24----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „többször interpellált  a háztartási sütőolaj 

összegyűjtéséről 7 éve meghirdetett program megvalósulása miatt. Sütőolaj társasházakban 

való összegyűjtése hol tart? Hány tartály van, hány társasház igényelte? A kültéri elhelyezés 

kinek a költsége? A tartály megrongálódása esetén a helyreállítás kinek a költsége? A családi 

házaknál, hány tartályt igényeltek, mennyi maradt meg? Mi az első tapasztalat? Elegendő a 3 

literes tartály a családi házaknál a havonta egyszeri elszállításhoz? A mai napon egy választ 

adott már a Polgármester úr, hogy az első tapasztalat, hogy az első gyűjtésnél ezer kilogramm 

gyűlt össze.” 

Borhi Zsombor alpolgármester „Összesen 1042 db társasházi gyűjtőedény áll az 

Önkormányzat rendelkezésére. Eddig 178 társasház jelezte, hogy igényelnének gyűjtőedényt, 

melyből 41 db ki is lett szállítva és működnek. 23500 db 3 literes edény áll rendelkezésünkre. 

Ezek közül eddig 3441 db került kiosztásra a családi házas övezetben, illetve kaptak 3 literes 

edényt a azok a társasházi lakások is, melyeknél már kihelyezésre került a gyűjtőedény. 2023. 

december 4-vel kezdődött el a tényleges begyűjtés és az mondható el, hogy havi szinten kb. 
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1000 kg használt sütőolajat tudunk begyűjteni. Eddig azt látjuk, hogy elegendő a havi egyszeri 

gyűjtés, de azt tervezzük, hogy március végén felülvizsgáljuk a gyűjtési gyakoriságot, 

amennyiben szükség lesz, akkor módosítjuk azt.” 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ, tényszerű volt.  

 

 

 

-----22 Napirend utáni hozzászólás ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő Tisztelt Kaposváriak! A gazdasági válsághoz érkező 

erkölcsi válság összeroppantotta az egypárti rendszert. A negyedszázados többség a városban 

eljutott az, aki nincs ellenünk az velünk van ideológiától az, aki nincs velünk az ellenünk van 

dogmáig. 233 interpellációm közül néhányra az volt a válasz, meglesz holnap, indítványaimnak 

köszönhetően nincs tűzcsap a járda közepén a füredi úton. Sokat a pártok képviselői nem 

támogatnak vagy tartózkodnak, nem szavaznak, nem érdekli őket az itt élők napi problémái. De 

a lényeg, amit az itt élők látnak, hogy az interpelláció után megcsinálták. Mert a tények makacs 

dolgok, a kiszáradt fák veszélyesek, a metszéseket el kell végezni, a takarítógépek nélkül nem 

lehet a várost rendben tartani, a sötét utcákra nem lehet azt mondani, hogy világos. A ritkított, 

csatlakozást figyelmen kívül hagyó menetrend kevesebb utast jelent, több autót, parkolási 

gondot és csúcsidőben dugókat okoz. Hiába a kevesebb károsanyag kibocsátás a buszoknál, ha 

a rossz menetrend miatt egyre több régi használt autó lepi el a várost. Az itt élők érdekeit azok 

tudják képviselni, akik nem függenek semmitől, akiknek van tartásuk, önálló akaratuk.  

Ha jó képviselőt akarnak, üssék fel a menetrendet, és döntsék el, hogy érdekeiket képviselték-

e. A novemberi közgyűlésen a Pénzügyi és a Jogi Bizottság által egyhangúlag támogatott 

indítványomat a polgármester egy nappal később leszavaztatta. A fogyatékkal élők karácsonyi 

támogatásának ünnep előtti emeléséről szólt a szavazás. Szégyelljék magukat, azok a 

képviselők, akik egy nappal később ellene szavaztak saját maguknak. Majd álszent módon 

átvették a fogyatékos fiatalok által készített karácsonyi díszeket, és mosolyogva fotózkodtak 

velük. Akiknek nincs önálló akarata alkalmatlan az itt élők képviseletére. Ugyanolyan erkölcsi 

válsághoz vezet, mint amit az ország most átél. Amikor a nemzet egészét képviselni hivatott 

elnök, nem tudja megindokolni saját döntését, hallgat, eltűnik a felelősség elől, mert nincs 

önálló akarata. Holnap a fiatalok az online térből az utcára vonulnak Budapesten, mert elegük 

van. 

Az itt élők érdekeit és nem pártok vagy egy kegyúr érdekeit szolgáló Közgyűlés kell. Csak 

akkor lesz újra, ha az egypárti többséget a választókörökben az itt élők leváltják. Nem arról kell 

álmodozni, hogy polgármestert váltsanak, hanem az egyéni körzetekben kell olyan képviselőket 

választani, akik önállóan, az itt élők érdekeit fogják képviselni. Minden lényeges döntést, 

egyedül hoz meg jelenleg a Polgármester úr és látványos szavazás történik a Közgyűlésben. A 

Közgyűlés akkor fog változni, ha a képviselők személye is változni fog. Vissza kell állítani a 

képviselőtestület demokratikus működését, a testületnek legyen polgármestere és ne a 

polgármesternek testülete. Jelenleg az itt élők nem jutnak képviselethez a Városházán, a körzeti 

képviselők azt csinálják, amit a polgármester mond. Ellenállás nélkül megszavazták a négy 

városvezető milliós havijának több mint 300.000 forintos emelését, míg az itt élők nagy tömege 

nem visz, haza annyit kemény munkával, mint az emelés összege. S nincs hozzá a plusz millió. 

Az itt élők nem parkolnak ingyen, de a már négy fős városvezetőség és kegyeiket kereső 
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képviselők igen. A fiatalokat nem érti, azok meg őt. Egy szakadék választja el tőlük. A régi 

trükkökkel próbálkozni az ingyenes szemétszállítás szemétszállítás, ami nem valósult meg. 

Súlyos erkölcsi válságot okoz. A településrészek maguk közül választották ki képviselőiket 20 

éven keresztül, majd ezt a polgármester magához vonta. Toponár, Töröcske, Kaposfüred és 

Szentjakab vissza akarja kapni korábbi jogait. Töröcskén három próbálkozás és lemondás után 

feladta, nincs betöltve az egyik hely. Olyan képviselőt válasszanak, aki megőrzi az itt élők 

vagyonát, a vizet, a buszjáratokat. Aki az utak, járdák, árkok rendbetételét támogatja, nem az 

elsötétítést, nem az évi közel 40 millióba kerülő közbringát, a 80 milliós pumpapálya pár 

földbuckát, és a buszjáratok ritkítását kényszeríti rá az itt élőkre.  

Ha az itt élőknek elegük van a pénzükön hamis ingyenességet hirdető a több százmilliós 

veszteséget tovább növelő hókuszpókuszból, olyan képviselőket küldjenek a Közgyűlésbe, 

akiknek van önálló akarata, akik a körzetben élők érdekeit képviselik. Köszönöm, hogy 

meghallgattak!”  

 

Borhi Zsombor alpolgármester meggyőződése, hogy az önkormányzati kampánynak nem a 

közgyűlésben lenne a helye. A közgyűlésben a város érdekeit kellene képviselni, nem az egyéni 

politikai érdekeket. Az ilyen jellegű hozzászólásokat a helyén kellene kezelni.  

Megköszönte a képviselők mai munkáját, bezárta az ülést.  

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Szita Károly     dr. Csillag Gábor 

            polgármester                                                                              jegyző  


